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Pintér Tamás polgármester: 
 

Jó reggelt kívánok mindenkinek. Tisztelettel köszöntöm képviselő-
társaimat, a hivatal munkatársait és mindenkit, aki elfogadta a mai napra a 
meghívásunkat. Tisztelettel köszöntöm meghívott vendégeinket. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 2023. június 15-én nyílt ülését 9 óra 3 perckor megnyitom. 
Megállapítom, hogy a megválasztott 15 képviselő közül 12 fő jelen van. 
Megállapítom, hogy a testület határozatképes. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Képviselő-társaim! Június 8-án volt 30 éve, 
hogy Farkasné Vörös Magdolna Mária, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet igazgatója a köz szolgálatába állt. Kiváló gazdasági szakember, 
vállalkozási és államháztartási mérlegképes könyvelő képesítéssel és 
belső ellenőri szakmai képesítéssel is rendelkezik. 
 
2013. október 1-je óta vezeti igazgatója szervezetnek, amely vezetése 
alatt számos átszervezésen ment át. Az állandó feladat, a városi általános 
és középiskolák közétkeztetésének adminisztrációja mellett 2017-ig ellátta 
az oktatási intézmények, kollégiumok üzemben tartását. 2015 óta több 
kulturális és szociális intézmény költségvetési gazdálkodási feladatait 
koordinálja, szünidei étkeztetések, nyári napközis táborok szervezője, 
lebonyolítója. 2023. januárjától a dunaújvárosi erdészet- és parkfenntartási 
feladatok ellátása is bekerült a GESZ repertoárjába. 
 
Farkasné Vörös Magdolna Mária szereti a kihívásokat, érdeklődéssel 
fordul az újdonságok felé. Tapasztalatai mellett higgadt, nyugodt 
természetének köszönhetőn együttműködő, kiegyensúlyozott kapcsolatot 
ápol a partnerintézmények vezetőivel és munkatársaival, illetve 
önkormányzatunkkal egyaránt.Csapatát óriási empátiával és egy csipetnyi 
szigorral irányítja. Humorával, szeretetreméltó kisugárzásával könnyen 
oldja a feszültséget, amivel lehetővé tette, hogy a GESZ-ben egy 
kellemes, élhető munkahelyi légkör alakuljon ki. Munkatársai bizalommal 
fordulnak hozzá, évek óta stabilan támogatják törekvéseiben. 
 
Én ezúton is köszönöm neki, hogy kiváló munkát végez Dunaújvárosért, a 
dunaújvárosiakért, és kívánom, hogy még legalább ennyi ideig 
számíthassunk munkájára. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Megkezdjük munkánkat. 
 
A közgyűlési meghívó tartalmazza a nyílt ülés javasolt napirendi pontjait, 
amelyek sorrendben a következők: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
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3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
4.  Javaslat a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátásokról szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
6. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
 
7. Javaslat a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadására 
 
8.  Javaslat az önkormányzati alapítású kulturális alapítványok és közalapítványok 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolók tudomásulvételére 
 
9.  Javaslat az önkormányzati alapítású egészségügyi és szociális célú 

alapítványok és közalapítványok 2022. évi beszámolóinak tudomásulvételére 
 
10.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
 

11.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi 

beszámolójának tudomásulvételére 
 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti besorolására 
 
13. Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának módosítására 
 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító Okiratának 

módosítására 
 
16. Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai alapító okiratának módosítására 
 
17.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény alapító okiratának 

módosítására 
 
18. Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
19.  Javaslat a védőnői ellátás átadás-átvételével összefüggő döntés meghozatalára 
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20.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezésére, új döntés 
meghozatalára 

 
21.  Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Halásztelki 

Református Egyházközség, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum között 
haszonkölcsön szerződés megkötésére 

 
22.  Javaslat a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés 

módosításának utólagos jóváhagyására 
 

23. Javaslat a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel megkötött Együttműködési 
megállapodás módosítására, valamint a 2023. évi vagyonbérleti díj 
meghatározására 

 
24. Javaslat a Juharos étterem villámvédelmi rendszere tervezésére és 

kivitelezésére 
 
25. Javaslat az Innopark Nkft. elszámolása elfogadására 
 
26. Javaslat az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében lévő 

lakások és nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi 
ingatlankezelés, gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás 
elfogadására, a lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások 
leírására 

 
27.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési 

terve elfogadásra 
 
28.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. sz. módosítás – 2023. április-
december hónap - megkötésére 

 
29.  Javaslat Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 

felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálataira 
 
30.  Javaslat új közterületi berendezések beszerzésére pénzügyi forrás 

biztosítására 
 
31.  Javaslat Gombos István önkormányzati képviselő képviselői indítványa 

megtárgyalására 
 
32.  Javaslat önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáira 
 
33.  Javaslat a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program-TOP 

közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg 
megállapítására 
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34.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 
fejlesztése” projektben kivitelezési feladatok ellátására irányuló szerződés 
módosítására 

 
35.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 

fejlesztése” projektben eszközbeszerzési és beépítési feladatok ellátására 
irányuló szerződés megkötésére 

 
36.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú „Látogatóközpont 

kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése” című 
projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátása tárgyában szerződés 
módosítására 

 
37.  Javaslat a TOP-6.2.1-19-DU1-2019-00001 „Dunaújvárosi Bölcsődék 

fejlesztése” c. projekt keretében zajló, a Zengő-Bongó Bölcsőde kivitelezéshez 
kapcsolódó költöztetési szolgáltatások ellátására irányuló szerződés 
megkötésére 

 
38. Javaslat a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők 

elnevezésére 
 
39.  Javaslat a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban 

való részvétellel kapcsolatos feladatellátású keretszerződéshez a nyertes 
ajánlattevő kiválasztására 

 
40.  Javaslat az URBACT IV – BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára 
 

41.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag 
Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének 
biztosítására 

 
42.  Javaslat a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati 

tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosítására 
 
43.  Javaslat az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására 

 
 
Tájékoztatom tisztelt képviselő-társaimat, hogy az SZMSZ 14. § (6) 
bekezdése szerint az írásban ki nem küldött, előkészítés alatt álló 
napirendi pontokat a meghívóban külön megjegyzéssel kell szerepeltetni. 
Az ilyen napirendi pontokat a döntési javaslattal együtt a közgyűlési tagok 
számának megfelelő példányban és ezen felül kettő példányban papír 
alapon az ülést megelőző nap 13,00 óráig kell leadni a polgármesteri 
hivatal közgyűlés üléseinek előkészítését végző szervezeti egysége 
részére. A napirendi pontok a közgyűlés megkezdése előtt a képviselők 
részére történt kiosztásáról e szervezeti egység gondoskodik.A közgyűlési 
meghívóban kettő olyan napirendi pont szerepel, a 37. és a 43., amelyek a 
meghívó kiküldésre akkor előkészítés alatt álltak, amelyet a meghívó 
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jelzett. Az ülésünk elején pedig kézhez kapták az előterjesztéseket is. A 
közgyűlés előkészítése az SZMSZ-nek megfelelően történt, ezért e 
napirendi pontok is tárgyalhatók a mai ülésünkön. 
 
Indítványozom, hogy a közgyűlés vegyen le egy napirendi pontot a nyílt 
ülés napirendi pontjai közül, a 37. napirendi pontot, amely "Javaslat a 
TOP-6.2.1-19-DU1-2019-00001 "D unaújvárosi Bölcsődék fejlesztése" c. 
projekt keretében zajló, a Zengő-Bongó Bölcsőde kivitelezéshez 
kapcsolódó költöztetési szolgáltatások ellátására irányuló szerződés 
megkötésére". 
 
A napirendi pontok levételéről külön határozatban kell döntenünk. 
 
Aki a 37. napirendi pont levételét elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés meghívója szerinti 37. napirendi pont 
levételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

305/2023. (VI.15.) határozata 
a nyílt ülés meghívója szerinti 37. napirendi pont levételéről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2023. június 15-ei 
nyílt ülésének meghívó szerinti 37. napirendi pontját, mely „Javaslat a TOP-6.2.1-19-
DU1-2019-00001 „Dunaújvárosi Bölcsődék fejlesztése” c. projekt keretében zajló, a 
Zengő-Bongó Bölcsőde kivitelezéshez kapcsolódó költöztetési szolgáltatások 
ellátására irányuló szerződés megkötésére” levette napirendjéről. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A közgyűlési meghívó postázását követően derült ki, hogy további négy, a 
nyílt ülést érintő halaszthatatlan döntést igénylő indítványt kell tárgyalnunk 
a mai napi ülésünkön. 
 
Javaslom tehát, hogy a kiküldött napirendi pontokat azzal a kiegészítéssel 
tárgyaljuk meg, hogy az ülés elején képviselő-társaimnak kiosztott 
sürgősségi indítványokat, vagyis 
- a "Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáira" című 
előterjesztést 43. napirendi pontként, aztán 
- a "Javaslat a Kallós Dezső utca 10- 28. számú lakóépületek 
állapotrögzítésére és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítésére" 
című előterjesztést a 44. napirendi pontként, aztán 
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- a "Javaslat a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával 
megállapodás megkötésére" című előterjesztést 45. napirendi pontként és 
végül 
- a "Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok 
felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda 
Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 
szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére 
vonatkozó felhatalmazás megadására" című előterjesztést a 46. napirendi 
pontként tárgyalja meg a Közgyűlés. 
 
A sürgősségi indítványokat kizárólag abban az esetben veheti fel a 
Közgyűlés napirendjére amennyiben a hozzájuk kapcsolódó előterjesztést 
a bizottságok előzetesen véleményezték, ezért kérdezem az ügyrendi, 
igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte 
mindegyik sürgősségi indítványt előterjesztést. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
sürgősségi indítványokat. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem az oktatási, kulturális 
és társadalmi kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem az ifjúsági, sport és turisztikai 
bizottság elnökét, Motyovszki Mátyás elnök urat, hogy bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte, és 
támogatja. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen az elnök uraknak. 
 
Aki a 43. pont felvételét elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés 
felújítási munkáira” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol 
lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

306/2023. (VI.15.) határozata 
a „Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáira” című 

előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 15-ei nyílt 
ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés 
felújítási munkáira” című előterjesztést a közgyűlés a nyílt ülés 43. napirendjeként 
felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki a 44. pont felvételét is támogatja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú 
lakóépületek állapotrögzítésére és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény 
elkészítésére” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

307/2023. (VI.15.) határozata 
a „Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítésére 

és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítésére” című előterjesztés 
sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 15-ei nyílt 
ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú 
lakóépületek állapotrögzítésére és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény 
elkészítésére” című előterjesztést a közgyűlés a nyílt ülés 44. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A 45. napirendi pont felvételét, aki támogatja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a Bartók Kamaraszínház és 
Művészetek Házával megállapodás megkötésére” című előterjesztés sürgősségi 
indítványként történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 
fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Cserna Gábor), távol lévő 3 fő (Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

308/2023. (VI.15.) határozata 
a „Javaslat a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával megállapodás 

megkötésére” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 
tárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 15-ei nyílt 
ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a Bartók Kamaraszínház és 
Művészetek Házával megállapodás megkötésére” című előterjesztést a közgyűlés a 
nyílt ülés 45. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki a 46. napirendi pont felvételét támogatja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a 
Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a 
Magyar Kézilabda Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás 
igénybevételéhez szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok 
megtételére vonatkozó felhatalmazás megadására” című előterjesztés sürgősségi 
indítványként történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 
fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
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Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. 
Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

309/2023. (VI.15.) határozata 
a „Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok 

felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda 
Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 

szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére vonatkozó 
felhatalmazás megadására” című előterjesztés sürgősségi indítványként 

történő tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. június 15-ei nyílt 
ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a 
Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a 
Magyar Kézilabda Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás 
igénybevételéhez szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok 
megtételére vonatkozó felhatalmazás megadására” című előterjesztést a közgyűlés a 
nyílt ülés 46. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig döntenünk szükséges a nyílt ülés így kialakított napirendi 
pontjairól. 
 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

310/2023. (VI.15.) határozata 
a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2023. június 15-ei 
nyílt ülés napirendjét elfogadta az alábbiak szerint: 
 
1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 

végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
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3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
4.  Javaslat a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátásokról szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
6. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
 
7. Javaslat a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadására 
 
8.  Javaslat az önkormányzati alapítású kulturális alapítványok és közalapítványok 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolók tudomásulvételére 
 
9.  Javaslat az önkormányzati alapítású egészségügyi és szociális célú 

alapítványok és közalapítványok 2022. évi beszámolóinak tudomásulvételére 
 
10.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
 

11.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi 

beszámolójának tudomásulvételére 
 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti besorolására 
 
13. Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának módosítására 
 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító Okiratának 

módosítására 
 
16. Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai alapító okiratának módosítására 
 
17.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény alapító okiratának 

módosítására 
 
18. Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
19.  Javaslat a védőnői ellátás átadás-átvételével összefüggő döntés meghozatalára 
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20.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezésére, új döntés 
meghozatalára 

 
21.  Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Halásztelki 

Református Egyházközség, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum között 
haszonkölcsön szerződés megkötésére 

 
22.  Javaslat a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés 

módosításának utólagos jóváhagyására 
 

23. Javaslat a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel megkötött Együttműködési 
megállapodás módosítására, valamint a 2023. évi vagyonbérleti díj 
meghatározására 

 
24. Javaslat a Juharos étterem villámvédelmi rendszere tervezésére és 

kivitelezésére 
 
25. Javaslat az Innopark Nkft. elszámolása elfogadására 
 
26. Javaslat az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében lévő 

lakások és nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi 
ingatlankezelés, gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás 
elfogadására, a lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások 
leírására 

 
27.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési 

terve elfogadásra 
 
28.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. sz. módosítás – 2023. április-
december hónap - megkötésére 

 
29.  Javaslat Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 

felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálataira 
 
30.  Javaslat új közterületi berendezések beszerzésére pénzügyi forrás 

biztosítására 
 
31.  Javaslat Gombos István önkormányzati képviselő képviselői indítványa 

megtárgyalására 
 
32.  Javaslat önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáira 
 
33.  Javaslat a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program-TOP 

közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg 
megállapítására 
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34.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 
fejlesztése” projektben kivitelezési feladatok ellátására irányuló szerződés 
módosítására 

 
35.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 

fejlesztése” projektben eszközbeszerzési és beépítési feladatok ellátására 
irányuló szerződés megkötésére 

 
36.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú „Látogatóközpont 

kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése” című 
projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátása tárgyában szerződés 
módosítására 

 
37. Javaslat a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők 

elnevezésére 
 
38.  Javaslat a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban 

való részvétellel kapcsolatos feladatellátású keretszerződéshez a nyertes 
ajánlattevő kiválasztására 

 
39.  Javaslat az URBACT IV – BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára 
 

40.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag 
Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének 
biztosítására 

 
41.  Javaslat a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati 

tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosítására 
 
42.  Javaslat az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására 
 
43. Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáira 
 
44. Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítésére és 

az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítésére 
 
45. Javaslat a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával megállapodás 

megkötésére 
 
46. Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok 

felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda 
Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 
szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére vonatkozó 
felhatalmazás megadására 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Tisztelt Közgyűlés! Javaslom, hogy az elfogadott napirendi pontok közül a 
6. napirendi pontot, a "Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. 
évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása" című 
előterjesztést az 1. napirendi pontként tárgyalja meg a közgyűlés. 
 
Aki ezzel egyetért, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 6. napirendi pont 1. napirendi pontként történő 
megtárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

311/2023. (VI.15.) határozata 
a 6. napirendi pont 1. napirendi pontként történő megtárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a nyílt ülés 6. napirendi 
pontjaként elfogadott napirendi pontot, mely „Javaslat a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadására”, a 1. napirendi pontként tárgyalja meg. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig a meghívott személyek részére tanácskozási jog biztosításáról 
szavazunk. 
 
Amennyiben azt meg kívánják adni, kérem, igennel szavazzanak!  
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt 
ülésén című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

312/2023. (VI.15.) határozata 
a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt ülésén 

 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2023. június 15-ei 
nyílt ülésére meghívott személyeknek tanácskozási jogot biztosít. 
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Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Elfogadott napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
4.  Javaslat a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátásokról szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelet módosítására 
 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 

 
6. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
 
7. Javaslat a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadására 
 
8.  Javaslat az önkormányzati alapítású kulturális alapítványok és közalapítványok 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolók tudomásulvételére 
 
9.  Javaslat az önkormányzati alapítású egészségügyi és szociális célú 

alapítványok és közalapítványok 2022. évi beszámolóinak tudomásulvételére 
 
10.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
 

11.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi 

beszámolójának tudomásulvételére 
 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti besorolására 
 
13. Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának módosítására 
 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító Okiratának 

módosítására 
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16. Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 
Idősek Otthonai alapító okiratának módosítására 

 
17.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény alapító okiratának 

módosítására 
 
18. Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosítására 
 
19.  Javaslat a védőnői ellátás átadás-átvételével összefüggő döntés meghozatalára 
 
20.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezésére, új döntés 
meghozatalára 

 
21.  Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Halásztelki 

Református Egyházközség, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum között 
haszonkölcsön szerződés megkötésére 

 
22.  Javaslat a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés 

módosításának utólagos jóváhagyására 
 

23. Javaslat a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel megkötött Együttműködési 
megállapodás módosítására, valamint a 2023. évi vagyonbérleti díj 
meghatározására 

 
24. Javaslat a Juharos étterem villámvédelmi rendszere tervezésére és 

kivitelezésére 
 
25. Javaslat az Innopark Nkft. elszámolása elfogadására 
 
26. Javaslat az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében lévő 

lakások és nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi 
ingatlankezelés, gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás 
elfogadására, a lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások 
leírására 

 
27.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési 

terve elfogadásra 
 
28.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. sz. módosítás – 2023. április-
december hónap - megkötésére 

 
29.  Javaslat Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 

felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálataira 
 
30.  Javaslat új közterületi berendezések beszerzésére pénzügyi forrás 

biztosítására 
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31.  Javaslat Gombos István önkormányzati képviselő képviselői indítványa 
megtárgyalására 

 
32.  Javaslat önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáira 
 
33.  Javaslat a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program-TOP 

közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg 
megállapítására 

 
34.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 

fejlesztése” projektben kivitelezési feladatok ellátására irányuló szerződés 
módosítására 

 
35.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 

fejlesztése” projektben eszközbeszerzési és beépítési feladatok ellátására 
irányuló szerződés megkötésére 

 
36.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú „Látogatóközpont 

kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése” című 
projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátása tárgyában szerződés 
módosítására 

 
37. Javaslat a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők 

elnevezésére 
 
38.  Javaslat a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban 

való részvétellel kapcsolatos feladatellátású keretszerződéshez a nyertes 
ajánlattevő kiválasztására 

 
39.  Javaslat az URBACT IV – BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára 
 

40.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag 
Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének 
biztosítására 

 
41.  Javaslat a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati 

tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosítására 
 
42.  Javaslat az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására 
 
43. Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáira 
 
44. Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítésére és 

az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítésére 
 
45. Javaslat a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával megállapodás 

megkötésére 
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46. Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok 
felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda 
Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 
szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére vonatkozó 
felhatalmazás megadására 

 
 

1. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
Előadó:  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott: Szabó Vendel r. alezredes, a Fejér Vármegyei Rendőr 
 főkapitányság rendőrfőkapitánya 
 Budavári Árpád r. ezredes, a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 
 mb. kapitányságvezetője 
 (A meghívottak megjelentek.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Rátérünk tehát az 1. napirendi pontunkra. Tisztelettel köszöntöm Szabó 
Vendel rendőr alezredes urat, a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
rendőrfőkapitányát, illetve Budavári Árpád ezredes urat, a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság megbízott kapitányságvezetőjét. 
 
Az 1. napirendi pontunk tehát a Javaslat a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság 2022. évben végzett tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, és most megadom a szót Budavári Árpád 
kapitányságvezető úrnak, parancsoljon. 
 

Budavári Árpád r. ezredes, a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság mb. 
kapitányságvezetője: 
 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés!  A régi vezető hitvallásom 
nekem, a jó rendőri vezető néha akkor a legjobb, hogyha mint a focibíró 
nem látszik, csak van, de hogyha megengednék, néhány fontos pillanatra 
csak kilépnék a fényre önökhöz a színfalak mögül. Egy olyan évről 
számolok be önök előtt most, amelynek én személyesen nem voltam 
részese a Dunaújvárosi Rőrkapitányság állományában, ezt semmiképp se 
vegyék szabadkozásnak, mert a Dunaújvárosi Rendőrkapitányságnak 
semmi szüksége arra, hogy felmentést kapjon bármi alól is, derekasan 
álltak helyek az elmúlt évben is, miként most már oly régen. Az 
megfigyelhető a számok alapján, és azt országos főkapitány úr is így 
értékelte a ország bűnözési trendjeit érintő értékelésében, hogy 10 év 
csökkenés után, passzív csökkenés után egyharmadára csökkent a 
bűncselekmények száma Magyarországon 2010 és 2021 között, 11 év 
után most egy picit visszapattanás érzékelhető, egyszer mindennek 
elérjük az alját, és onnan már csak fölfele van, ez látható most a 
dunaújvárosi bűnözésben is, és én azt gondolom, hogy az emberek 
közbiztonság érzetét, annak a küszöbét el nem érő emelkedés, de 
mindenképpen figyelemreméltó. Az is látható a számokból, hogy a 
bűnözés egyfajta átstrukturáláson ment keresztül, a bűnözés egy része a 
közterületen elkövetett és ez örvendetes, mert az emberek közbiztonság 
érzetét leginkább a közterületen elkövetett bűncselekmények rombolják. 
Megjelent ugyanakkor a kibertérben, megjelent az interneten, ami épp 
olyan veszélyes, de talán kevéssé forog közszájon az emberek között az, 
ha valamelyik polgártársunkat, polgártársunk csalás áldozatává válik. Ezt 
mindenképpen értékelni kell, készülni kell rendőrségnek erre is, miként 
azokra a társadalmi változásokra is, amelyek minket körülvesznek, azokra 
a globális veszélyekre például, amelyek egyre inkább meghatározzák a 
mindennapjainkat és a rendőri tevékenységet egyaránt. Amit én látok, és 
ez most nem a bűnözés, hanem mondjuk egy ilyen közgyűlési 
beszámolónál érdemes néhány szót említeni a város és a rendőrség 
kapcsolatáról, most már jó néhány állomásom utáni kitekintésben 
mondhatom, hogy a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság és a város 
kapcsolata hagyományosan talán egyik legszorosabb a megyében és a 
leggyümölcsözőbb is ilyen módon. Magam mióta itt vagyok, és ez persze 
nem a 2022. év, részt vettem már lakossági fórumon alpolgármester úrral, 
illegális szemét elleni akcióban vettünk részt együtt szintén alpolgármester 
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úrral, aztán legutóbb a város illegális gyorsulási versenyek, driftek 
kezelésére hívtunk össze tanácskozást. Állandóak ezek a párbeszédek. 
Én most magam újból fölvetettem egy témát, a városi rendezvények 
kezelését, amit meg fogunk beszélni egészen biztosan a város vezetőivel, 
ez a párbeszéd ez folyamatos, és ez a párbeszéd ez rendkívül 
gyümölcsöző. Miként azt is elmondhatom, hogy a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság létszáma és állomány táblázata az országos átlag 
fölötti, 90%-ot meghaladó, és ebben rendkívül fontos része van annak, 
hogy önök számos módon támogatják a rendőrség működését, 
lakásokkal, tárgyi eszköz feltételekkel, és a tényleg azt láthatjuk, hogy 
hagyományosan sok évre visszamenően a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányságnak konstruktív együttműködő partnere Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Közgyűlése és az önkormányzat is. Így van ez jól, 
köszönöm az önök támogatását, és én azt ígérem, hogy ezt a párbeszédet 
én csak kibővíteni fogom, szűkíteni semmiképpen. A dunaújvárosi 
rendőrök ahogy mondani szoktam, nemcsak itt dolgoznak, hanem itt is 
élnek, tehát nekik nem csupán munkájuk, hanem elemi érdekük is az, 
hogy ahol élnek, dolgoznak, ahol a gyerekeik óvodába, iskolába járnak, 
ahol a szüleik idősödnek, ott biztonságban lehessenek. Ez csak úgy 
megy, hogyha önök mellénk állnak, ha önök a polgárőrség, a város civil 
szervezetei mellénk állnak, főleg azokban az időkben miként a tavalyi év is 
ilyen volt, amikor rengeteg feladatunk volt még a város határain kívül az 
ország határait vigyázva éppen az illegális migráció ellen küzdve, vagy az 
orosz-ukrán háborúban keletkezett rendőri feladatokat ellátva. Van tehát 
feladatunk bőven, és azt gondolom, itt nem szabad elfordulni arccal 
várostól sem, és ezt igyekszünk a mindennapokban is így tenni. A 
beszámoló tartalmával kapcsolatban látható, hogy a számok alapján amint 
említettem némi emelkedés van, ha ezzel kapcsolatban van kérdésük, 
akkor kérem tegyék fel, legjobb tudásom szerint válaszolok, ha éppen 
most szóban nem tudok, mivelhogy egy jó részben nem voltam itt csak 
városlakóként a tavalyi évben, akkor írásban fogok, de ha tudok, akkor itt 
szóban is. Én megköszönöm az önök támogatását, biztatom önöket a 
következőkben is hasonlókra, és javaslom a beszámoló elfogadását. 
Köszönöm, hogy meghallgattak. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönjük szépen kapitány úr, és köszönjük szépen az ön, illetve  
kollégáinak a munkáját, munkájukhoz további jó erőt és egészséget 
kívánunk. És akkor átadnám a szót Szabó Vendel alezredes úrnak, 
rendőrkapitány úrnak. Parancsoljon! 
 

Szabó Vendel r. alezredes, a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
rendőrfőkapitánya: 

  
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Hölgyeim és Uraim! Nem 
akarom a szót szaporítani. Én is nem az egész évet töltöttem itt Fejér 
vármegyében, szeptember óta vagyok itt, és csak megerősíteni szeretném 
kapitányságvezető úr szóbeli kiegészítését, illetve az írásbeli 
előterjesztését. Egy kiegyensúlyozott, szélsőségektől mentes közrendet, 
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közbiztonságot garantált a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság 2022. 
évben, és ennek az iránynak a most már lassan az első fél éven túl 
vagyunk, 2023-ban is meg fogunk tudni felelni. Valóban 2022-ben Fejér 
vármegyében is mintegy 8%-kal, 8,1%-kal több bűncselekményt 
regisztráltunk, mint az azt megelőző évben, viszont a szélsőségektől 
mentes megfogalmazás támasztja alá, hogy ezek döntően vagyon elleni 
bűncselekmények, és látható, hogy az interneten, internetes térben 
elkövetett bűncselekmények száma az, amely tendenciózusan nemcsak 
Dunaújvárosban, nemcsak Fejér vármegyében, hanem országosan is 
emelkedni látszik. Nyilvánvalóan én úgy szoktam fogalmazni vagy 
fogalmazhatunk úgy, hogy közterületen elkövetett bűncselekmények, a 
digitális tér is egy olyan közterület, amelynek a használatát, amelynek az 
életét még tanulnunk kell nemcsak rendőröknek, hanem mindenkinek, az 
állampolgároknak is. Éppen ezért nagyon fontos a kollegáimnak a 
felkészítése, folyamatos képzése, és nagyon fontos a lakosságnak a 
felvilágosítás, hogy hogyan kell viselkedni, mit lehet tenni, mit nem 
érdemes az internetes térben, a kibertérben. Még egy témáról szeretnék 
mindenképpen említést tenni is, ez a közlekedésbiztonsági helyzet. Hál 
Istennek 8%-kal Fejér vármegyében kevesebb személyi sérüléses 
közlekedési baleset történt, mint az azt megelőző évben. Kemény munka 
van emögött, és ezt a munkát fogjuk folytatni 2023-ban. Meg is tettük, és 
hál Istennek ez a tendencia úgy látszik, hogy folytatódik, sokkal több 
intézkedést várok el, illetve kérek a kollégáimtól, nyilvánvalóan az 
elsődleges baleseti okokkal szembeni fellépés az, ami eredményre vezet. 
Több országos program is van, és ezt folytatjuk itt Fejér vármegyében is, 
én azt kérem a képviselő-testülettől, a lakosság irányába mindenképpen 
továbbítsák azt, hogy ez a mi közös érdekünk. Az a legfontosabb, hogy 
mindenki hazaérjen, és ahhoz pedig azt kell, hogy a közúton 
fegyelmezettebben közlekedjünk, kevesebb legyen a személyi sérüléssel 
járó közlekedési balesetek száma, amely továbbra is kétharmadában a 
gyorshajtás, az elsőbbségi jog, illetve kanyarodás megsértése miatti 
jogsértések miatt következik be, úgyhogy ezekre fókuszálunk, és egyre 
határozottabbak vagyunk ebben. Nagyon szépen köszönöm az 
önkormányzatnak, a polgármester úrnak a támogatását, valóban Fejér 
vármegyében az egyik leginkább a rendőrség, a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság irányában a legtöbb támogatást önöktől kaptuk, 
nagyon szépen köszönjük, lehetőségeikhez képest kérem ennek a 
támogatásnak, ennek a gyakorlatnak a továbbfolytatását is. Közösen 
tudjuk elérni azt, hogy kiegyensúlyozott szélsőségektől mentes 
közbiztonságban éljenek az állampolgáraink és ez a közös cél, ehhez 
kérem a segítségüket, támogatásukat, és én is javaslom elfogadásra 
kapitányságvezető úr beszámolóját. Köszönöm szépen, hogy 
meghallgattak. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönjük szépen főkapitány úrnak a tájékoztatást, és természetesen 
számíthatnak továbbra is mind önök a megyénél, illetve itt a helyi 
rendőrkapitányság a támogatásunkra, és mi is köszönjük az elmúlt 
években végzett munkájukat. 
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Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás a képviselő testület részéről van-e. 
 
Amennyiben nincs, a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 
Dunaújvárosi Rendőrkapitányság vezetőjének a Dunaújváros Megyei Jogú 
Város 2022. évi közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben 
végzett tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

313/2023. (VI.15.) határozata 
a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság 2022. évben végzett tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság vezetőjének, a Dunaújváros Megyei Jogú Város 2022. évi 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolóját elfogadja és felkéri a polgármestert, 
hogy a döntésről értesítse a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság és a 
Dunaújvárosi Rendőrkapitányság vezetőjét. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
    a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

    a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2023. június 30. 

 
2. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése 

óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
Előadó:  a polgármester 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 2. napirendi pontunkra, amely Tájékoztató a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett munkájáról és a 
meghozott polgármesteri döntésekről. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás a tájékoztatóval kapcsolatban van-e. Lőrinczi Konrád 
képviselő úrnak van természetesen napirendhez, parancsoljon. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Néhány 
témát szeretnék fölvetni. Lakossági kérés érkezett, az Október 23. tér 10. 
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melletti bokorcsoport visszavágása ügyében, tulajdonképpen ott, itt 
alkalmanként ott végzik el egyesek az ügyes-bajos dolgaikat, illetve  ezért 
célszerű átláthatóvá, rendezetté tenni ezt a területet. Továbbá fogadóórát 
tartok rendszeresen minden hónap első és harmadik csütörtökén a 
Városháza IX. emeletén a 915-ös képviselői irodában. Természetesen 
minden ilyen csütörtökön 17 órától 18 óráig várom szeretettel a körzetem 
lakóit. Így a mai napon is fogok fogadóórát tartani, valamint ismét 
szeretném kérni, hogy működjünk együtt a Felső Duna-parti területen a 
Hankook kutyajátszótér, illetve felnőtt edzőpark közelében egy ivókút 
telepítése ügyében. Azt gondolom, hogy ez sokak egyetértésével és 
közös megvalósításban ez azt gondolom, hogy a városlakók érdekét 
szolgálná. Az lenne... 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Elnézést kérek, bocsánat. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Az lenne a kérésem... 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Bocsánat, elnézést kérek csak jelezték a megyétől, hogy amennyiben egy 
képviselő innentől kezdve elhagyja az üléstermet azonnal meg kell 
állapítanom, és be kell mondanom a nevét, Cserna Gábor képviselő úr 
elhagyta az üléstermet 9 óra 32 perc környékén, de továbbra is 
határozatképesek vagyunk. 
 
Képviselő úr parancsoljon, folytathatja. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm. Az lenne a célszerű, hogy mielőbb telepítsük ezt az ivókutat, 
mivel a városlakók érdekét szolgálná. Minél hamarabb telepítjük, annál 
tudják a városlakók igénybe venni ezt az igen fontos szolgáltatást. 
Köszönöm szépen a figyelmet. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
További hozzászólásra jelentkezőt nem látok. A napirend vitáját lezárom. 
 
Ismertetem a döntési javaslatot: a Közgyűlés elfogadja a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben 
meghozott polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Aki a tájékoztatót elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó 
rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos István, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán), ellene szavazott 2 fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros László), nem 
szavazott 1 fő (Cserna Gábor), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

314/2023. (VI.15.) határozata 
a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett 

munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett munkájáról, a 
fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben meghozott polgármesteri 
határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 
 
3. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előadó:  a polgármester 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 3. napirendi pontunkra, amely Jelentés a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Az előterjesztés egy fejezetből áll. Kérdezem, 
hogy kérdés, hozzászólás javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. 
Jelentkezőt nem látok. 
 
Szavazást rendelek el a jelentés elfogadásáról.   
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 10 fő (Barta Endre, Gombos István, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), nem szavazott 2 fő (Cserna Gábor, Lőrinczi Konrád), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 
(A szavazás után Lőrinczi Konrád képviselő jelezte, hogy igennel kívánt szavazni, így 
kialakult a szavazás eredményeként: 11 igen szavazat, nem szavazott 1 fő, távol 
lévő 3 fő.) 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
315/2023. (VI.15.) határozata 

a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentés 
elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadta a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok: 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 4. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. önkormányzati rendelet 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a rendelettervezetet 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezést nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: az általános indoklásban jelzett módosító 
tételek miatt megváltoztak a költségvetési rendelet főbb számadatai. Az 
előterjesztés mellékletének 1-2. §-a tartalmazza, hogy mely rendelkezések 
változnak. 
 
A költségvetési rendeletben bekövetkezett számszaki változások miatt 
megváltoztak a mellékletek számadatai. Az előterjesztés mellékletének 3. 
§ (1)-(14) bekezdésig tartalmazza, hogy mely mellékletek kerültek 
módosításra. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), ellene szavazott 2 fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László), nem szavazott 1 fő (Cserna Gábor), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, 
Szántó Péter, Szepesi Attila) – megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 
6/2023. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 28/2023. önkormányzati 
rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és végrehajtásának 
szabályairól szóló 6/2023. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
28/2023. önkormányzati rendeletet. 
 

5.  Javaslat a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
szociális ellátásokról szóló 26/2021. (VII.15.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk az 5. napirendi pontunkra, amely Javaslat a szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról 
szóló 26/2021. önkormányzati rendelet módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
rendelettervezetet, 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A közgyűlési terembe Cserna Gábor képviselő úr visszatért 9 óra 36 
perckor, és 12 fővel ismételten de határozatképesek vagyunk. 
 
Folytatjuk a munkánkat. Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károly elnök urat, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Testület! Bizottságunk a 
rendelettervezetet 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a javaslat a pénzbeli támogatásként 
nyújtható szociális ellátások fajtáit egészíti ki az időskorúak 
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rezsitámogatásával annak érdekében, hogy a Dunaújváros Pálhalma 
városrész területén élő, az időskorúak rezsitámogatására jogosultak 
részére a támogatás pénzeli támogatásként nyújtható legyen. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – megalkotta a 
szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 
26/2021. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 29/2023. önkormányzati 
rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni szociális ellátásokról szóló 26/2021. önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 29/2023. önkormányzati rendeletet. 
 

6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a lakások és helyiségek bérletéről és a lakbérekről szóló 25/2017. (VI.16.) 
önkormányzati rendeletének módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 6. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a lakások és helyiségek 
bérletéről és lakbérekről szóló 25/2017. önkormányzati rendeletének 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem a szociális, 
egészségügyi és lakhatási bizottság elnökét, Dr. Székely Károly elnök 
urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A rendelettervezetet 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasoljuk a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a javaslat a lakásrendelet 1. számú 
mellékletét módosítja. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna 
Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – megalkotta a 
lakások és helyiségek bérletéről és lakbérekről szóló 25/2017. önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 30/2023. önkormány rendeletet.   
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a lakások és helyiségek bérletéről és lakbérekről 
szóló 25/2017. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 30/2023. 
önkormány rendeletet.   
 

7. Javaslat a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi 
tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadására 
Előadó:  a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott: Magosi Lajos tű. ezredes, a Dunaújvárosi Katasztrófavédelmi 
 Igazgatóság igazgatója 

Lóki Richárd tű. alezredes, a Dunaújvárosi Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség kirendeltségvezetője 
Pásztor László tű. százados, a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-
parancsnoksága megbízott tűzoltóparancsnoka 
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 (Magosi Lajos és Lóki Richárd megjelentek. Pásztor László nem 
 jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 7. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről 
szóló beszámolójának elfogadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tisztelettel köszöntöm a meghívott vendégeinket, és kérdezem egyben az 
ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Orosz Csaba képviselő 
úr, mint ex tűzoltó. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Köszönöm szépen, polgármester úr. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt 
Közgyűlés! Így mint volt tűzoltóparancsnokként szólnék a mostani 
beszámolóhoz, ugye volt kollegáim, barátaim, és mostani kollégáim is 
nagyon jól végezték a munkájukat ezekben a nehéz helyzetekben, és két 
dologról szeretnék ez mellett szólni, hogy nagy örömmel, boldogsággal tölt 
el, hogy az 50-es években épült, a Vasművel egyszerre épült 
tűzoltólaktanya végre megújul. Küzdöttünk vele sokat, hogy egyáltalán 
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élhető legyen. Bízom benne, hogy ezzel az energetikai felújítással a 
kollégáinknak sokkal jobb elhelyezési körzetet tudnak, sokkal jobb pihenő 
helyeket tudnak kialakítani, amit megérdemelnek, ugye ennek nagyon 
örülök, viszont sajnos van egy olyan dolog is, amit nem érdemelnek meg, 
ugye április 11-ével megszűnt a tűzoltókra vonatkozó élet-és baleset 
biztosítás, és a Belügyminisztérium nem kötött újat. Tudom, hogy az itt ülő 
vezetők nem tehetnek erről az ügyről, de ez egy nagyon sajnálatos, és azt 
is mondhatom, hogy szégyenletes dolog. Tehát ma aki tűzoltóként 
dolgozik, akár hivatásos, akár önkéntes tűzoltó, nincs rá életbiztosítás. A 
válasz talán az, hogy akár saját magára is köthet egy életbiztosítást, és 
akkor így gondoskodik magáról, szerintem ez nem helyes. Mint 
említettem, tudom, hogy az itt ülő vezetők velem egyetértenek ebben a 
kérdésben, ha bárhol módjuk lesz ez ügyben szólni és és tenni azért, hogy 
a vonulós tűzoltók, illetve hát önök is, az önök munkája is olyan, bármikor 
egy káreseményhez önöknek is ki kell menni, és önöket is baleset érheti, 
és higgyék el, hogy én így jártam, és tudom jól, hogy ez nagy segítség, 
hogyha van egy baleset biztosítás, és az ember valamennyi összeget 
azért kap az mellett, hogy közben akár az életpályája is megtörhet 
ezekben az ügyekben, tehát én ezt nagyon fontosnak tartom, kérem 
ebben járjanak közre, hogyha lehetséges, és én még egyszer köszönöm 
szépen a munkájukat. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Ahogy képviselő úr, én az egész testület nevében köszönöm szépen a 
munkájukat, és a problémák ellenére való kiállásukat és kitartásukat, 
illetve gratulálok Orosz Csaba képviselő úrnak a tegnapi kitüntetéséért, 
illetve tárgyjutalmáért is, a kis bicskához. És a kis bicskához is gratulálok. 
 
További kérdés amennyiben nincsen, a döntési javaslatot ismertetem: a 
Közgyűlés a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjének 
a 2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja. 
 
Aki a határozatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
2022. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

316/2023. (VI.15.) határozata 

a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújvárosi 
Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetőjének a 2022. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja és felkéri a polgármestert, hogy a 
döntésről értesítse a Fejér Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság és a 
Dunaújvárosi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetőjét. 
 

Felelős:     - a határozat közléséért: 
                      a polgármester 
                    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                      a humán szolgáltatási osztály vezetője 

Határidő:     2023.  június 30. 
 

8.  Javaslat az önkormányzati alapítású kulturális alapítványok és 
közalapítványok 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolók 
tudomásulvételére 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok: 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Gyöngyössy Csaba, a Modern Művészetért Közalapítvány 
 kuratóriumi elnöke 

Buza Andrea, a Vágó Eszter Múzeumi és Műemlékvédelmi 
Alapítvány kuratóriumi titkára 
Várnai Gyula, a Dunaferr-Art Alapítvány kuratóriumi elnöke 
Bokor Zsuzsanna, a Dunaújvárosi Művészetért Alapítvány 
kuratóriumi titkára 

 (A meghívottak nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 8. napirendi pontunkra, amely Javaslat, köszönjük szépen, hogy 
elfogadták meghívásunkat, további szép napot kívánok önöknek, tehát a 
8. napirendi pontunk Javaslat az önkormányzati alapítású kulturális 
alapítványok és közalapítványok 2022. évi tevékenységéről szóló 
beszámolók tudomásulvételére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, az I., II., III. és IV. határozati javaslatokat 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem az oktatási, kulturális 
és társadalmi kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba 
elnökhelyettes urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az oktatási, kulturális és 
társadalmi kapcsolati bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az 
előterjesztés I-IV. tartalmaz határozati javaslatokat. Mindegyik határozati 
javaslatról külön-külön kell szavaznunk. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. 
Jelentkezőt nem látok.  
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Modern Művészetért 
Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Modern Művészetért Közalapítvány 2022. évi 
beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 
12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
317/2023. (VI.15.) határozata 

a Modern Művészetért Közalapítvány 2022. évi beszámolójának 
tudomásulvételéről 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Modern 
Művészetért Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Modern Művészetért 
Közalapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

          a polgármester 
        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. július 10. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a DUNAFERR Art 
Dunaújváros Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes termékben megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DUNAFERR Art Dunaújváros Alapítvány 2022. 
évi beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, 
Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

318/2023. (VI.15.) határozata 
a DUNAFERR Art Dunaújváros Alapítvány 2022. évi beszámolójának 

tudomásulvételéről 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a DUNAFERR 

Art Dunaújváros Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a DUNAFERR Art Dunaújváros 
Alapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
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              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. július 10. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A III. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Vágó Eszter Múzeumi 
és Műemlékvédelmi Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és 
közhasznúsági jelentését teljes termében megismerte és azokat 
tudomásul veszi.  
 
Aki a III. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Vágó Eszter Múzeumi és Műemlékvédelmi 
Alapítvány 2022. évi beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

319/2023. (VI.15.) határozata 
a Vágó Eszter Múzeumi és Műemlékvédelmi Alapítvány 2022. évi 

beszámolójának tudomásulvételéről 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Vágó Eszter 
Múzeumi és Műemlékvédelmi Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és 
közhasznúsági jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul 
veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Vágó Eszter Múzeumi és 
Műemlékvédelmi Alapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

          a polgármester 
        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. július 10. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
És a IV. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújvárosi 
Művészetért Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki a IV. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Művészetért Alapítvány 2022. évi 
beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 
12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

320/2023. (VI.15) határozata 
a Dunaújvárosi Művészetért Alapítvány 2022. évi beszámolójának 

tudomásulvételéről 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújvárosi 
Művészetért Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Művészetért 
Alapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

          a polgármester 
        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. július 10. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
5 perc szünetet rendelek el a 9. napirendi pont előtt. 
 

Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Megkérem tisztelt képviselő-társaimat, hogy foglaljanak helyet. Folytatjuk 
a munkánkat 9 óra 55 perckor, 12 fővel továbbra is határozatképesek 
vagyunk.   
 

9.  Javaslat az önkormányzati alapítású egészségügyi és szociális célú 
alapítványok és közalapítványok 2022. évi beszámolóinak 
tudomásulvételére 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
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Meghívott:  Dr. Kaprielian Zaven Souren, „A Látó Szemért” Közalapítvány 
 kuratóriumi elnöke 
 Kubovics Árpád, a Dunaújváros és Környéke 04 Alapítvány 
 kuratóriumi elnöke 
 Gózon-Erdélyi Henrietta, a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 
 kuratóriumi elnöke 
 (Gózon-Erdélyi Henrietta megjelent. Dr. Kaprielian Zaven Souren 
 és Kubovics Árpád nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 9. napirendi pontunkra, amely Javaslat az önkormányzati 
alapítású egészségügyi és szociális célú alapítványok és közalapítványok 
2022. évi beszámolóinak  tudomásulvételére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és I., II., III., IV. határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság elnökét, Dr. Székely Károlyt kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozat I., II., III. és IV. 
pontját 7 igen szavazattal elfogadásra javasoltuk a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen a tájékoztatást. Felhívom tisztelt képviselő-társaim 
figyelmét, mint ahogy az elhangzott, I-IV.-ig tartalmaz határozati 
javaslatokat a napirendi pont. Mindegyik határozati javaslatról külön-külön 
szavazunk. Kérdés, hozzászólás, javaslat feltételére most van lehetőség. 
Cserna Gábor képviselő úr meg is tette mindezt. Parancsoljon, megadom 
önnek a szót. 
 

Cserna Gábor képviselő: 
 
Így van. Köszönöm. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Szeretném 
bejelenteni az összeférhetetlenségemet a IV. határozati javaslatban 
szereplő alapítvány kuratóriumi elnökeként, ez a "Dunaújvárosiak Életéért" 
Közalapítvány. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Most szavaznunk, majd akkor 
szavazunk, hogyha odaérünk a hídhoz. 
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés "A Látó Szemért" 
Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés „A Látó Szemért” Közalapítvány 2022. évi 
beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 
12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

321/2023. (VI.15.) határozata 

„A Látó Szemért” Közalapítvány 2022. évi beszámolójának tudomásulvételéről 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése „A Látó Szemért” 

Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági jelentését teljes 
terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy e határozatot küldje meg „A Látó Szemért” Közalapítvány 
kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                    a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
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       a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. július 5. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújváros és 
Környéke 04 Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes termében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros és Környéke 04 Alapítvány 2022. évi 
beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 
12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

322/2023. (VI.15.) határozata 

a Dunaújváros és Környéke 04 Alapítvány 2022. évi beszámolójának 
tudomásulvételéről 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros és 

Környéke 04 Alapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a Dunaújváros és Környéke 04 
Alapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                      a polgármester 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

     a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő:  2023. július 5. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A III. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Jószolgálati Otthon 
Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjdedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki a III. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 2022. évi 
beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 
12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
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László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

323/2023. (VI.15.) határozata 

a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 2022. évi beszámolójának 
tudomásulvételéről 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Jószolgálati 

Otthon Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a Jószolgálati Otthon Közalapítvány 
kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
     a humán szolgáltatási osztály fővezetője 

Határidő:  2023. július 5. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
És mivel képviselő úr, Cserna képviselő úr bejelentette személyes 
érintettségét, az ő kizárásáról fogunk most szavazni.  
 
Amennyiben elfogadják azt, kérem, igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Cserna Gábor képviselő személyes érintettség 
bejelentése alapján a határozathozatalból történő kizárásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Cserna Gábor), 
távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

324/2023. (VI.15.) határozata 
Cserna Gábor képviselő személyes érintettség bejelentése alapján a 

határozathozatalból történő kizárásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Cserna Gábor 
képviselőt személyes érintettségre vonatkozó bejelentését figyelembe véve a 
„Javaslat az önkormányzati alapítású egészségügyi és szociális célú alapítványok és 
közalapítványok 2022. évi beszámolóinak tudomásulvételére” című előterjesztés IV. 
határozati javaslatára történő szavazásból Cserna Gábor képviselőt kizárta. 
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Felelős:  a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Tehát a IV. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a "Dunaújvárosiak 
Életéért" Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 
 
Aki a IV. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Dunaújvárosiak Életéért” Közalapítvány 2022. 
évi beszámolójának tudomásulvételéről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. 
Székely Károly, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Cserna Gábor), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

325/2023. (VI.15.) határozata 

a „Dunaújvárosiak Életéért” Közalapítvány 2022. évi beszámolójának 
tudomásulvételéről 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a „Dunaújvárosiak 

Életéért” Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és közhasznúsági 
jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul veszi. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a „Dunaújvárosiak Életéért” 
Közalapítvány kuratóriumának. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a humán szolgáltatási osztály fővezetője 

Határidő: 2023. július 5. 
 

10.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Pribil Sándor, a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kuratóriumi 
 elnöke 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 10. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Magyar 
Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tisztelettel köszöntöm a kuratórium elnökét, nincs itt, hát akkor nem 
köszöntöm. 
 
Kérdezem a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnökét, Dr. 
Székely Károlyt, nem, de kezdjük már vele akkor most, olyan unalmas volt 
eddig, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Polgármester Úr! Bizottságunk a határozati javaslatot 7 
igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most kérdezem az ügyrendi, igazgatási és 
jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztész. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e.  
 
Jelentkezőt nem látok, ezért a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés 
a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kuratórium elnökének a Hajléktalan 
Ellátó Centrum 2022. évi szakmai munkájáról szóló beszámolóját 
megismerte és elfogadja. 
 
A döntési javaslattal ellentétben javaslom, hogy a közgyűlés ne 
támogassa a határozati javaslatot. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló  elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), ellene szavazott 
1 fő (Cserna Gábor), tartózkodott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol 
lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – nem fogadta el és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

326/2023. (VI.15.) határozata 
a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló  elfogadásáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Magyar 
Mentőszolgálat Alapítvány kuratórium elnökének a Hajléktalan Ellátó Centrum 
2022. évi szakmai munkájáról szóló beszámolóját megismerte és nem fogadta 
el. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy e határozatot küldje meg a Magyar Mentőszolgálat 
Alapítvány képviselőjének. 

 
Felelős:  a polgármester 
Határidő: azonnal 

 

11.  Javaslat a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. 

évi beszámolójának tudomásulvételére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
Meghívott:  Udvardi Sándor, a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért 
 Közalapítvány kuratóriumi elnöke 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 11. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros és 
Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi beszámolójának 
tudomásulvételére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 
elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújváros és Környéke 
Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és 
közhasznúsági jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat 
tudomásul veszi. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért 
Közalapítvány 2022. évi beszámolójának tudomásulvételéről című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
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Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

327/2023. (VI.15.) határozata 
a Dunaújváros és Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi 

beszámolójának tudomásulvételéről 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros és 
Környéke Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évről szóló beszámolóját és 
közhasznúsági jelentését teljes terjedelmében megismerte és azokat tudomásul 
veszi. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat közléséért: 
                a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2023. július 5. 

 
12.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti besorolására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 12. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata alaptevékenységének kormányzati funkciók 
szerinti besorolására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most kérdezem szintén önt, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés 2023. július 1. napjától a 
határozat melléklete szerint határozza meg Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti 
besorolását. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti besorolásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

328/2023. (VI.15.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata alaptevékenységének 

kormányzati funkciók szerinti besorolásáról 
 

1.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata alaptevékenységének kormányzati 
funkciók szerinti besorolásáról szóló 433/2022. (IX.15.) határozatát 2023. július 
1. napjától hatályon kívül helyezi. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. július 1. 

napjától a határozat melléklete szerint határozza meg Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti 
besorolását. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy nyújtson be kérelmet a Magyar Államkincstár Fejér 
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Vármegyei Igazgatóságához az 1. pontban hozott döntésről a jelen határozat, 
valamint a jelen határozat mellékletét képező Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata kormányzati funkció rendjének megküldésével.  

 
       Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
              a jegyző 
                      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
               a Humán Szolgáltatási Főosztály főosztályvezetője 
       Határidő: 2023. június 30. 

 
13. Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának módosítására 

Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 13. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 
Alapító Okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem az oktatási, kulturális és 
társadalmi kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba 
elnökhelyettes urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
oktatási, kulturális társadalmi kapcsolati bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy 
ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. 
Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 277/2023. határozatával 
elfogadott Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okirat módosítására a határozati 
javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának 
módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

329/2023. (VI.15.) határozata  
a Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okiratának módosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 277/2023. (V.18.) 

határozatával elfogadott Dunaújvárosi Óvoda Alapító Okirata módosítására az 
alábbi módosító okiratot fogadja el:                                                                                                               

 
„ Okirat száma: KP/26093-11/2023. 
 

Módosító okirat 
 

A Dunaújvárosi Óvoda a Dunaújvárosi Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése által 2023. május 18. napján kiadott KP/26093-4/2023. számú alapító 
okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a és a 
nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 21. § (2) és (3) bekezdése 
alapján – a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
329/2023. (VI.15.) határozatára figyelemmel – a következők szerint módosítom:  
 
 1. Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
               „ 4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció 
szerinti megjelölése: 
                    

 
kormányzati 
funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 013350 
Az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással 
kapcsolatos feladatok 

2 041232 Start-munkaprogram – Téli közfoglalkoztatás 

3 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 
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4 074032 Ifjúság-egészségügyi gondozás 

5 081045 
Szabadidősport- (rekreációs sport) tevékenység és 
támogatása 

6 082042 Könyvtári állomány gyarapítása, nyilvántartása 

7 091110 Óvodai nevelés, ellátás szakmai feladatai 

8 091120 
Sajátos igényű gyermekek óvodai nevelésének, 
ellátásának szakmai feladatai 

9 091140 Óvodai nevelés, ellátás működtetési feladatai 

10 095020 Iskolarendszeren kívüli egyéb oktatás, képzés 

11 096015 Gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 

12 096025 Munkahelyi étkeztetés köznevelési intézményben 

13 104037 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés 

 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 
 
Kelt: Dunaújváros, "időbélyegző szerint"'  
 
  

P.H. 
 

 
               Pintér Tamás 

   polgármester " 
 
2.  Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 

tartalommal hatályban maradnak.   
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal nyújtson be kérelmet a 
Magyar Államkincstár Fejér  Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban 
hozott döntésről, a jelen határozat 1. számú mellékletét képező módosító okirat, 
valamint a 2. számú mellékletét képező  egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés 
céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 
 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Óvoda 
intézményigazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
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                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat közlésére: 2023. június 30.  
 

5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatóját, hogy az 1. pontban foglalt 
döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait.   

 
Felelős:     - a határozat végrehajtásáért:  
           a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója  
Határidő:     2023. július 31.   

 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
 Szervezet igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 14. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem szintén önt, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslat ismertetem: a Közgyűlés az 570/2022. határozatával 
elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okirata 
módosítására a határozati javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet alapító 
okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta 
Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), tartózkodott 2 
fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó 
Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

330/2023. (VI.15.) határozata  
a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet alapító okiratának módosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 570/2022. 

(XII.15.)  határozatával elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet 
Alapító Okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el:                                                                                                               

 
„ Okirat száma: KP/465-6/2023. 
 

Módosító okirat 
 

A Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet a Dunaújvárosi Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által 2022. december 15. napján kiadott KP/42773-
12/2022. számú alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 8/A. §-a alapján – a Dunaújváros  Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 330/2023. (VI.15.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
 
 1. Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
               „ 4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció 
szerinti megjelölése: 
       

 kormányzati 
funkciószám  

kormányzati funkció megnevezése  
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1 013350 Az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással 
kapcsolatos feladatok 

2 013360 Más szerv részére végzett pénzügyi-gazdálkodási, 
üzemeltetési, egyéb szolgáltatások 

3 016080 Kiemelt állami és önkormányzati rendezvények 

4 041232 Start-munka program – Téli közfoglalkoztatás 

5 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

6 042220 Erdőgazdálkodás 

7 049010 Máshova nem sorolt gazdasági ügyek 

8 054010 Természet- és tájvédelem igazgatása és 
támogatása 

9 066010 Zöldterület-kezelés 

10 066020 Város-, községgazdálkodási egyéb szolgáltatások 

11 081071 Üdülői szálláshely-szolgáltatás és étkeztetés 

12 096015 Gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 

13 096025 Munkahelyi étkeztetés köznevelési intézményben 

14 104037 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés 

 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 
 
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint  
 
  

P.H. 
 

              Pintér Tamás 
   polgármester " 

 
  
2.  Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 

tartalommal hatályban maradnak.   
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal nyújtson be kérelmet a 
Magyar Államkincstár Fejér  Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban 
hozott döntésről a jelen határozat 1. számú  mellékletét képező módosító 
okirat, valamint a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés 
céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 
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4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet igazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                 a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat közlésére: 2023. június 30.  

                 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatóját, hogy az 1. pontban 
foglalt döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait.   

 
Felelős:     - a határozat végrehajtásáért:  
                     a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatója  
Határidő:     2023. július 31.    

 
15.  Javaslat az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító Okiratának 

módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Mészárosné Libor Ágnes, az Útkeresés Segítő Szolgálat 
 intézményvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 15. napirendi pontunkra, amely Javaslat az Útkeresés Segítő 
Szolgálat Intézmény Alapító Okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Most pedig a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károlyt kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
bizottságunk 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál pedig ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az Útkeresés Segítő 
Szolgálat Intézmény 604/2017. határozattal elfogadott Alapító Okirata 
módosítására a határozati javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító 
Okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta 
Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

331/2023. (VI.15.) határozata 
az Útkeresés Segítő Szolgálat intézmény Alapító Okiratának módosításáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az Útkeresés 

Segítő Szolgálat intézmény 604/2017. (IX.21.) határozattal elfogadott Alapító 
Okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el: 

 
„Okirat száma: KP/24617-4/2023. 
 

Módosító okirat 
 

Az Útkeresés Segítő Szolgálat a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által 2017. szeptember 21. napján kiadott, 24139-
2/2017. számú alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 8/A. §-a alapján – Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 331/2023. (V. 30.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
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Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 
 

 
kormányzati 
funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 041232 Start-munkaprogram – Téli közfoglalkoztatás 

2 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

3 104012 Gyermekek átmeneti ellátása 

4 104042 Család- és gyermekjóléti szolgáltatások 

5 104043 Család- és gyermekjóléti központ 

 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 
 
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint  

P.H. 
 

             Pintér Tamás 
polgármester " 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal kérelmet nyújtson be a 
Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban hozott 
döntésről a jelen határozat 1. számú mellékletét képező módosító okirat, 
valamint a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               a polgármester  
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy határozatot küldje meg az Útkeresés Segítő Szolgálat 
intézmény igazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2023. június 30. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri az 

Útkeresés Segítő Szolgálat intézményvezetőjét, hogy az 1. pontban foglalt 
döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               az Útkeresés Segítő Szolgálat intézményvezetője 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási osztály vezetője 
Határidő: 2023. július 31. 

 
16. Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai alapító okiratának módosítására 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Solymosi-Bányai Bettina, az Egyesített Szociális Intézmény és 
 Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézmény vezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 16. napirendi pontunkra, amely Javaslat az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai alapító 
okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal  közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság elnökét, Dr. Székely Károlyt kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
bizottságunk 7 igen szavazattal elfogadásra javasolta a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezőt nem látok.  
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 287/2020. számú 
határozatával elfogadott Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi 
Szent Erzsébet Idősek Otthonai alapító okirata módosítására a határozati 
javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon!   
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi 
Szent Erzsébet Idősek Otthonai alapító okiratának módosításáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

332/2023. (VI.15.) határozata 
a Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 

alapító okiratának módosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 287/2020. 
(VIII.4.) számú határozatával elfogadott Egyesített Szociális Intézmény és 
Árpád-házi szent Erzsébet Idősek Otthonai  alapító okirata módosítására az 
alábbi módosító okiratot fogadja el: 

 
„ Okirat száma: KP/24206-6/2023. 
 

Módosító okirat 
 

Az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai a Dunaújvárosi Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
által 2020. augusztus 10. napján kiadott 30166-5/2020 számú alapító 
okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a 
alapján – a Dunaújváros  Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
332/2023. (VI.15.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
 
1. Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„ 4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 
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Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés 
napjától kell alkalmazni. 
 
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint  
 
  

P.H. 
 

Pintér Tamás 
   polgármester  

 
2. Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 

tartalommal hatályban maradnak.   
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbefoglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal nyújtson be kérelmet a 
Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban 
hozott döntésről a jelen határozat 1. számú mellékletét képező módosító 
okirat, valamint a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés 
céljából. 
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
 a polgármester 

- a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő:  a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 
 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert,hogy a határozatot küldje meg az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője 
részére. 
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
 a polgármester 
 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
  a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

 kormányzati funkciószám kormányzati funkció megnevezése 

1 041232 Start-munka program – Téli közfoglalkoztatás 

2 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

3 072410 Otthoni (egészségügyi) szakápolás 

4 102023 Időskorúak tartós bentlakásos ellátása 

5 102024 Demens betegek tartós bentlakásos ellátása 

6 102031 Idősek nappali ellátása 

7 102032 Demens betegek nappali ellátása 

8 107051 Szociális étkeztetés szociális konyhán 

9 107052 Házi segítségnyújtás 

10 107053 Jelzőrendszeres házi segítségnyújtás” 
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Határidő:  a határozat közlésére: 2023. június 30. 
 

5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményvezetőjét hogy az 1. pontban foglalt döntésnek megfelelően 
módosítsa az intézmény dokumentumait.   
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
 az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 
                 Idősek Otthonai intézményvezetője 
Határidő: 2023. július 31. 

 
17.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény alapító 

okiratának módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Vida Dóra, a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 17. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Bölcsődék 
Igazgatósága Dunaújváros intézmény alapító okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károlyt kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
bizottságunk 7 szavazattal elfogadásra javasolta a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros tagintézmény 726/2017. határozattal elfogadott Alapító 
Okirata módosítására a határozati javaslatban foglalt módosító okiratot 
fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon!  
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 
Alapító Okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 
fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. 
Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

333/2023. (VI.15.) határozata 
a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény Alapító Okiratának 

módosításáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Bölcsődék 

Igazgatósága Dunaújváros intézmény 726/2017. (XI.16.) határozattal elfogadott 
Alapító Okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el: 

 
„Okirat száma: KP/24615-4/2023. 
 

Módosító okirat 
 

A Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által 2017. november 16. napján kiadott, 25290-
20/2017. számú alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 8/A. §-a alapján – Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 333/2023. (V. 30.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
 

Az alapító okirat 4.4. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati funkció szerinti 
megjelölése: 
 

 
kormányzati 
funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 
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1 041232 Start-munkaprogram – Téli közfoglalkoztatás 

2 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

3 
104031 Gyermekek bölcsődében és mini bölcsődében történő 

ellátása 

4 
104035 Gyermekétkeztetés bölcsődében, fogyatékosok nappali 

intézményében 

5 
104036 Munkahelyi étkeztetés gyermekek napközbeni ellátását 

biztosító intézményben 

6 104037 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés” 

 
Jelen módosító okiratot a törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjától kell 
alkalmazni. 
 
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint  
 

P.H. 
 
 

             Pintér Tamás 
polgármester " 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal kérelmet nyújtson be a 
Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban hozott 
döntésről a jelen határozat 1. számú mellékletét képező módosító okirat, 
valamint a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               a polgármester  
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy határozatot küldje meg a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros intézmény igazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2023. június 30. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatóját, hogy az 1. pontban foglalt 
döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
               a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási osztály vezetője 
Határidő: 2023. július 31. 

 
18. Javaslat a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet 

intézménnyel megkötött támogatási szerződés módosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Meghívott:  Dr. Jobbágy Lajos, a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház 
 Rendelőintézet főigazgatója 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 18. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi Szent 
Pantaleon Kórház-Rendelőintézet intézménnyel megkötött támogatási 
szerződés módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károly elnök urat kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasoltuk a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul, hogy a 
Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház-Rendelőintézet intézménnyel 2021. 
december 24-én megkötött, többször módosított támogatási szerződés 
2.2. pontjában a falra szerelhető érintésmentes fertőtlenítőszer-adagolók 
beszerzése szövegrész terület- és felületfertőtlenítő készülék és urológiai 
víztisztítórendszer beszerzése szövegrészre módosuljon. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház- 
Rendelőintézet intézménnyel megkötött támogatási szerződés módosításáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő 
(Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

334/2023. (VI.15.) határozata 
a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház- Rendelőintézet intézménnyel 

megkötött támogatási szerződés módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul, hogy a 

951/2021. (XI.18.) határozata alapján a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház- 
Rendelőintézet intézménnyel 2021. december 24-én megkötött - többször 
módosított - támogatási szerződés 2.2. pontjában az „EFOP-1.8.21-18 
konstrukció számú infekciókontroll projekt keretén belül falra szerelhető 
érintésmentes fertőtlenítőszer-adagolók beszerzése” szövegrész  „EFOP-1.8.21-
18 konstrukció számú infekciókontroll projekt keretén belül terület- és 
felületfertőtlenítő készülék és urológiai víztisztítórendszer beszerzése” 
szövegrészre módosuljon. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház - Rendelőintézet intézménnyel 
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kötendő – a határozat melléklete szerinti - támogatási szerződés 4. számú 
módosítását aláírja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

              a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2023. június 31. 
 

19.  Javaslat a védőnői ellátás átadás-átvételével összefüggő döntés 
meghozatalára 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság  
Meghívott:  Vargáné Kocsis Anikó, az Egészségmegőrzési Központ 
 intézményvezetője 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 19. napirendi pontunkra, amely Javaslat a védőnői ellátás 
átadás-átvételével összefüggő döntés meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 4 igen és 1 tartózkodás mellett 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károlyt kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasolta a bizottság a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdésre, hozzászólásra, javaslatra most van 
lehetőség. Barta Endre alpolgármester úr, képviselő úr, megadom önnek a 
szót elsőként. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Egy kicsit 
bajba voltam a felvezetéssel, hogy hogy is kezdjem ezt a felszólalást, 
aztán a rendőrségi beszámoló szóbeli kiegészítése a segítségemre sietett, 
elhangzott egy ilyen mondat ugyanis, hogy egyszer mindennek elérjük az 
alját, és onnantól csak felfelé vezethet az út. Föltenném azt a kérdést, 
hogy vajon a kormányzatunk dilettáns döntéseinek mikor érjük el végre az 
alját. Ugyan én 1983-ban születtem, és a bizonyos ilyen átkos rendszerből 
csak annyit éltem meg, hogy amikor a családommal Soltra utaztunk, akkor 
a dunaföldvári laktanyára ugye sorba mentek a harci meg nem tudom 
milyen járművek, és ott kellett állnom egy ilyen 30 percet, egy órát, viszont 
én úgy érzem, hogy lassan elérjük ismét azt az időt, amiről eddig csak a 
tankönyvekből hallottam, vagy akár a nagyszüleim meséltek, ugyanis 
olyan szerződés-tervezetet kaptak most a védőnők, amit hogyha nem 
írnak alá ugye akkor az történik, hogy van egy hónapjuk felmondani, ha 
pedig aláírnak, az gyakorlatilag teljesen szembemegy azzal, mindazzal, 
amit ők eddig képviseltek. 1915 óta működik a Védőnői Szolgálat, ugye 
akkor először Stefánia Egyesület névvel. Azért jó páran szülők vagyunk itt 
ebben a teremben, és tudjuk nagyon jól, hogy a kezdő szülőknek mekkora 
segítséget jelentenek a védőnők. Tudjuk nagyon jól, hogyha 3-at, 4-et 
köhint a gyerek, milyen jó, hogyha van akit hívni, és nyilván vannak ennél 
sokkal, de sokkal komolyabb dolgok is, amivel megtalálhatjuk őket, 
egyszerre pszichológusok, egyszerre barátnők, egyszerre pótanyák. 
Önök, illetve a Fidesz Magyarország, illetve jelen pillanatban a Fidesz, ezt 
a Védőnői Szolgálatot veszélyezteti. Azért abban bízok, hogyha ezek a 
tömeges felmondások elindulnak, azért az óriásplakátok már készen 
vannak, hogy Soros és Brüsszel megtámadta a magyar védőnői 
szolgálatot, és ennek köszönhető az összeomlás, de ez most nagyon 
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kevés lesz. A család kormánya egy olyan rendszert veszélyeztet, ami 
gyakorlatilag tényleg mentőöv mindenki számára. És azt lehet mondani, 
hogy én itt országosan ellenzéki politikusként mondom, de el fogom 
mondani azt a mondatot is, amit egy nagyon komoly orvosi szakembertől 
hallottam, aki bizonyára és én tudom is, hogy narancsszínű mezben 
játszik, tudjuk nagyon jól, hogy akár a védőnők, és ezt én teszem hozzá, 
gyakran kapnak fotót akár olyanról is, hogyha a kisgyereknek más színű a 
kakija, ugye a XXI. században már el tudják küldeni a szülők, na most 
nem gyerekkakiról kaptak fotót telefonon, hanem egy óriási vödörnyi 
ürüléket kaptak a kormánytól a nyakukba. Teljesen áthelyezhetővé válnak 
bármikor ha aláírják a szerződést, onnantól kezdve nem védőnők. Nem 
tudom, bizonyára ismerik önök is ezeket a szerződéseket, július 1-től lép 
egyébként hatályba ez a szerződés, és most kapták meg, két héttel ezelőtt 
még azt sem tudták, hogy mi lesz benne a szerződésükben. Az iskolai 
védőnőkről nem is beszélünk, hiszen még egy múlt heti országos 
egyeztetés során sem dőlt el, hogy mi lesz az ő sorsuk. Kicsit így a 
labdarúgás nyelvén nagyjából ez úgy hangzik, hogy ott vagyunk a 95. 
percben, vesztésre állunk 3:0-ra, és a magyar szövetségi kapitány akkor 
kezd el egyeztetni a szakmával, hogy mi legyen a kezdőcsapat. 
Egyszerűen nem értem, és higgyék el, hogy nem ellenzéki politikusként 
nem értem, hanem családapaként, egyszerű bármiként, egyszerűen nem 
lehet ezt megérteni, és nem tudom, hogy mi fog történni július 1-től. És a 
legszomorúbb abban az egészben, hogy itt ülök és igennel kell 
szavaznom, mert törvényi kötelezettségem, mert ennyi, az 
önkormányzatoknak kötelessége átadni ezeket az adatokat, kötelessége, 
hogy a védőnők a szerződéshez hozzájáruljanak ilyenformán. Nem tudom, 
tényleg nem tudom ezt így megfogalmazni. Hál Istennek nem volt több 
ilyen felszólás, amiből mondatokat kellett így merítenem. De tényleg egy 
óriási csalódottság és egy óriási félelem van bennem ezzel kapcsolatban, 
az egészségügyi rendszerrel kapcsolatosan, a kórházigazgatóknak a 
nyilatkozatai, már most milyen helyzetekben vannak a kórházaink, és most 
kapnak kapnak egy újabb terhet. 2023 nyarán egy olyan terhet kapnak a 
kórházak, azok a kórházak, akik alig állnak a lábukon, amit nem tudnak, 
hogy hogy fognak megoldani. Tényleg csak annyit tudok mondani, hogy 
csalódottság, és nagyon- nagyon bízok benne, hogy hogy nem lesz olyan 
következménye, amikről most én itt beszéltem. Nem tudom, hogy vissza 
lehet-e még ezt az egészet csinálni, vannak azért olyan szakemberek, 
akik még mindig bíznak benne. Ugye most jelen pillanatban az iskolai 
védőnőknek a kérdése még mindig billeg, hiszen most úgy tűnik, hogy 
csak fél évvel később kell csatlakozniuk nekik, és ugyanúgy van, ugye 
tudjuk nagyon jól, hogy itt van a másik, és nyugodtan ide lehet így 
kapcsolni, hiszen a gyerekorvosok, háziorvosok helyzete ugyanaz. 
Országosan elindult az orvosi ügyeletnek az átszervezése. Azokban a 
megyékben, vármegyékben, ahol ez bekövetkezett, tömegével mondtak 
föl a háziorvosok. Most maradjunk csak itt Dunaújvárosban, tudjuk nagyon 
jól, hogy körülbelül 70 éves az átlag életkor a háziorvosaink között. Tudjuk 
nagyon jól, hogy egy-egy praxisnak a helyettesítése mekkora gondot 
okoz. Itt vagyunk egy ilyen helyzetben, és Dunaújváros egészségügyéről 
hozzuk ezeket a döntéseket, hozzuk mi ezeket a döntéseket vagy 
asszisztálunk hozzá, miközben tudjuk nagyon jól, amikor a családtagjaink 
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mennek az orvosi rendelőkbe, akkor milyen ellátást kapnak és örülünk, 
hogyha megkapják ezt az ellátást. Én ennyit szerettem volna mondani. 
Csalódottság, és mégis igennel kell szavaznom, én szégyellem magam a 
kormány helyett. Köszönöm a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm a hozzászólást. Szabó Zsolt alpolgármester úrnak megadom a 
szót. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én azt 
szeretném, hogy a gyerekeim is majd ide Dunaújvárosba szülessenek, és 
azt szeretném, hogy olyan életük lehessen itt a városban, hogy majd az ő 
gyerekeik is ide Dunaújvárosba szülessenek, és itt nőjenek fel. 
Alpolgármesterként mindennap ezért dolgozom, és tudom, hogy a 
frakciótársaim, a Rajta Újváros! Egyesületben ugyanezért dolgoznak. 
Egyetlen egy kérésem van a Fidesz Kormányához, hogy azt, ami a 
dunaújvárosiaké azt ne vegye el a dunaújvárosiaktól. Az 
önkormányzatiság szóljon arról, amire a rendszerváltás után létrehozták, 
az önkormányzásról. Legyenek forrásaink, és legyenek lehetőségeink, 
hiszen most még nagyobb szükség van arra, hogy az önkormányzatok 
segíteni tudjanak. Mi, egy település vezetői tudjuk a legjobban, hogy mit 
kell tenni egy adott településen, és ez nem politikai kérdés, hiszen mi 
találkozunk a városlakókkal, nekünk mondják el a kéréseiket, ezért mi 
tudjuk a kéréseiket a legjobban teljesíteni is. Ennek a lehetősége, ez nem 
jobb- vagy nem baloldali politika kérdése, hanem politikai kötelesség. És 
tudják, én nagyon régóta mondom, hogy most egy hatalmas válság 
közepén van a legnagyobb szükség az önkormányzatokra. Most kell az 
önkormányzatoknak a legtöbb lehetőséggel rendelkezniük ahhoz, hogy 
támogatni és segíteni tudják a bajbajutott településükön élőket. Ebben egy 
nagyon fontos eszköz a települési védőnői szolgálat, így én is azt kérem a 
Fidesz Kormánytól, hogy hátráljanak meg a dunaújvárosi polgárok 
érdekében, és ne vegyék el a dunaújvárosiaktól azt, ami Dunaújváros 
kezében van a legjobb kezekben. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen az alpolgármester uraknak a hozzászólását. Az elmúlt 
20 évben nekem is volt szerencsém megtapasztalni egy olyan 
közösségnek az erejét, akik tényleg minden nehézséget túlélve dolgoztak 
a gyermekekért, és megtettek mindent annak érdekében, hogyha egyre 
nehezedő is a helyzet, akkor is ők kitartsanak, mert szeretik a hivatásukat. 
Ezek voltak a pedagógusok, és most az elmúlt félévben pedig, sőt egy 
évben, mikor már szülésfelkészítőre is jártunk a feleségemmel, és láttam 
az ottani védőnőknek is az elhivatottságát, illetve a segítő szándékát, 
illetve a kedvességét is, illetve most megtapasztalva az elmúlt majdnem 
félévben a hozzánk járó védőnőnek is a rátermettségét, a szakmai 
tudását, illetve azt a szeretetét amivel foglalkozik a gyermekekkel, nos én 
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azt gondolom, hogy ezek az emberek azok, akiknek valóban köszönhető, 
hogy működik ez a rendszer. Az elmúlt években is rendkívül nehéz 
helyzetben voltak ezeknek a területeknek a dolgozói, képviselői, mégis 
ezek a területek talpon tudtak maradni. Én azt kívánom ezeknek az 
embereknek, és innen is szeretném nekik üzenni, hogy tartsanak ki, egy 
ilyen áldatlan állapot is nem tartható fönt hosszú ideig. Én bízom abban, 
hogy lesznek majd olyan szakemberek, akik valóban belátják azt, hogy 
ezeket az embereket nem tovább kell feszíteni és szenvedtetni a 
nehézségekkel, hanem segíteni őket, hiszen ők azok, akik a jövő 
generációját, a mi gyermekeinket gondozzák, nevelik, ápolják. 
 
Amennyiben további hozzászólás nincsen, a döntési javaslatot 
ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy "az egészségügyi 
alapellátásról" szóló 2015. évi CXXIII. törvény végrehajtása érdekében a 
Magyar Állam képviseletében eljáró Fejér Megyei Szent György Egyetemi 
Oktatókórház, mint illetékes irányító vármegyei intézmény részére 
haszonkölcsön szerződés megkötése útján 2023. július 1. napjával 
ingyenesen használatba adja a Dunaújváros, Martinovics Ignác utca 26. 
szám alatt lévő kivett Civilház megnevezésű, történeti-régészeti 
jelentőségű védett ingatlanon található épületet, felépítményt az udvar 
kivételével, valamint a szerződés mellékleteként a területi védőnői ellátást 
szolgáló és a határozat mellékletét képező, az ellátás biztosításához 
szükséges ingóságokat. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a területi védőnői ellátás biztosítását szolgáló 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonában álló ingó,- 
és ingatlan vagyon ingyenes használatba adásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

335/2023. (VI.15.) határozata 
a területi védőnői ellátás biztosítását szolgáló Dunaújváros Megyei Jogú Város 

Önkormányzata kizárólagos tulajdonában álló ingó,- és ingatlan vagyon 
ingyenes használatba adásáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomásul veszi, 

hogy „az egészségügyi alapellátásról” szóló 2015. évi CXXIII. törvény 23. § (5) 
bekezdése alapján 2023. július 1. napjával biztosítania szükséges a Magyar 
Állam számára a 2023. június 30. napján a területi védőnői ellátásra szolgáló 
ingó- és ingatlan vagyonának az ingyenes használatát a feladat ellátásáig. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy „az egészségügyi alapellátásról” szóló 2015. évi CXXIII. törvény 
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végrehajtása érdekében a Magyar Állam képviseletében eljáró Fejér Vármegyei 
Szent György Egyetemi Oktatókórház, mint illetékes irányító vármegyei 
intézmény részére haszonkölcsön szerződés megkötése útján 2023. július 1. 
napjával ingyenesen használatába adja:  
a) a Dunaújváros, belterület 452 helyrajzi számú, természetben Dunaújváros, 
Martinovics Ignác utca 26. szám alatt lévő kivett Civilház megnevezésű, 
történeti-régészeti jelentőségű védett ingatlanon található épületet 
(felépítményt) az udvar kivételével, valamint  
b) az a) pontban meghatározott szerződés mellékleteként a területi védőnői 
ellátást szolgáló, és jelen határozat mellékletét képező, az ellátás 
biztosításához szükséges ingóságokat.  

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

az 1. és  2. pont szerinti haszonkölcsön szerződésben különösen az alábbi 
lényeges tartalmi elemeket kell rögzíteni:  
a) a haszonkölcsönbe vevő köteles az ingatlant (a felépítményt) és a benne 
lévő ingóságokat a használat céljának megfelelően, rendeltetésszerűen 
használni, állagát megóvni, 
b) a haszonkölcsönbe vevő köteles az ingatlan (a felépítmény) fenntartásával 
járó rezsiköltségeket folyamatosan, havonta átalánydíj-fizetés útján megtéríteni, 
és évente az önkormányzattal elszámolni a tárgyévet követő év március 31-ig,  
c) a haszonkölcsönbe vevő részére történő birtokba adás időpontja 2023. július 
1. napja, a szerződésben szükséges rögzíteni a közüzemi óraállásokat,   
d) amennyiben a haszonkölcsönbe vevő védőnői feladat-ellátása megszűnik, az 
átadott önkormányzati ingó,- és ingatlan vagyonnal  köteles elszámolni és azt 
az önkormányzatnak visszaadni,  
e) a haszonkölcsönbe vevő köteles az ingóságokban bekövetkezett 
változásokról évente leltárt készíteni, a selejtezés szükségességét előzetesen 
az önkormányzatnak bejelenteni, 
f) a haszonkölcsönbe vevő köteles az átadott épületben (felépítményben) 
bekövetkezett kárt az önkormányzat felé haladéktalanul bejelenteni, tekintettel 
arra, hogy az önkormányzat vagyonbiztosítással rendelkezik, ugyanakkor a 
haszonkölcsönbe vevőt terheli a feladat-ellátási tevékenységgel összefüggő 
felelősségbiztosítás megkötése.  

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert az ingó,- és ingatlan vagyon használatára vonatkozó 
haszonkölcsön szerződés aláírására a jelen határozatban foglalt lényeges 
tartalommal.  

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

       a polgármester  
                - a határozatnak végrehajtásában való közreműködésért: 
                  a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2023. június 19. 

     - a haszonkölcsön szerződés aláírására: 2023. július 1.  
 

20.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezésére, új döntés 
meghozatalára 
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Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok: 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Szóládi Zoltán, a Gárdonyi Géza Görögkatolikus Általános Iskola 
 és Alapfokú Művészeti Iskola intézményvezetője 
 Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója 
 (A meghívottak megjelentek.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 20. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 175/2023. határozata 
hatályon kívül helyezésére, új döntés meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Gárdonyi Géza 
Görögkatolikus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolával a 
Dunaújváros, Batsányi utca 2/A szám alatti ingatlan egyes helyiségei 
vonatkozásában bérleti szerződés megkötéséről szóló 175/2023. 
határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy a Gárdonyi Géza Görögkatolikus Általános 
Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola részére pályázati kiírás mellőzésével 
bérbe adja óvodai nevelés céljára a Batsányi út 2/A. szám alatt található 
óvoda "C" szárnyában lévő, a határozat mellékletét képező bérleti 
szerződésben tételesen felsorolt helyiségeket 2023. szeptember 1. 
napjától 2028. augusztus 31. napjáig. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezéséről, új döntés 
meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 3 fő (Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

336/2023. (VI.15.) határozata  
a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

175/2023. (IV.20.) határozata hatályon kívül helyezéséről, új döntés 
meghozataláról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Gárdonyi Géza 

Görögkatolikus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolával a 2400 
Dunaújváros, Batsányi út 2/A. szám alatti ingatlan egyes helyiségei 
vonatkozásában bérleti szerződés megkötéséről szóló 175/2023. (IV.20.) 
határozatát hatályon kívül helyezi.  

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

a Gárdonyi Géza Görögkatolikus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
részére pályázati kiírás mellőzésével bérbe adja óvodai nevelés céljára 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonát képező, 
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dunaújvárosi 68/3 hrsz.-ú, természetben 2400 Dunaújváros, Batsányi út 2/A. 
szám alatt található, 2235 m2 nagyságú, „kivett óvoda" megnevezésű ingatlanon 
található „C" szárnyban lévő, jelen határozat  mellékletét képező bérleti 
szerződésben tételesen felsorolt, mindösszesen 132,73 m2 nagyságú 
helyiségeket 2023. szeptember 1. napjától 2028. augusztus 31. napjáig.  
A bérleti díj 2023. szeptember 1. napjától 2025. augusztus 31. napjáig 
120.000,- Ft/hó.  
2025. szeptember 1. napjától Dunaújváros Megyei Jogú Város Közgyűlésének 
728/2015.(XII.17.) határozata alapján számított bérleti díj összege - 21.750,- 
Ft/m2/év bérleti díjjal számolva - mindösszesen 2.886.878,- Ft/év, azaz 240.573,- 
Ft/hó.  

A Gárdonyi Géza Görögkatolikus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolát 

terheli a bérlet tárgyát képező ingatlan fenntartásának rezsi költsége is. 
                                                                       
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Közgyűlésének 728/2015. (XII.17.) 
határozata alapján számított bérleti díj 240.573,- Ft/hó (áfamentes) lenne, így 
2023. szeptember 1. napjától 2025. augusztus 31. napjáig a bérleti díj különbözet 
támogatásnak minősül, és ezen tényt a támogatás összegszerűségével 
egyetemben Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
zárszámadásában, illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyetemben. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert jelen határozat 1. számú mellékletét képező bérleti szerződés 
aláírására, egyúttal felkéri jelen határozat közlésére. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért 
                 a Humán Szolgáltatási Főosztály főosztályvezetője  
Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                  megküldését követő 8 napon belül 

         - a bérleti szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való közlését 
           követő 30 napon belül 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A 21. napirendi pont előtt 5 perc szünetet rendelek el. 
 

Szünet  
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Foglaljanak helyet! 10 óra 36 perckor folytatjuk a munkánkat. Cserna 
Gábor képviselő úr valószínűleg teljesen felhagyott a mai napra a 
képviselői munkájával, és már nem is fog visszajönni. Igen, ki is kapcsolta 
a szavazógépét. Lőrinczi Konrád képviselő úr pedig továbbra sincs a 
teremben, de 10 fővel határozatképesek vagyunk 10 óra 37 perckor. 
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21.  Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Halásztelki 
Református Egyházközség, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum között 
haszonkölcsön szerződés megkötésére 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok: 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott:  Dr. Papp Kornél, a Bocskai István Református Oktatási Központ 
 főigazgatója 
 Vincze István, a Halásztelki Református Egyházközség 
 főgondnoka 
 Jelényi László, a Halásztelki Református Egyházközség 
 lelkipásztora 
 Piros Mariann, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum kancellára 
 Pocsainé Varga Veronika, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum 
 főigazgatója 

 (Dr. Papp Kornél nem jelent meg. Pocsainé Varga Veronika 
 megjelent. Vincze István és Jelényi László helyett Farkas Márta 
 jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Folytatjuk a munkánkat a 21. napirendi pontunkkal, amely Javaslat a 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Halászteleki 
Református Egyházközség, a Dunaújvárosi Szakképzési Centrum között 
haszonkölcsön szerződés megkötésére.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Egy másodperc szünetet szeretnék kérni. Javaslatot terjesztek elő a 
napirendi pont levételére. 
 
Aki a napirendi pont levételével egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Pintér Tamás polgármester javaslatáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gombos István, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Lőrinczi Konrád), 
távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

337/2023. (VI.15.) határozata  
Pintér Tamás polgármester javaslatáról 

  
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatta Pintér Tamás 
polgármester azon javaslatát, hogy a Közgyűlés a „Javaslat a Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata, a Halásztelki Református Egyházközség, a Dunaújvárosi 
Szakképzési Centrum között haszonkölcsön szerződés megkötésére” című napirendi 
pontot vegye le a tárgysorozatából. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
22.  Javaslat a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés 

módosításának utólagos jóváhagyására 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 22. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Pusztaszabolcsi 
Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés módosításának utólagos 
jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem az oktatási, kulturális 
és társadalmi kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csaba 
elnökhelyettes urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy 
ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megismerte és jóváhagyja a 
határozat melléklete szerinti, a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel 2021. május 
18. napján megkötött szállítási szerződés módosítását. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási 

szerződés módosításának utólagos jóváhagyásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gombos István, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), nem szavazott 1 fő (Lőrinczi Konrád), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, 
Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

338/2023. (VI.15.) határozata  
a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel megkötött szállítási szerződés módosításának 

utólagos jóváhagyásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte és 

jóváhagyja a határozat melléklete szerinti – a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt.-vel 
2021. május 18. napján megkötött –  Szállítási szerződés módosítását. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a jelen határozatot küldje meg a Pusztaszabolcsi Agrár Zrt. 
részére. 

 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
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  Határidő: 2023. június 30. 
 

23. Javaslat a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel megkötött 
Együttműködési megállapodás módosítására, valamint a 2023. évi 
vagyonbérleti díj meghatározására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 23. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Mezőföldi Regionális 
Víziközmű Kft.-vel megkötött együttműködési megállapodás módosítására, 
valamint a 2023. évi vagyonbérleti díj meghatározására.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés támogatja a Mezőföldvíz 
Kft.-vel megkötött együttműködési megállapodás II.2. pontja módosítását. 
 



77 

 

A Közgyűlés 2023. évre a víziközmű vagyon bérleti díjat 64.492.440,- Ft + 
áfa összegben állapítja meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel 
megkötött Együttműködési megállapodás módosításáról, valamint a 2023. évi 
vagyonbérleti díj meghatározásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 
fő (Barta Endre, Gombos István, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), nem 
szavazott 1 fő (Lőrinczi Konrád), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, 
Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

339/2023. (VI.15.) határozata 

a Mezőföldi Regionális Víziközmű Kft.-vel megkötött Együttműködési 
megállapodás módosításáról, valamint a 2023. évi vagyonbérleti díj 

meghatározásáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 
arról, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. április 12. 
napján Együttműködési megállapodást kötött a Mezőföldi Regionális Víziközmű 
Kft.-vel, egyúttal támogatja az megállapodás II.2. pontja alábbiak szerinti 
módosítását: 

 
„II.2.) 
a) Felek megállapodnak abban, ha és amennyiben az 1.) pontban 
meghatározott feladatok végrehajtása kölcsönösen megtörténik, a Mezőföldi 
Regionális Víziközmű Korlátolt Felelősségű Társaság minden, Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzatával szemben esetlegesen fennálló vagy 
keletkező követelések, így különösen többek között az I. rész b) pontjában 
meghatározott felújítási, beruházási feladatok elvégzéséért, az esetleges, a 
víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 33/A. §-a szerinti 
elszámolást követően őt megillető ellenértéket nem érvényesít, e jogáról a jelen 
megállapodás aláírásával egyidejűleg kifejezetten lemond. 
 
b) Felek tudomással bírnak arról, hogy a  víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. 
évi CCIX. törvény egyes rendelkezéseinek végrehajtásáról szóló 58/2013. (II. 
27.) Korm. rendelet (Vkszt. Vhr.) 18. § (8) bekezdés szerint a közérdekű 
üzemeltető a használati díjat a közérdekű üzemeltetői tevékenység befejezését 
követően köteles megfizetni, mely használati díj mértékét az 1. pontban 
hivatkozott szerződés I.b) pontjában meghatározott MEKH határozatok 
11.pontjai tartalmazzák. Tekintettel arra, egyrészt, hogy a Mezőföldi Regionális 
Víziközmű Korlátolt Felelősségű Társaság nyilatkozott a hivatkozott pontban, 
hogy felújítási, beruházási tevékenységet nem végzett, így nincs mit 
elszámolnia a használati díj terhére, másrészt a víziközmű-szolgáltatásról szóló 
2011. évi CCIX. törvény (Vksztv.) 5/H. § (4) bekezdés szerint az önkormányzati 
tulajdonban álló víziközmű-vagyon átruházásához kapcsolódóan a víziközmű-
fejlesztésre fel nem használt források tulajdonjoga a korábbi ellátásért felelőstől 
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nyilvántartási értéken történő átvezetéssel, térítésmentesen az államra száll, és 
az állam ezt átadja víziközmű szolgáltatónak, Felek megállapodnak, hogy a 
Mezőföldi Regionális Víziközmű Korlátolt Felelősségű Társaság részére 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata nem számlázza ki a 
közérdekű üzemeltetői tevékenység befejezését követően a használati díjat. 
Ennek megfelelően a Mezőföldi Regionális Víziközmű Korlátolt Felelősségű 
Társaság a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata által a jelen 
megállapodás aláírását megelőzően kiállított KS-727002S-2022/674 és KS-
727002S-2022/675 sorszámú számlát visszaküldi Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzatának sztornó számla kibocsátása céljából. 
 

c) A Mezőföldi Regionális Víziközmű Korlátolt Felelősségű Társaság nyilatkozik 
a Vkszt. Vhr. 19. § (5) bekezdés szerint a közérdekű üzemeltető okszerűen 
felmerült költségei a közérdekű üzemeltetési tevékenység szolgáltatási 
díjbevételéből részben meg nem térült részét, amennyiben annak megtérítésére 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata lenne köteles a 17. § (15) 
bekezdése szerint, hogy az őt megillető ellenértéket nem érvényesít, e jogáról a 
jelen megállapodás aláírásával egyidejűleg kifejezetten lemond.” 
 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2023. évre a 
víziközmű vagyon bérleti díját 64.492.440,- Ft + ÁFA összegben állapítja meg a 
közműves ivóvízellátásra és szennyvízelvezetésre vonatkozóan a MEKH 
VKEFFO/398-2/2022 és VKEFFO/830-1/2022 számú határozataiban foglaltak 
alapján. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert jelen határozat közlésére, egyúttal felhatalmazza jelen határozat 
1. számú mellékletét képező Együttműködési megállapodás módosítás 
aláírására. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         az aljegyző 

                  a Vagyonkezelési Osztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                  megküldését követő 8 napon belül 

         - a megállapodás módosítás aláírására: a határozat érintettekkel való 
           közlését követő 30 napon belül 
 

24. Javaslat a Juharos étterem villámvédelmi rendszere tervezésére és 
kivitelezésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 24. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Juharos étterem 
villámvédelmi rendszere tervezésére és kivitelezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés támogatja, hogy a Family 
Faloda Kft. megrendelje a VILL-ILBAU Kft.-től a villámvédelmi 
hiányosságok és hibák javítási munkáit bruttó 3.009.900,- Ft összegben. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Juharos étterem villámvédelmi rendszere 

tervezéséről és kivitelezéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

340/2023. (VI.15.) határozata 

 a Juharos étterem villámvédelmi rendszere tervezéséről és kivitelezéséről 
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1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 
arról, hogy a Fejér Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Dunaújvárosi 
Katasztrófavédelmi Kirendeltsége tűzvédelmi hatósági célellenőrzése 
eredményeként tűzvédelmi jogszabályokban foglalt előírások megszegését 
állapította meg Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonát 
képező és a Family Faloda Kft. által bérelt 2400 Dunaújváros, Hunyadi J. út 4/1. 
szám alatt található ingatlan vonatkozásában. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja, hogy a 
Family Faloda Kft. megrendelje a VILL-ILBAU Kft.-től (2400 Dunaújváros, 
Lengyel köz 1.) az 1. pontban hivatkozott ellenőrzés során megállapított 
villámvédelmi hiányosságok és hibák javítási munkáit jelen határozat 1. számú 
mellékletét képező vállalkozási szerződésben hivatkozott ajánlatban foglaltaknak 
megfelelően 2.370.000,- Ft+áfa, azaz bruttó 3.009.900,- Ft összegben, egyúttal 
vállalja, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata megfizeti a 
hivatkozott munka díját az ajánlattal egyező összegben közvetlenül a kivitelező 

részére, miután a Városüzemeltetési Osztály igazolja a munkálatok szakszerű és 

előirányzott értékben való megtörténtét. 
 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert jelen határozat 1. számú mellékletét képező, az ajánlattal egyező, 
háromoldalú vállalkozási szerződés aláírására, egyúttal felkéri jelen határozat 
közlésére. 

 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 2. 
pontjában hivatkozott munkára 2.370.000,- Ft+áfa, azaz bruttó 3.009.900,- Ft 
összegben az önkormányzat 2023. évi 7. melléklet Vagyongazdálkodási 
feladatok 3. Dologi kiadások sorról átcsoportosítással forrást biztosít. 

 

Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                  a Vagyonkezelési Osztály vezetője 

                 a Városüzemeltetési Osztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 

                  megküldését követő 8 napon belül 
       - vállalkozási szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                          közlését követő 30 napon belül 
 

5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban hivatkozott kötelezettségvállalást a 4. pontban rögzítettek 
szerint Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése 
módosításakor vegye figyelembe. 

 

Felelős: - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 
                a polgármester  
              - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
                a Vagyonkezelési Osztály vezetője  
              - a költségvetés módosításáért:  
                a jegyző  
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              - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
                a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 

Határidő: a 2023. évi költségvetés módosításának időpontja 
 

25. Javaslat az Innopark Nkft. elszámolása elfogadására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Dr. Huszti Zsolt, az Innopark Nkft. ügyvezetője 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 25. napirendi pontunkra, amely Javaslat az Innopark NKft. 
elszámolása elfogadására címet viseli.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdés, hozzászólás javaslat megtételére 
van lehetőség, de úgy látom, nincsen. 
 
A döntési javaslatot ismertetem  ezért: a Közgyűlés elfogadja az Innopark 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötött támogatási szerződés 
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szerinti, 2022. január 1-től 2022. december 31. közötti időszakra 
vonatkozó elszámolást. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Innopark Nkft. elszámolása elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos István, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán), ellene szavazott 2 fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros László), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

341/2023. (VI.15.) határozata 
 az Innopark Nkft. elszámolása elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja az Innopark 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal – Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése 511/2021.(V.26.), 355/2022.(VI.30.) és 
419/2022.(IX.15.) határozatai alapján – kötött támogatási szerződés szerinti, 2022. 
január 1. - 2022. december 31. közötti időszakra vonatkozó elszámolást. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
 a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
 a Vagyonkezelési Osztály vezetője;  
Határidő:  a határozat közlésére: 2023. június 30. 

 
26. Javaslat az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében 

lévő lakások és nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi 
ingatlankezelés, gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült 
elszámolás elfogadására, a lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott 
tartozások leírására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 26. napirendi pontunkra, amely Javaslat az önkormányzat 
tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében lévő lakások és nem lakás 
célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi ingatlankezelés, gazdálkodás 
bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás elfogadására, a lakások 
bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások leírására.  
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Nincsen.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés megismerte és elfogadja a 
határozat 1. számú mellékletét képező, a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi lakóház-kezelési beszámolóját, továbbá az 
önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló 
helyiségek bérleti díjbevételének felhasználásáról készült elszámolást 
1.667.762,- Ft eredménnyel. 
 
A Közgyűlés engedélyezi, hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 
törölje az önkormányzat tulajdonát képező lakások bérleti díj hátralékából 
2022. év végéig felhalmozódott mindösszesen 499.726,- Ft összegű 
követeléseket. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. 
kezelésében lévő lakások és nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi 
ingatlankezelés, gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás 
elfogadásáról, a lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások leírásáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, 
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Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

342/2023. (VI.15.) határozata 
az önkormányzat tulajdonát képező és a DVG Zrt. kezelésében lévő lakások és 

nem lakás célú helyiségek vonatkozásában a 2022. évi ingatlankezelés, 
gazdálkodás bevételeiről és kiadásairól készült elszámolás elfogadásáról, a 

lakások bérleti díjhátralékából felhalmozódott tartozások leírásáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte és 
elfogadja jelen határozat 1. számú mellékletét képező, a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi lakóház-kezelési beszámolóját, továbbá az 
önkormányzat tulajdonában álló lakások, és nem lakás céljára szolgáló 
helyiségek bérleti díjbevételének felhasználásáról készült elszámolást 
1.667.762,- Ft eredménnyel. Az ingatlankezelés költségei kompenzáció 
keretében rendezésre kerültek 2022. december 31-ig, pénzügyi teljesítést nem 
igényel. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése engedélyezi, 
hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. törölje az önkormányzat tulajdonát 
képező lakások bérleti díj hátralékából 2022. év végéig felhalmozódott, jelen 
határozat 2. számú mellékletét képező javaslatban szereplő, mindösszesen 
499.726,- Ft összegű követeléseket. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert jelen határozat közlésére 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:         
                a polgármester                                    
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a DVG. Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója  

                    a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
                    a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 
                    a Közigazgatási Osztály vezetője 

Határidő: a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztálynak való 
                megküldését követő 8 napon belül 

 
27.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési 

terve elfogadásra 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a  27. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési terve elfogadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés megismerte és jóváhagyja a 
DVG Dunaújvárosi Zártkörűen Működő Részvénytársaság az 
önkormányzat tulajdonában lévő lakások és nem lakás céljára szolgáló 
helyiségek díj bevételéről és felhasználásáról szóló 2023. évi 
ingatlankezelési tervét. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 9 fő (Barta Endre, Gombos 
István, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), tartózkodott 2 fő (Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi 
Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
343/2023. (VI.15.) határozata 

a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. 2023. évi ingatlankezelési terve 
elfogadásáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte és 

jóváhagyja jelen határozat 1. számú mellékletét képező a DVG Dunaújvárosi 
Zártkörűen Működő Részvénytársaság, az önkormányzat tulajdonában lévő 
lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek díjbevételéről és 
felhasználásáról szóló 2023. évi ingatlankezelési tervét, mely szerint a társaság 
várhatóan 1.200.000,- Ft veszteséggel számol, a lakások vonatkozásában a 
tervezett eredmény 6.700.000,- Ft, a nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
vonatkozásában a tervezett veszteség 7.900.000,- Ft. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 

Zrt. vezérigazgatóját, hogy a bevételekről és ráfordításokról készítsen félévente 
tételes, a lakásokra és a nem lakás céljára szolgáló helyiségekre való bontás 
szerinti kimutatást, mely alapján a különbözet félévente elszámolandó és 
pénzügyileg rendezendő. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat közléséért: 
                a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója 

                    a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
                 a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály 
                    osztályvezetője 
                 a Közigazgatási Osztály osztályvezetője 

Határidő: a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztálynak való 
                megküldését követő 8 napon belül 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetése 
tervezésekor a DVG Zrt. által végzett ingatlankezelési feladatok ellátására a nem 
lakás céljára szolgáló helyiségek vonatkozásában 4.169.022,- Ft összeget  
(Vagyonkezelési Osztály költséghely) és a lakások vonatkozásában 2.244.858,- 
Ft összeget (Közigazgatási Osztály költséghely) vegyen figyelembe, továbbá a 
vételárhátralék kezelési feladatokra 2.017.200,- Ft (Vagyonkezelési Osztály 
költséghely) összeget tervezzen. 

 
Felelős: - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 
                a polgármester  
              - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
                a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője  
                a Közigazgatási Osztály osztályvezetője 
              - a költségvetés tervezéséért:  
                a jegyző   
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                a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály 
                osztályvezetője 
Határidő: a 2024. évi költségvetés tervezés időpontja 

 
28.  Javaslat DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 

vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. sz. módosítás – 2023. április-
december hónap - megkötésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 28. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására 
vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. számú módosítása 2023. 
áprilistól december hónapig tartó megkötésére.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a határozatával az 
önkormányzat és a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 
Részvénytársaság által 2023. március 29-én megkötött, a 2023. áprilistól 
december hónapokra szóló szolgáltatási keretszerződés 2. számú 
módosítását 61.517.883,- Ft emelésével jóváhagyja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DMJV közigazgatási területén végzett 
közfeladatok ellátására vonatkozó szolgáltatási keretszerződés 2. módosítás - 2023. 
április-december hónap – megkötéséről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. 
Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, 
Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

344/2023. (VI.15.) határozata 
 DMJV közigazgatási területén végzett közfeladatok ellátására vonatkozó 

szolgáltatási keretszerződés 2. módosítás - 2023. április-december hónap - 
megkötéséről 

 
1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen 

határozatával a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság által 
2023.03.29-én megkötött, a 2023. április-december hónapokra szóló 
szolgáltatási keretszerződés 2. számú módosítását 61.517.883 Ft emelésével 
jóváhagyja. 

 
2.)  Az 1. pontban szereplő 61.517.883 Ft emeléshez a fedezet a Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendeletének 
7. mellékletének 2. számú Városüzemeltetés alcím alatt szereplő 3. dologi 
kiadások előirányzat soron 40.542.950 Ft, a 7. mellékletének 4. számú 
Környezet-egészségügy alcím alatt szereplő 3. dologi kiadások előirányzat 
soron 20.974.933 Ft biztosított. 

 
3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Polgármestert, hogy a határozat 1.sz. mellékletét képező DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 2023. április-
december hónapra szóló szolgáltatási keretszerződést 2. számú módosítását 
aláírja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
     a polgármester 
   - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért: 
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     a városüzemeltetési osztály vezetője 
Határidő: 2023. június 30. 

 
4.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
     a polgármester 
   - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért 
     a városüzemeltetési osztály vezetője 
Határidő: 2023. június 30. 

 
29.  Javaslat Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, 

járda felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálataira 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk 29. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros területén 
kijárt a zöldterület zúzottkő terítésének, járda felújításának, forgalmi rend 
megváltoztatásának munkálataira. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 
felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkáit bruttó 
34.722.786,- Ft összegért a DVG Zrt.-vel előkészítteti. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő 
terítésének, járda felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálatairól 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, 
Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

345/2023. (VI.15.) határozata 
Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 

felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkálatairól 
 

1) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a Dunaújváros területén kijárt zöldterület zúzottkő terítésének, járda 
felújításának, forgalmi rend megváltoztatásának munkáit (Balogh Á. u. 
érvényben lévő forgalmi rendjének átalakítása, Derkovits u. 6. sz. mellett a 
megsüllyedt aszfalt burkolatú járda felújítása aszfalt burkolattal, Dunasor 31. 
sz. mellett és Németh L. utcában kijárt zöldterületekre zúzottkő burkolat 
kialakítása, Eszperantó u. 1. mögötti lépcsőnél zárható kapuk gyártása, 
elhelyezése, Fáy A. utcában a Római krt. 17. sz. mögötti kijárt zöldterületre 
zúzottkő burkolat kialakítása, Görbe u. 2/a. sz. mellett a kijárt zöldterület 
lehatárolása forgalomkorlátozó oszlopokkal, Liget köz 1. sz. előtt a kijárt 
zöldterületre zúzottkő burkolat kialakítása, valamint a terület lehatárolása 
forgalomkorlátozó oszlopokkal, Martinovics I. u. 35. sz. mellett kijárt 
zöldterületekre zúzottkő burkolat kialakítása, Mátyás király út 1–3. sz. előtt az 
aszfalt burkolatú járda felújítása térkő burkolattal) bruttó 34.722.786,- Ft 
összegért a DVG Zrt.-vel elkészítteti.  

 
2) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Balogh Á. u. érvényben lévő forgalmi rendjének átalakítása 
fedezetét bruttó 2.436.274,- Ft összegben Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának a 2023. évi költségvetéséről és végrehajtásának 



91 

 

szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelete (továbbiakban: 
rendelet) 9. mellékletében „23. Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. 
Általános tartalék” soráról a 7. melléklet „2. Városüzemeltetés” cím alatt 
szereplő „3. dologi kiadások” sorára való átcsoportosítással biztosítja. 

 
3) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Derkovits u. 6. sz. mellett a megsüllyedt aszfalt burkolatú járda 
felújítása aszfalt burkolattal fedezetét bruttó 7.609.186,- Ft összegben 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelete (továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. 
Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 13. 
melléklet „2. Városüzemeltetési feladatok” cím alatt szereplő sorára való 
átcsoportosítással biztosítja. 

 
4) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Dunasor 31. sz. mellett és Németh L. utcában kijárt 
zöldterületekre zúzottkő burkolat kialakítása fedezetét bruttó 5.047.833,- Ft 
összegben Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelete (továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. 
Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 12. 
melléklet „2. Városüzemeltetés” cím alatt szereplő sorára való 
átcsoportosítással biztosítja. 

 
5) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Eszperantó u. 1. mögötti lépcsőnél zárható kapuk gyártása, 
elhelyezése fedezetét bruttó 772.287,- Ft összegben Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelete 
(továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. Működési tartalékok” cím alatt 
szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 12. melléklet „2. 
Városüzemeltetés” cím alatt szereplő sorára való átcsoportosítással biztosítja. 

 
6) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Fáy A. utcában a Római krt. 17. sz. mögötti kijárt zöldterületre 
zúzottkő burkolat kialakítása fedezetét bruttó 1.042.933,- Ft összegben 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelete (továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. 
Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 12. 
melléklet „2. Városüzemeltetés” cím alatt szereplő sorára való 
átcsoportosítással biztosítja. 

 
7) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Görbe u. 2/a. sz. mellett a kijárt zöldterület lehatárolása 
forgalomkorlátozó oszlopokkal fedezetét bruttó 968.687,- Ft összegben 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelete (továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. 



92 

 

Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 12. 
melléklet „2. Városüzemeltetés” cím alatt szereplő sorára való 
átcsoportosítással biztosítja. 

 
8) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Liget köz 1. sz. előtt a kijárt zöldterületre zúzottkő burkolat 
kialakítása, valamint a terület lehatárolása forgalomkorlátozó oszlopokkal 
fedezetét bruttó 6.282.659,- Ft összegben Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának a 2023. évi költségvetéséről és végrehajtásának 
szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelete (továbbiakban: 
rendelet) 9. mellékletében „23. Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. 
Általános tartalék” soráról a 12. melléklet „2. Városüzemeltetés” cím alatt 
szereplő sorára való átcsoportosítással biztosítja. 

 
9) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Martinovics I. u. 35. sz. mellett kijárt zöldterületekre zúzottkő 
burkolat kialakítása fedezetét bruttó 3.631.589,- Ft összegben Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelete 
(továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. Működési tartalékok” cím alatt 
szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 12. melléklet „2. 
Városüzemeltetés” cím alatt szereplő sorára való átcsoportosítással biztosítja. 

 
10)Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1.) pontban 

meghatározott Mátyás király út 1–3. sz. előtt az aszfalt burkolatú járda 
felújítása térkő burkolattal fedezetét bruttó 6.931.338,- Ft összegben 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) 
önkormányzati rendelete (továbbiakban: rendelet) 9. mellékletében „23. 
Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23.1. Általános tartalék” soráról a 13. 
melléklet „2. Városüzemeltetési feladatok” cím alatt szereplő sorára való 
átcsoportosítással biztosítja. 

 
11)Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy az 1. pont figyelembevételével előkészített vállalkozási 
szerződést írja alá. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

        a polgármester 
                   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                     a városüzemeltetési osztály vezetője 
     Határidő: 2023. június 23. 

 
12)Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt, hogy az 1. pontban szereplő kötelezettségvállalást a 2023. évi 
költségvetés soron következő módosításának előkészítése során vegye 
figyelembe. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                          a jegyző 
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                        - a költségvetés módosításának előkészítésében való 
                          közreműködésért: 
                          a gazdasági főosztály költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 
                        - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételének előkészítéséért: 
        a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő: a 2023. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 
 
30.  Javaslat új közterületi berendezések beszerzésére pénzügyi forrás 

biztosítására 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
Meghívott: Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi GESZ igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 30. napirendi pontunkra, amely Javaslat új közterületi 
berendezések beszerzésére pénzügyi forrás biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleménye az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe.Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. 
Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
közterületi berendezések beszerzésének feladatát bruttó 14.857.349,- Ft 
értékben a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezettel végezteti. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az új közterületi berendezések beszerzésére 
pénzügyi forrás biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

346/2023. (VI.15.) határozata 
új közterületi berendezések beszerzésére pénzügyi forrás biztosításáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a  43 db PRFK I hulladékgyűjtő, 29 db Jászberényi I típusú csőoszlopos 
hulladékgyűjtő, 2 db Jászberényi II típusú hulladékgyűjtő, 45 db Urban típusú 
pad, 15 db Urban típusú hulladékgyűjtő beszerzésének feladatát bruttó 
14.857.349,- Ft értékben a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezettel 
végezteti el. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 

meghatározott közterületi  berendezések beszerzésének pénzügyi forrását a 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendeletének 
5. melléklet 10. Gazdasági Ellátó Szervezet Intézmény finanszírozása sorára, a 
9. mellékletének „23. Működési tartalékok” cím alatt szereplő „23./1. Általános 
tartalék” sorából átcsoportosítás útján biztosítja bruttó 14.857.349,- Ft 
összegben. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 2.) pontban szereplő kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetési 
rendelet soron következő módosításának előkészítése során vegye figyelembe. 
       
Felelős: -  a költségvetés módosításának előkészítéséért: 
                a jegyző 
            - a költségvetés módosításának előkészítésében való 
                  közreműködésért: 
                 a gazdasági főosztályvezető 
Határidő:  a 2023. évi költségvetési rendelet soron következő módosítása 
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Pintér Tamás polgármester: 
 

A 31. napirendi pont előtt 5 perc szünetet rendelek el. 
 

Szünet 
Szünet után: 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
11 óra 3 perckor folytatjuk a munkánkat. 11 fővel határozatképesek 
vagyunk. 

 
31.  Javaslat Gombos István önkormányzati képviselő képviselői indítványa 

megtárgyalására 
Előadó:  Gombos István önkormányzati képviselő 
Véleményező bizottságok:  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
31. napirendi pontunk következik, amely Javaslat Gombos István 
önkormányzati képviselő képviselői indítványa megtárgyalására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésre alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy 
ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál majd ezt vegyék figyelembe.  
 
Képviselő úr! Kívánja-e szóban kiegészíteni az indítványát? Parancsoljon. 
Megadom önnek a szót. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Személyes érintettségemet szeretném bejelenteni. És engedjék meg, 
hogy egyetlen egy mondatot hadd idézzek a képviselői indítványomból, 
mely így szól: indítványozom, hogy a közgyűlés nyújtson 5.000.000,- Ft 
összegű támogatást az idei költségvetés terhére a beruházás 
megvalósításához, amely vagy esetleges tervezéshez és ez itt a fontos, 
vagy pedig a tényleges kivitelezéshez felhasználható. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a kiegészítését. Tóth Kálmán képviselő 
úr ügyrendi felszólalásra jelentkezett. Parancsoljon! 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Gombos Úr! Érintettséget nem lehet 
ügyrendi okok miatt nem lehet jóváhagyni, mivelhogy maga adta be a 
képviselői indítványt, ezért ön ebből nem zárhatja ki magát. Köszönöm 
szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Akkor szeretné akkor ezennel visszavonni? Rendben. Akkor egy ügyrendit 
legyen kedves. 
 

Gombos István képviselő: 
 
A jegyzőkönyv hitelességének kedvéért szeretném jelezni, hogy ebben az 
esetben akkor a személyes érintettségről a szavazáskor lemondok, 
magyarul szavazni kívánok. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Rendben. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, képviselő úr. Szabó Zsolt képviselő úrnak megadom a 
szót. Parancsoljon! 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Azt 
gondolom, hogy ez egy fontos kérdés, amit képviselő úr az indítványában 
boncolgat, ez egy olyan probléma, ami azt hiszem, hogy abban 
megállapodtunk, hogy nem most állt elő, azonban van egy olyan helyzet a 
közös döntéseink eredményeként, hiszen mi azt a döntést hoztuk, hogy a 
víziközmű rendszerünk és az ehhez kapcsolódó tulajdonrészek 
kötelezettségek és jogok integrációját elindítjuk az állami integrációs 
folyamatban. Ez ugye tavaly decemberében indult el, és várhatóan idén 
július hónap végéig le fog zárulni ez a folyamat, úgyhogy én azt javaslom 
képviselő úrnak, hiszen most az integrációs folyamatban ezt a kérdést 
nem tudjuk kezelni, hogy az integrációs folyamat lezárásakor ezt az állami 
szolgáltatónak vesse majd föl, ők tudnak a Gördülő Fejlesztési Tervben 
erre majd megoldást nyújtani. Ugye az integrációnak az egyik hozadéka 
lesz az, hogy ezekről a fejlesztésekről már nem az önkormányzat fog 
dönteni, már most sem mondhatni mi vagyunk döntési helyzetben, hanem 
az állam. Nyilván reméljük, hogy majd az önkormányzatokkal és a 
településen élőkkel közösen. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen alpolgármester úrnak a hozzászólását. Gombos István 
képviselő úr, megadom önnek a szót. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm. Alpolgármester Úr! Én az ön által elmondottak után is 
szeretném a képviselői indítványomat megszavaztatni. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. További kérdés, hozzászólás, hogyha nincsen, akkor a 
döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
Dunaújváros, Újmajori dűlő elnevezésű területen a közműves ivóvízellátás 
kiépítését bruttó 5.000.000,- Ft összeggel támogatja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Gombos István önkormányzati képviselő 
képviselői indítványa megtárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László), tartózkodott 8 fő 
(Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó 
Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – nem fogadta el és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
347/ 2023. (VI.15.) határozata 

Gombos István önkormányzati képviselő képviselői  
indítványa megtárgyalásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem fogadta el a 
Gombos István önkormányzati képviselő képviselői indítványa megtárgyalásáról 
című határozati javaslatot. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
32.  Javaslat önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáira 

Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 32. napirendi pontra és tisztelettel köszöntöm országgyűlési 
képviselő urat, aki időközben megérkezett a terembe. 
 
32. napirendi pontunkkal folytatjuk, amely Javaslat önkormányzati 
tulajdonú konyhák felújítási munkáira. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponthoz kapcsolódóan van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáit bruttó 3.519.173,- Ft 
összegért a DVG Zrt.-vel elkészítteti. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az önkormányzati tulajdonú intézmények felújítási 
munkáiról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

348/2023. (VI.15.) határozata 

önkormányzati tulajdonú intézmények felújítási munkáiról 
 

1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy az önkormányzati tulajdonú konyhák felújítási munkáit bruttó 3.519.173,- 
Ft összegért a DVG Zrt.-vel elkészítteti. 

   
2.) Az 1. pontban meghatározott kötelezettségvállalás fedezetét Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló önkormányzati rendeletének 9. melléklet 24. 
Felhalmozási tartalékok 2. „Intézményi felújítási tartalék” elnevezésű sorról 
3.519.173,- Ft-ot, a 13. melléklet 1. Városfejlesztés- és rendezés  „Konyhák 
felújítása” elnevezésű sorra történő átcsoportosítása útján biztosítja.  

    

3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a határozat 1. pontjában szereplő feladat vonatkozásában 
a vállalkozási szerződést a DVG Zrt.-vel írja alá. 

     
    Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

                   a polgármester 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a városüzemeltetési osztály vezetője 
                  a gazdasági főosztály vezetője 

 Határidő:  2023. június 30. 
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4.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban szereplő kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
soron következő  módosításának előkészítése során vegye figyelembe, 
valamint a kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételével kapcsolatos 
teendőket végezze el. 

  
  Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

           a jegyző 
         - a költségvetés módosításának előkészítésében való 
                              közreműködésért:   
            a gazdasági főosztály vezetője 
          - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételének előkészítéséért: 

            a városüzemeltetési osztály vezetője        

Határidő: - a 2023. évi költségvetés soron következő módosításának 
                  időpontja          

              - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételére: 2023. június 30. 
 

33.  Javaslat a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program-
TOP közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg 
megállapítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 33. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Vasmű u. 41. 
Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program - TOP közfeladat ellátási 
szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg megállapítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozatai javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, kérem, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Vasmű u. 41. Irodaház 
Kft.-vel 2016. szeptember 1-jén megkötött, többször módosított, a Modern 
Városok Programhoz, illetve a Területfejlesztési Operatív Programhoz 
kapcsolódó közfeladat ellátási szerződésben rögzített feladatok ellátása 
2023. évi ellentételezésére 25.000.000,- Ft keretösszeget határoz meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern 
Városok Program-TOP közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi 
keretösszeg megállapításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

349/2023. (VI.15.) határozata 
a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. részére a Modern Városok Program-TOP 
közfeladat ellátási szerződés alapján átadandó 2023. évi keretösszeg 

megállapításáról 
 

1) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Vasmű u. 41. 
Irodaház Kft.-vel 2016. szeptember 1-jén megkötött, 2017. szeptember 12-én, 
2017. november 21-én, 2018. május 9-én, 2018. december 4-én, 2019. május 
2-án, 2021. szeptember 27-én, illetve 2022. április 29-én  módosított, a 
Modern Városok Programhoz, illetve a Területfejlesztési Operatív Programhoz 
kapcsolódó közfeladat ellátási szerződésben rögzített feladatok ellátása 2023. 
évi ellentételezésére 25.000.000,- Ft keretösszeget határoz meg, melyre 
fedezetet biztosít Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetése 7. melléklet 22.3. Modern Városok Program/ 5. Egyéb kiadások 
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során. 
 

2) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a jelen 
határozat mellékletét képező közfeladat ellátási szerződés 9. számú 
módosítási tervezetét elfogadja és hozzájárul a szerződés megkötéséhez, 
egyben felkéri polgármestert e szerződésmódosítás aláírására és a határozat 
közlésére. 
 
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                         a polgármester 
                      - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért: 
                         a főépítészi és pályázati osztály vezetője  
 Határidő:  a szerződésmódosítás aláírására: 2023. június 23. 
       

3) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy jelen határozat 2.) pontjában meghatározott 
kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételével kapcsolatos teendőket végezze 
el. 

 
  Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

                                        a jegyző 
      - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételének 
        előkészítéséért:        

                                        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
  Határidő: - a kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételére:  
                                        2023. június 23. 
         - a kötelezettségvállalás teljesítésére: 2022. június 23. 
          - a határozat közlésére: 2023. június 30. 

 
34.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa 

Múzeum fejlesztése” projektben kivitelezési feladatok ellátására irányuló 
szerződés módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Palkovics Milán Dániel, az ÉPDUFERR Nyilvánosan Működő 
 Részvénytársaság igazgatósági tagja 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 34. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-
2018-00002 azonosítószámú "Intercisa Múzeum fejlesztése" projektben 
kivitelezési feladatok ellátására irányuló szerződés módosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy az ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál majd ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
"Intercisa Múzeum fejlesztése" című projekt kivitelezési feladatainak 
ellátására irányuló szerződést módosítson, többlet költség igény 
felmerülése miatt bruttó 45.773.623,- Ft összegben. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú 
„Intercisa Múzeum fejlesztése” című projekt kivitelezési feladatainak ellátására 
irányuló szerződés módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 
fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

350/2023. (VI.15.) határozata 
a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 
fejlesztése” című projekt kivitelezési feladatainak ellátására irányuló 

szerződés módosításáról 
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1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy a   TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 
fejlesztése” című projekt kivitelezési feladatainak ellátására irányuló szerződést 
módosítson, többlet költség igény felmerülése miatt, nettó 36 042 223 Ft+ fordított 
ÁFA, összesen bruttó 45 773 623 Ft összegben.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy jelen határozat 1. pontjában megjelölt vállalkozási  többlet díjra Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata fedezetet biztosítson a „Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 6/2023. (II. 15.) önkormányzati 
rendelete Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól” c. rendelet 7. melléklet 
22.2/TOP Programok/3. dologi kiadásról a 13. melléklet /22.2.1.TOP-6.1.4-2  
Múzeum fejlesztése sorra 30 888 000 Ft-ot, a 12. melléklet 22.2.7. „ Múzeum 
fejlesztése” sorról 4 204 000 Ft-ot a 7. melléklet 22.2/TOP Programok/3. dologi 
sorra és önrészként a 7. melléklet 22.2/TOP Programok/3. dologi/TOP általános 
sorról 3 175 000 Ft-ot csoportosítson át a 7. melléklet 22.2/TOP Programok/3. 
dologi  sorra. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza az ÉPDUFERR 
Nyilvánosan Működő Részvénytársasággal kötött vállalkozási szerződés 
módosításának aláírására.  

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

jegyzőt, hogy a határozati javaslat 2. pontjában részletezett előirányzat módosítást 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetési 
rendeletének következő módosításakor vegye figyelembe. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:    

                a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  

        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
      - a költségvetési rendelet módosításáért:        
        a jegyző  

                - a költségvetési rendelet módosításában való közreműködésért, és 
                  a kötelezettség nyilvántartásba vételéért:  
                  a gazdasági főosztály vezetője 
                   a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2023.06.26. 

                    - a szerződés aláírására: 2023 07.14.  
 

35.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa 
Múzeum fejlesztése” projektben eszközbeszerzési és beépítési feladatok 
ellátására irányuló szerződés megkötésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
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Meghívott:  Bencsik István, a Dunanett Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 35. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-
2018-00002 azonosítószámú "Intercisa Múzeum fejlesztése" projektben 
eszközbeszerzési és beépítési feladatok ellátására irányuló szerződés 
megkötésére.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál majd ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
"Intercisa Múzeum fejlesztése" című projekt eszközbeszerzési és 
beépítési feladatainak ellátására irányuló szerződést kössön a Dunanett 
Nonprofit Kft.-vel bruttó 82.000.825,- Ft vállalkozási díjért. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú 
„Intercisa Múzeum fejlesztése” című projekt eszközbeszerzési és beépítési 
feladatainak ellátására irányuló szerződés megkötéséről című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

351/2023. (VI.15.) határozata 

a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú „Intercisa Múzeum 
fejlesztése” című projekt eszközbeszerzési és beépítési feladatainak 

ellátására irányuló szerződés megkötéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy a   TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00002 azonosítószámú “Intercisa  
Múzeum fejlesztése” című projekt eszközbeszerzési és beépítési feladatainak 
ellátására irányuló szerződést kössön a Dunanett Nonprofit Kft.-vel mely 
összesen bruttó, 82 000 825,- Ft vállalkozási díjat rögzít.  
 

2.  Dunaújváros MJV Önkormányzatanák 2023. évi költségvetésében 12. 
melléklet 22.2.7. „Múzeum fejlesztése” soron a fedezet rendelkezésre áll. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a Dunanett 
Nonprofit Kft.-vel történő vállalkozási szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  

                              a polgármester 
        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  

                              a főépítészi és pályázati osztály vezetője 

        - a kötelezettség nyilvántartásba vételéért:  
                              a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: 2023.06.26. 
        - a szerződés aláírására: 2023 07.14. 

 
36.  Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú 

„Látogatóközpont kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti 
Arborétum fejlesztése” című projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak 
ellátása tárgyában szerződés módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Dunaújvárosi Városfejlesztési Nonprofit Zrt. 
 vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 36. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP-6.1.4-16-DU1-
2018-00001 azonosítószámú "Látogatóközpont kialakítása a Mondbach 
Kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése" című projekt kivitelezés 
bonyolítási feladatainak ellátása tárgyában szerződés módosításra. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, 5 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslat 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 
"Látogatóközpont kialakítása a Mondbach Kúriában és a Baracsi úti 
Arborétum fejlesztése" című projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak 
ellátására irányuló szerződést módosítson. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú 
„Látogatóközpont kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum 
fejlesztése” című projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátására irányuló 
szerződés módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta 
Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
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távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

352/2023. (VI.15.) határozata 
a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú „Látogatóközpont 

kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése” 
című projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátására irányuló 

szerződés módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy a TOP-6.1.4-16-DU1-2018-00001 azonosítószámú „Látogatóközpont 
kialakítása a Mondbach kúriában és a Baracsi úti Arborétum fejlesztése” című 
projekt kivitelezés bonyolítási feladatainak ellátására irányuló szerződést 
módosítson.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetésében 
12. melléklet 22.2.. „Látogatóközpont kialakítása a Mondbach kúriában és a 
Baracsi úti Arborétum fejlesztése” soron a fedezet rendelkezésre áll. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a DV N Dunaújvárosi 
Városfejlesztési Nonprofit Zrt.-vel kötött vállalkozási szerződés módosításának 
aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  

        a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában, előkészítésében való közreműködésért:  

        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
                - a kötelezettség nyilvántartásba vételéért:  

        a gazdasági főosztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2023.06.26. 

                    - a szerződés aláírására: 2023 07.14. 
 

37. Javaslat a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi 
lépcsők elnevezésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 37. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Felső Duna-parthoz 
kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők elnevezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 



109 

 

Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kaptak egy új határozati javaslatot, a 
döntéshozatalnál majd ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés három Duna-parthoz 
kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők elnevezéséhez hozzájárul. 
Az elnevezések az ingatlan-nyilvántartásba nem kerülnek bejegyzésre. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a 
Kádár-völgyi lépcsők elnevezéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 
fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

353/2023. (VI.15.) határozata 
a Felső Duna-parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők 

elnevezéséről 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése három Duna-
parthoz kapcsolódó lépcsők és a Kádár-völgyi lépcsők - az előterjesztés 1. 
számú mellékletében szereplő – elnevezéséhez hozzájárul. 
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       Az elnevezések az ingatlan-nyilvántartásba nem kerülnek bejegyzésre. 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a közterületek elnevezésével kapcsolatos és szükséges intézkedéseket 
tegye meg. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
                 a jegyző 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a Főépítészi és Pályázati Osztály vezetője 
                 a Városüzemeltetési Osztály vezetője 

       Határidő: 2023 augusztus 31. 
 

38.  Javaslat a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, konzorciális 
pályázatokban való részvétellel kapcsolatos feladatellátású 
keretszerződéshez a nyertes ajánlattevő kiválasztására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 38. napirendi pontunkra, amely Javaslat a közvetlen EU-s 
pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban való részvétellel 
kapcsolatos feladatellátású keretszerződéshez a nyertes ajánlattevő 
kiválasztására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat az érvényes az ajánlattevők közül a legkedvezőbb ajánlatot 
adó az EU-s pályázatok kidolgozására vagy konzorciális pályázatokban 
való részvétellel kapcsolatos feladatellátásokra a Grants Europe 
Consulting Kft.-vel vállalkozási keretszerződést kössön. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, 
konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos feladatellátású 
keretszerződéshez a nyertes ajánlattevő kiválasztásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka 
Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

354/2023. (VI.15.) határozata 
a közvetlen Eu-s pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban való 

részvétellel kapcsolatos feladatellátású keretszerződéshez a nyertes 
ajánlattevő kiválasztásáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata az érvényes 
ajánlattevők közül a legkedvezőbb ajánlatot adó az Eu-s pályázatok 
kidolgozására vagy konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos 
feladatellátásokra a Grants Europe Consulting Kft.-vel (Székhely: 1055 
Budapest, Falk Miksa u. 22. 2. em. 1 ajtó) vállalkozási keretszerződést kössön 
bruttó 139.700 Ft/szakértői nap ajánlati árral, nettó 9.500.000 Ft + áfa, azaz 
bruttó 12.065.000 Ft forráskerettel. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza a Grants Europe 
Consulting Kft.-vel történő keretszerződés aláírására. 

 
3.   Az 1. pont szerinti vállalkozási keretszerződés díjának fedezete rendelkezésre 

áll Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 7. melléklet/ 22.2. TOP 
Projektek/3. dologi kiadások / TOP programok előkészítő, megalapozó 
tevékenységek előirányzat soron. 
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Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  
        a polgármester 
      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
      - a kötelezettség nyilvántartásba vételéért:  
        a költségvetési és pénzügyi osztály vezetője 

Határidő: - a szerződés aláírására: 2023.06.30. 
    - a határozat közlésére: 2023.06.30. 

 
39.  Javaslat az URBACT IV – BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések 
meghozatalára 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 39. napirendi pontunkra, amely Javaslat az URBACT IV - 
BiodiverCity projektekre vonatkozó költségvetési előirányzatok 
rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen, elnök úr. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi 
bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság a határozati javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat URBACT IV - BiodiverCity projektje megvalósításához 
12.000.000,- Ft saját forrást biztosítson. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó 
költségvetési előirányzatok rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések 
meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

355/2023. (VI.15.) határozata 
az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési előirányzatok 

rendezésére, a projekttel kapcsolatos döntések meghozataláról 
 

1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata URBACT IV – 
BiodiverCity projektje megvalósításához 12 000 000 Ft saját forrást biztosítson 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése 9. 
melléklet/23.1 Általános tartalék előirányzat terhére. 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése „Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 6/2023. (II. 15.) 
önkormányzati rendelete Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2023. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól” c. rendeletének 7. 
mellékletét az URBACT IV – BiodiverCity projekt előirányzatai tekintetében az 
alábbiak szerint módosítja jelen határozat 1.) pontjában megjelölt 
előirányzatról történő átcsoportosításokkal:  
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Részletező 
kód 

Előirányzat Rovat Összeg (Ft) 

515703 7. melléklet új sor  K122 2 596 000 

515703 7. melléklet új sor  K2 304 000 

515703 7. melléklet új sor 
K336 (nettó) 

4 881 000 

515703 7. melléklet új sor  
K341 (nettó) 

2 283 000 

515703 7. melléklet új sor  
K351 (áfa) 

1 936 000 

 cofog: 062020 
Összesen 

12 000 000 

3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
jegyzőt, hogy a határozati javaslat 1.) pontjában részletezett előirányzat 
módosítást Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetési rendeletének következő módosításakor vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a költségvetési rendelet módosításáért:  
                a jegyző  
       - a költségvetési rendelet módosításában való közreműködésért: 
                a gazdasági főosztály vezetője 
                a főépítészeti és pályázati osztály vezetője 
Határidő: a költségvetési rendelet következő módosítása  

 
40.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag 

Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz 
fedezetének biztosítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  

   az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 40. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község Önkormányzata között 
létrejött adómegosztási és közigazgatási határmódosítási megállapodás 
alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének biztosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat és Kisapostag Község Önkormányzata között létrejött 
adómegosztási és közigazgatási határmódosítási megállapodás alapján a 
pénzeszköz átadásának kötelezettségét egyéb működési célú 
támogatásként teljesíti. A Közgyűlés a kötelezettségre 2023. évben 
186.741.000,- Ft összeg erejéig további forrást biztosít. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és Kisapostag Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és 
közigazgatási határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz 
fedezetének biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

356/2023. (VI.15.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 

Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének 

biztosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 
Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
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határmódosítási megállapodás alapján a pénzeszköz átadásának 
kötelezettségét egyéb működési célú támogatásként teljesíti. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 
1. pontjában hivatkozott kötelezettségre 2023. évben 186.741.000.- Ft összeg 
erejéig további forrást biztosít az önkormányzat 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelete 
3. melléklet adóbevételek, iparűzési adóbevétel sor növelésével egyidejűleg a 
8. melléklet 18. Helyi közügyek igazgatási és egyéb kiadásai cím, 5. Egyéb 
kiadások sor emelésével biztosítva. 
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy az 1. pontban rögzített kötelezettségvállalást a 2. pontban 
foglaltak szerint a 2023. évi önkormányzati költségvetés módosításakor vegye 
figyelembe. 
 

Felelős: - a 2023. évi költségvetés módosításáért: 
                 a jegyző 

                         - a 2023. évi költségvetés módosításában való közreműködésért: 
                           a gazdasági főosztályvezető 

Határidő: a soron következő 2023. évi költségvetés módosítás időpontja. 
 

41.  Javaslat a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati 
tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosítására 
Előadó:  a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság elnöke 

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok: 

 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 41. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Fejér Vármegyei 
Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati tulajdonú szakemberlakás 
bérlőkijelölési jogának biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Most a szociális, egészségügyi és lakhatási 
bizottság elnökét, Dr. Székely Károly elnök urat kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Dr. Székely Károly képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A határozati javaslatot 
bizottságunk 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés felhatalmazza a 
polgármestert, hogy bérlőkijelölési jogról szóló megállapodást kössön a 
Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság képviselőjével a Dunaújváros, 
Batsányi utca 15/A. 1. 7. szám alatt található önkormányzati ingatlanra, 
határozott 5 éves időtartamra. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére 
önkormányzati tulajdonú szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosításáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

357/2023. (VI.15.) számú határozata 
a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság részére önkormányzati tulajdonú 

szakemberlakás bérlőkijelölési jogának biztosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy bérlőkijelölési jogról szóló megállapodást kössön a Fejér 
Vármegyei Rendőr-főkapitányság képviselőjével a 87/16/A/10 helyrajzi számon 
nyilvántartott, természetben a Dunaújváros, Batsányi utca 15/a. 1. 7. szám alatt 
található önkormányzati ingatlanra, határozott 5 éves időtartamra. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a határozat 1. számú mellékletét képező megállapodást 
aláírja és megküldje az érintett felek részére.  
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

    a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

    a Közigazgatási Osztály vezetője 
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Határidő: a megállapodás aláírására: 2023. július 31. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A 42. napirendi pontunk előtt 10 perc szünetet rendelek el. 
 

Szünet 
Szünet után: 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Folytatjuk a munkánkat 11 óra 34 perckor, 11 fővel továbbra is 
határozatképesek vagyunk. 
 

42.  Javaslat az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

   az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 42. napirendi pontunkra, amely címe Javaslat az orosz-ukrán 
háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkező, dr. Mészáros Lajos 
országgyűlési képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Azért szeretnék ehhez a napirendi ponthoz hozzászólni, mert bár a nagy 
részével maximálisan egyet lehet érteni, a határozati javaslatnak azért van 
egy-két olyan pontja, konkrétan egy, amelyiket egy kicsit úgy érzem, hogy 
finomításra szorul, és azt gondolom, hogy az Országgyűlés által elfogadott 
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eredeti békepárti határozatban minden olyan tétel bent van, ami 
Magyarország érdekeit szolgálja  ebben a helyzetben, konkrétan benne 
van az orosz agresszió elítélése, benne van Ukrajna joga a területének a 
a védelmére, ugyanakkor tudjuk azt,  és természetesen elítéljük az orosz 
agressziót, ugyanakkor minden más nemzetközi felhatalmazás nélküli 
agressziót is elítélünk, tehát azért ilyen már volt a világtörténelemben, 
hogy egy nagyhatalom nemzetközi felhatalmazás nélkül agressziót követ 
el, úgyhogy ezzel nem menteni akarnám az orosz agressziót, azt 
ugyanúgy elítéljük, de azért itt van Irak esete, Afganisztán esete, Szerbia 
esete, úgyhogy ez nem egy egy példa nélküli. Nyilván megvannak az 
előzményei ennek az agressziónak, szintén nem azért említem, mert 
védeném, mert maximálisan elítélem, de azért ott volt 2014-ben egy olyan 
puccs Ukrajnában, ahol egy választásokon megválasztott kormányfőt 
amerikai segédlettel távolítottak el. Nem akarnám én ezt sem kommentálni 
vagy véleményezni, ezt ténykérdésként mondom. Nyilván be lett lengetve 
egy NATO bővítés, ami elképzelhető, hogy Oroszország biztonságérzetét 
vagy geopolitikai helyzetében változást idézne elő, és gondolom az 
érdekeit sértené, de mindezt azért mondom csak el, hogy nem olyan 
egyértelmű ez a helyzet, mint ahogy itt ez a határozati javaslat beállítja, 
nem azzal kezdődött ez a konfliktus, hogy Oroszország lerohanta 
Ukrajnát. Voltak ennek előzményei. Magyarország szempontjából azt kell 
néznünk, hogy mik az érdekeink. Ugye ez a két, mind a két ország egy 
Európai Unión és NATO-n kívüli ország, és megvan a saját konfliktusuk, 
ami sajnálatos módon az egyik fél agressziójába torkollott. Nekünk az az 
érdekünk, hogy ez az agresszió, ez a háború minél hamarabb véget érjen, 
nem mellesleg azért is, mert Ukrajnában számos magyar nemzetiségű 
honfitársunk él, és konkrétan egy részük részt vesz a hadműveletben, 
illetve egy részük sajnálatos módon el is hunyt ebben a hadműveletben, 
tehát Magyarország különösen érintett ebben. Nem azon kellene 
dolgoznunk, hogy ez a háború elhúzódjon vagy eszkalálódjon, hanem el 
kellene fogadnunk, hogy ezen a háborún mi kívül esünk, és nekünk a saját 
érdekeinket kell nézni, gazdasági érdekeinket, hiszen tudjuk, hogy a 
közelség, a konfliktus közelsége miatt és a magyar ipar és gazdaság 
függőség, orosz energiafüggősége miatt nem lehet egyik napról a másikra 
ezt a függőséget megszüntetni. Nyilván könnyebb helyzetben vannak 
azok az országok, akik távolabb helyezkednek el vagy saját energia 
forrásaik vannak, gondolok itt akár Norvégiára vagy egy távolabbi 
Portugáliára, akik könnyebben jutnak nem orosz energiához. Nekünk 
ehhez idő van, ezért a magyar gazdaság nagyon megsínylette ezt a 
háborút, de nem ez az első, hanem a humanitárius része, tehát emiatt az 
lenne a cél, hogy minél előbbi véget érjen ez a konfliktus, és nem nekünk 
kell úgy érzem megmondani, hogy milyen módon érjen véget, hanem első 
lépésben egy tűzszünetet kellene, tűzszünetben kéne megállapodni, és 
második lépésben pedig tárgyaljanak az érintett felek, hogy mik azok a 
feltételek, amik számukra elfogadhatóak a jelen helyzetben, de a 
legfontosabb a tűzszünet, és az, hogy ez a háború érjen véget, vagy 
legalábbis szüneteljen, és adjunk lehetőséget arra, hogy tárgyaljanak a 
felek egymással. Nem olyan egyszerű a helyzet, hogy felszólítja a Magyar 
Kormány. Milyen alapon szólítaná fel a Magyar Kormány bármelyik felet, 
hogy ezt csinálja vagy azt csinálja? Ez kívül esik a Kormány hatáskörén. 
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Nyilván ez egy kicsit olyan, hogy mondjam ironikus is lenne, hogy mi majd 
megmondjuk egy nagyhatalomnak, hogy mit csináljon. Azt gondolom, 
hogy az érintett feleknek kell egymással megbeszélni, hogy hogyan zárják 
le ezt a konfliktust, mert mi ebben vagyunk érdekeltek, hogy minél 
hamarabb vége legyen. Azt javaslom, hogy a tisztelt közgyűlés vegye 
napirendre az eredeti békepárti határozatot, ahogy nagyon sok, 
százszámra már más önkormányzatok ezt elfogadták. Szeretném felhívni 
a szíves figyelmüket, hogy Székesfehérváron a Megyei Jogú Város 
Közgyűlése egyhangúlag elfogadta, tehát az ellenzék is elfogadta az 
eredeti országgyűlés által elfogadott békepárti határozatot, és én ezt 
szeretném javasolni  itt is. Tudom jól, hogy ennek kommunikációs 
jelentősége van, hogy most önök belecsempésztek egy olyan pontot, 
amiben nem teljesen értünk egyet, és akkor majd mi jól nem szavazzuk 
meg, vagyis hát a Fidesz-frakció majd jól nem szavazza meg, és akkor ezt 
lehet kommunikálni, hogy a dunaújvárosi Fideszesek nem szavazták meg 
a békepárti határozatot, de kérem szépen, hogy ne az ukrán háborút 
tegyük tárgyává a helyi villongásoknak. Köszönöm. Én ennyit szerettem 
volna. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen országgyűlési képviselő úrnak a hozzászólását. Annyi 
kiegészítést szeretnék kérni, hogy említette, hogy egy pontjával nem ért 
egyet a a békepárti határozatunknak, melyik pontja lenne az, amellyel nem 
ért egyet. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Én ahogy az Országgyűlésben is az eredeti Országgyűlés által meg 
megszavazott határozatot szavaztam meg ott is és én azzal értenék egyet. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Akkor a békepárti határozatunkkal nem ért egyet. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Ezt azért nem mondom, mert azzal kezdtem a hozzászólásomat, hogy 
azért nagyrészt ezt el lehet fogadni, és nagyrészt olyan gondolatok 
vannak benne, amivel egyet lehet érteni. Vannak olyan finom dolgok, amit 
említettem is, hogy ne Magyarország Kormánya szólítsa fel 
Oroszországot, ez egy nonszensz dolog, nem feladata, nem hatásköre, én 
ilyet nem tennék bele ebbe a határozatba. Azt gondolom, hogy az eredeti 
békepárti határozatban tökéletesen benne van minden, ami Magyarország 
érdekeinek megfelel. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát akkor ön azzal a résszel nem ért egyet, hogyha jól gondolom, hogy 
a Közgyűlés arra kéri Magyarország Kormányát, tehát kérjük őket, hogy 
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összhangban az ENSZ Közgyűlésének az orosz-ukrán fegyveres 
konfliktussal összefüggésben eddig meghozott határozataival szólítsa fel 
Oroszországot az azonnali Ukrajna területéről történő csapatkivonásra 
tekintettel arra, hogy Oroszország agresszív katonai támadása  okozta a 
háborút és az azzal járó pusztítást, valamint humanitárius katasztrófát. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Nem értek egyet az orosz agresszióval, de hangsúlyozom, hogy ennek 
előzményei vannak, geopolitikai okai vannak, nem a Magyar Kormány 
feladata ezeket boncolgatni vagy ezekbe beavatkozni, ezt az érintett felek 
és az érintett nagyhatalmak tárgyalják le egymással, ez nem a mi 
feladatunk, ezért én az eredeti Országgyűlés által elfogadott békepárti 
határozattal értek egyet. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Értem képviselő úr, én tudomásom szerint majd az egyik önkormányzati 
képviselő úr már jelezte is, hogy szeretné azt majd behozni ide a 
Közgyűlés elé megtárgyalásra. Én most ezt a napirendi pontot szeretném 
kérdezni, hogy akkor ezzel kapcsolatosan van-e olyan rész, amelyet ön 
kifogásol, illetve az az általam felolvasott rész az ön által kifogásolható 
rész-e. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Én ezzel a határozati javaslattal nagyrészt egyetértek, de ebben a 
formában nem mondhatom azt, hogy 100%-osan.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Akkor a fennmaradó részre kérdezek rá, ami a nem 100%-ból fennmaradó 
része, hogy melyik az a rész, amit ön módosítani gondol, hogy szükséges. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Én nem azt gondolom, hogy ezt módosítani szükséges, hanem én azt 
gondolom, hogy az eredeti Országgyűlés által elfogadott békepárti 
határozatot lenne célszerű a Közgyűlés elé terjeszteni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Értem az meg is fog történni, ahogy képviselő úr már jelezte, hogy ezt a 
következő közgyűlésre szeretné határidőben majd benyújtani. Most ezt a 
napirendi pontot tárgyaljuk. Az lenne a kérdésem, hogy van-e olyan része  
akkor ön által, ami nem elfogadható ennek a határozati javaslatnak. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
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Csak ismételni tudom magamat. Nagyrészt elfogadható, finomítás 
véleményem szerint szükséges lenne, de a legegyszerűbb lenne az 
eredeti Országgyűlés által elfogadott békepárti határozatot beterjeszteni. 
Ebben a formában én nem tudnám 100%-osan támogatni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Igen, csak itt ugye igent vagy nemet lehet nyomni vagy tartózkodni lehet, 
és ahogy jelezte képviselő úr, hogy én is most már elmondtam önnek 
többször, ezt a határozati javaslatot majd szeretnék majd előterjeszteni, 
most nem ezt tárgyaljuk, nem azt a határozati javaslatot, ezért szeretném 
kérdezni, hogy az a rész, amit én fölolvastam az előbb, az 
elfogadhatatlan-e az önök számára. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Én a véleményemet mondtam el, nekem itt ugye köztudottan nincs 
szavazati jogom. Azt gondolom, hogy ennél részletesebben nem tudom 
már kifejteni a véleményemet az üggyel kapcsolatban. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Igen, ezt én értem, csak hogy önnek tanácskozási joga van, ezért 
kérdezem még egyszer, hogy egyébként a véleményével összefüggésben, 
hogy nem 100%-osan elfogadható, melyik az a rész, amivel egy békepárti 
határozatban nem ért egyet, mi a békének az a pontja, amely ön számára 
nem elfogadható ebben a formában. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Ezt is elmondtam, azzal a résszel nem értek 100%-osan egyet, hogy a 
Magyar Kormány feladata lenne, tehát hogy a Közgyűlés szólítsa fel a 
Magyar Kormányt, hogy Oroszország vonja ki az összes csapatát és 
ezzel, tehát majd, sem a közgyűlésünknek nem feladata ez, sem a Magyar 
Kormánynak nem hatásköre, hogy felszólítsa bármiben is Oroszországot, 
hiszen semlegesek vagyunk ebben a konfliktusban, ez két olyan ország, 
amelyik nem nem Európai Uniós tag, nem NATO tag, tehát ebben a 
kérdésben Magyarország elvileg semleges. Vannak persze érdekei, a 
legfőbb érdeke a béke. Nem a Kormány feladata felszólítani 
Oroszországot bármire is. Célunk az, hogy béke legyen, egyezzenek meg 
a felek, egyezzenek meg a nagyhatalmak, de nem a Magyar Kormány 
feladata ez. Ezt én fölöslegesnek tartom ezt a pontot, mert semmiféle 
gyakorlati konzekvenciája nincs, és nem lesz. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát állítása szerint akkor a Magyar Kormánynak nem erkölcsi 
kötelessége felszólítani Oroszországot, hogy vonja ki a csapatait 
Ukrajnában. 
 



123 

 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
A Magyar Kormány feladata, hogy a magyar emberek biztonságban 
legyenek, ne eszkalálódjon a háború, az érintett felek pedig egymással 
egyezzenek meg, vagy az érintett nagyhatalmak egymással egyezzenek 
meg. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
És ez ön szerint akkor megoldható, hogyha ott maradnak az orosz 
csapatok Ukrajnában. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Én ebben nem akarok nyilatkozni, mert ez nem az én dolgom.pin Értem, 
csak erről tárgyalunk. Barta Endre alpolgármester úrnak megadom a szót. 
Parancsoljon! 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A 
felszólalásom és a hozzászólásom itt a dunaújvárosi békepártiságra fog 
vonatkozni. Egyetlenegy reakciót tennék országgyűlési képviselő úrnak, 
ön többször említette, hogy majdhogynem nevetséges és a Magyar 
Kormánynak nem lehetséges semmire felszólítani Oroszországot, és hogy 
mennyire gyenge ez a történet. Na, ugyanúgy érezzük, amikor ők naponta 
kommunikálnak azzal, hogy felszólítják Brüsszelt. Brüsszel is ilyen 
szempontból egy nagyhatalom, ezek szerint az a fajta felszólítások sem 
mások, mint egyfajta kommunikáció, ahogy ön hívta. Nem baj, ez is jó egy 
ilyen elismerésre. Nagyon hiányoltam az ön felszólalásából egy bizonyos 
dolgot, hiszen ön Dunaújváros országgyűlési képviselője is, és bevallom, 
fájt olyan Facebook posztokat, Facebook bejegyzéseket olvasnom a 
Fidesz részéről, miszerint Dunaújváros nem a béke pártján áll, volt ilyen 
Facebook bejegyzés. Szeretném emlékeztetni önt, önöket olyan dolgokra, 
amik az elmúlt években itt történtek Dunaújvárosban. Amikor 2022. év 
elején éppenhogy túl voltunk ugye a vírusos éveket, túl voltunk rajta, jött a 
hír ugye a háborúról, és megkaptuk azt a kérést, hogy Dunaújváros részt 
tud-e venni a menekültellátásban. Önként ajánlottuk föl egy épületünket, 
készítettük föl az akkori József Attila Kollégiumot arra, hogy menekülteket 
szállásoljunk el. Többször elmondtam már, illetve sokan átélhettünk azt, 
hogy milyen volt az, amikor telefonáltak, hogy elindult az első busz, és 
ugyan tudta nagyon jól a védelmi bizottság is, hogy még nem áll készen 
teljesen a kollégium, bölcsődei dolgozók, óvodai dolgozók, védőnők, az 
Útkeresés Segítő Szolgálat dolgozói, a Vöröskereszt dolgozói és civilek a 
polgármesteri hivatal dolgozóival együtt ott ágyaztunk, pakoltunk, és nem 
néztük azt, hogy ki milyen titulusban van, vártuk azt, hogy jöjjenek a 
menekültek. Eljött március 16-a, és valóban begördült az első busz. Ott 
álltunk a kollégium előtt, és szálltak le gyerekek, idős emberek, 
kárpátaljaiak, ahogy arról ön is beszélt, több 100 vagy akár 1000 
kilométerre a hazájuktól, nem az ő háborújukból menekülvén. Ott álltunk 
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mi dunaújvárosiak, és teljesen mindegy, hogy kik jöttek onnan, kik voltak 
azok a menekültek, egy dolgot szerettünk volna, békét. Négy hónapon 
keresztül látta el önkormányzatunk ezen szervezeteknek köszönhetően 
ugye menekült ellátást, azóta a helyi Vöröskereszt, illetve a Vöröskereszt 
végzi ezt a feladatot nagyon nívós szinten. Korábban, hogy mi is, ők is 
nemzetközi elismeréseket kapván. Amikor az önök szervezete arról 
beszél, hogy Dunaújváros nem a béke pártján áll, akkor ezeket az 
embereket tapossák, nem a mi városvezetésünket, akkor a bölcsődei 
dolgozók, az óvodai dolgozók energiáját, belefektetett energiáját tapossák, 
a mostani Vöröskeresztnek a munkáját tapossák, ők is dunaújvárosi 
emberek, és mi együtt közösen látjuk el azt a feladatot, ami egyébként 
nem a mi feladatunk lenne. És jönnek azok a nemzetközi elismerések, 
amikről már szóltunk. Én ezért arra szeretném kérni önöket, nyugodtan 
üssenek minket, ahogy szokták, mondják azt, jöjjenek bármivel, de 
gondolják végig, sorra szűntek meg a menekült ellátó központok az 
országban, Dunaújváros talán már az egyedüli ugye a megyében, és ezt 
ugye országosan is elismerik. Dunaújváros a béke mellett áll, és a béke 
mellett állt. Arra szeretném őket kérni ebben a fajta kommunikációban, és 
engem az, hogy melyik határozat mi lesz, milyen békepártiság, mi lesz, mit 
fogadunk el, az ebből a szempontból mellékes. Az ön felszólalásában jött 
Norvégiával, jött nem tudom én  milyen történelmi dolgokkal, egyetlen egy 
dologról nem esett szó, nem köszönte meg a dunaújvárosi embereknek a 
munkáját, akik részt vesznek a menekültellátásban. Én azt gondolom, 
hogy ez lett volna az első, hiszen nekünk ők az elsők, nekünk 
Dunaújváros az első. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Gombos István képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Ezek a 
hangzatos gondolatok sok esetben helytállóak, tehát igaza van 
alpolgármester úrnak, polgármester úrnak, hogy rengeteg támogatást, 
segítséget nyújtott a város, a városvezetés annak érdekében, hogy a 
rászoruló embereket, ukrán menekülteket fogadjuk, ugyanakkor én nem 
hallottam országgyűlési képviselő úrnak a szájából azt, hogy ne a békét 
támogatná. Ő alapvetően, alapvetően gondolatait azzal kezdte, hogy 
békepárti. Alapvetően azt fogalmazta meg, hogyan a leírtakkal 
maximálisan egyetért, és egyetlen olyan dolog van a 4. pontban, hogy az 
ENSZ-nek megfelelően szólítsa fel Magyarország Kormánya, tehát én azt 
gondolom az elhangzottakból országgyűlési képviselő úrtól is, hogy mi 
valóban nem szólíthatunk fel ebben a helyzetben senkit. Én azt javaslom 
Tisztelt Polgármester Úr, hogy várjuk meg azt az eredeti beterjesztést, és 
ezt a mai közgyűlésről ezt a napirendi pontot vegyük le. És tárgyaljuk  
akkor az eredetivel, és hasonlítsuk össze a kettőt. Én magam is békepárti 
vagyok, nyilván ezt elhiszi, elfogadják tőlem, de igazándiból akkor, amikor 
van egy eredeti országos felhívás, akkor én ezen csodálkozom, hogy azt 
ha olyan jelzés értékű gondolatot kapott a polgármester úr, ha 
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jelzésértékűt, hogy márpedig ez bekerül a közgyűlésbe, akkor én azt 
hiszem, hogy ezzel a kérdéskörrel talán érdemes lenne együtt foglalkozni, 
mert itt aki itt ül önök között is, Fideszes barátaim között is, ők is 
maximálisan békepártiak, de azt a szót, hogy mi szólítsunk fel bárkit is, 
abban országgyűlési képviselő úrnak tetszik, nem tetszik, igaza van, tehát 
hogy jövök én ahhoz, hogy önöket felszólítsam bármire. Nem tehetem 
meg, higgyék el, nem tehetem. Én kérhetek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Oké. 
 

Gombos István képviselő: 
 
A közgyűlések során számtalan esetben előfordult, hogy kértem, képviselő 
indítványokkal éltem, gyakorlatilag semmit nem szavaztak meg, semmi 
nem ment át, tehát én még egyszer polgármester úr nagy tisztelettel arra 
kérem, hogy várjuk meg azt a beadványt, amire jelzést kapott, és annak 
alapján a kettőt hasonlítsuk össze, ami szerintem nagyjából ugyanaz. 
Vagy tévedek? Tévedek? 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Igen. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Tehát most kérem én .. De ugyanaz, polgármester úr. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Hogyha befejezi a hozzászólását, akkor szívesen válaszolok. 
 

Gombos István képviselő: 
 
De gyakorlatilag ugyanaz. A z eredeti sem azt mondja, hogy háború, az 
eredeti is elismeri azt, hogy békére van szükség, az eredeti is elismeri az 
orosz agressziót, tehát elismeri. Mi meg az országoson kívül akarunk 
hozni egy másikat, akarunk hozni, akarunk hozni egy másikat. Hát miért 
nem azt szavazzuk meg, polgármester úr? 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Mert nem terjesztették be. 
 

Gombos István képviselő: 
 
De hát erre erre tettem javaslatot, hogy akkor várjuk meg és hozzuk 
vissza. Várjuk meg, hozzuk vissza, polgármester úr. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Fogunk majd szavazni akkor az ön által a békepárti, a dunaújvárosi 
békepárti határozat levételéről fogunk az ön kérése alapján szavazni. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
De tehát most befejezte hozzászólását? 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm, igen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását, 
illetve Mészáros Lajos országgyűlési képviselő úr és hogyha most itt az 
előbb is elhangzott már, hogy azzal van problémájuk, hogy a Kormány 
nem szólíthatja fel, ugye ez volt itt a, akkor módosító indítványt teszek, ne 
szólítsa fel Oroszországot, hanem kérje fel Oroszországot az azonnali 
Ukrajna területéről csapatkivonásra. A felszólítása, a Kormány felszólítása 
helyett kérelmet mondunk, hogy akkor ez legyen itt átalakítva, a felszólítás 
helyett Oroszországot ne szólítsa fel Magyarország, hanem kérje fel 
Oroszországot Magyarország Kormánya, hogy azonnali 
csapatkivonásokkal, a többi rész az változatlanul marad. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Akkor úgy tűnik, egyetértünk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Így van, akkor  aki ezzel a módosítással egyetért, hogy "szólítsa fel" helyett 
"kérje fel" Oroszországot, akkor az igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Pintér Tamás polgármester módosító 
indítványáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán), nem szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

358/2023. (VI.15.) számú határozata 
Pintér Tamás polgármester módosító indítványáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatta Pintér 
Tamás polgármester módosító indítványát, mely szerint a határozati javaslat 5. 
pontjában a „szólítsa fel” szövegrész helyébe „kérje fel” szövegrész lépjen. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
8 igennel, és Gombos István, Lőrinczi Konrád és Mészáros László nem 
szavazásával elfogadtuk. 
 
Így van, hogy levegyük-e, igen, a továbbiakban majd fogunk arról majd 
szavazni, de még vannak hozzászólások nyilván majd akkor, tehát akkor 
fölolvasom a módosított szövegrészt: a Közgyűlés arra kéri Magyarország 
Kormányát, hogy összhangban az ENSZ Közgyűlésének az orosz-ukrán 
fegyveres konfliktussal összefüggésben eddig meghozott határozataival 
kérje fel Oroszországot az azonnali, Ukrajna területéről történő csapat-
kivonásra tekintettel arra, hogy Oroszország agresszív katonai támadása 
okozza a háborút és az azzal járó pusztítást, valamint humanitárius 
katasztrófát. Tisztelettel kérdezem országgyűlési képviselő urat, hogy így 
megfelel-e  akkor a módosítás, merthogy ugye ön nem tehet módosító 
indítványt, de én ezt megtettem ön helyett is. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Javaslom az eredeti Országgyűlés által elfogadott békepárti határozat 
napirendre tűzését. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Amint benyújtásra kerül, azt természetesen meg fogjuk tenni. Az a 
kérdésem, amit az előbb volt, hogy önnek megfelel-e a dunaújvárosi 
békepárti határozat ebben a formában. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Az eredeti felel meg. Az eredeti, országgyűlés által elfogadott. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát akkor ön nem ért akkor egyet ezek szerint azzal, hogy Dunaújváros, 
a Közgyűlés arra kéri Magyarország Kormányát, hogy összhangban az 
ENSZ Közgyűlésének az orosz-ukrán akkor fegyveres konfliktussal 
összefüggésben meghozott határozataival kérje fel Oroszországot az 
azonnali Ukrajna területéről történő csapat-kivonásra tekintettel arra, hogy 
Oroszország agresszív katonai támadása okozza háborút és az azzal járó 
pusztítást- valamint humanitárius katasztrófát. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
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Ezzel ilyen formában nem tudok 100%-osan egyetérteni, nekem nem is 
tisztem ezzel egyetérteni vagy nem egyetérteni, hiszen az eredeti 
Országgyűlés által elfogadott békepárti határozatban minden olyan pont  
pontosan meg van fogalmazva, ami  Magyarország érdeke. Ahogy 
kifejtettem a hozzászólásomban, ennek a háborúnak előzményei voltak, 
ez nem nem azzal indult, hogy hogy Oroszország agressziót indított, más 
nagyhatalmak is indítottak már agressziót különböző országok ellen, tehát 
itt   egy olyan megegyezésre van szükség, amiben az érintett felek leülnek 
tárgyalóasztalhoz, megegyeznek a feltételekben,ez egy szélsőségesnek 
mondható állásfoglalás, ami egy ilyen végletes helyzetet, egy ilyen 
teljesen egyértelmű állásfoglalást tartalmaz, ami Magyarországnak, de a 
Közgyűlésnek pláne nem, de Magyarországnak sem tisztsége ilyen 
részletekbe menően állást foglalni ebben a konfliktusban, mert ez egy 
országon kívül eső, Európai Unión és NATO-n kívül eső konfliktus, nem 
nekünk kell azt megmondani, hogy milyen feltételekkel záródjon le, ezért 
nem értek egyet, a békével értek egyet, és azt kell szorgalmazni, nem 
pedig egy egyoldalú állásfoglalást tenni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nem ért azzal egyet, hogy Oroszország vonja ki a csapatait Ukrajna 
területéről.  
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
De egyetértek ezzel.   
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Jó. Köszönöm szépen. A napirendi pontot azért nem kívánom én 
egyébként levenni, mert azt gondolom, hogy vannak olyan részek benne, 
amelyek kifejezetten Dunaújváros specifikusak. Ebben a részben 
egyébként ahogy talán önök is akkor elolvasták van egy olyan pont, hogy 
a Közgyűlés kijelenti, hogy Dunaújvárosban élő, illetve városunkba 
menekültként érkező ukrán emberek és kárpátaljai magyarok 
biztonságban vannak és mindig is számíthatnak Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzatára. Én azt gondolom, hogy ez egy nagyon fontos 
állásfoglalás, tehát ez abban erősíti meg mind az idejövő háború elől 
menekülők embereket, hogy Dunaújváros segít nekik és számíthatnak 
ránk. Az önök előterjesztésében, hogyha én jól olvastam, ez nem szerepel 
majd, én ezért azt gondolom, hogy majd hogyha valaki beterjeszti önök 
közül, akkor majd nyilván erre majd kell majd valamilyen módon orvoslást 
találni, de nekünk ebben a határozati javaslatunkban ez részletesen 
benne van. Én azt szeretném kérdezni, hogy akkor ön ezt sem támogatja, 
hogy ilyen módon segítsük a ide menekülteket vagy egyáltalán az ő 
támogatásukkal kapcsolatosan van önnek ellenérzése. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
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Magam is felkerestem a konfliktus idején az ukrán menekülteket mind a 
határon, mind akik Ercsiben kerültek például elszállásolásra, és 
maximálisan örülök annak, hogy Dunaújváros Önkormányzata is 
támogatja az ukrán menekülteket, és ezzel nincs nincs mit nem 
egyetérteni ezzel a dologgal, úgyhogy ezt nem is nagyon értem ezt a  
kérdést, hiszen azt gondolom, hogy ez egy olyan pont, amiben egyet lehet 
érteni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Csakhogy nem szerepel az önök előterjesztésében. 
 

Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő: 
 
Mert azt gondolom, hogy a békepárti határozatban nem feltétlenül feladat, 
hogy beletegyük, de nyilván hogyha egy külön közgyűlési határozatban 
akarnak erről nyilatkozni, akkor nyilván ezt megtehetik. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm, így is fogunk most tenni. Viszont ezzel meg nem ért egyet 
ugye Gombos István képviselő úr, mert hogy ő napirendi pont levételéről  
kérte, hogy szavazzunk, én ezt nem támogatom, de hogyha önök igen, 
akkor most szavazzanak. 
 
Aki támogatja a napirendi pont levételét, az kérem, igennel szavazzon, a 
többiek pedig nemmel! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Gombos István képviselő javaslatáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), ellene szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

359/2023. (VI.15.) számú határozata 
Gombos István képviselő javaslatáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta 
Gombos István képviselő javaslatát, hogy a Közgyűlés a „Javaslat az orosz-ukrán 
háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására” című napirendi pontot vegye le a 
tárgysorozatából. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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3 képviselő ugye, 3 Fideszes képviselő: Lőrinczi Konrád, Mészáros 
László, illetve Gombos István képviselő úr, bocsánat 2, mert elnézést, így 
van, nem Fideszes már,  bocsánat, a 3 az nyelvbotlás volt. Így van, 
független, a független képviselő úr, a független képviselő úr, nem a Fidesz 
javaslata volt az, hogy vegyük le, hanem a független képviselő úrnak a 
javaslata volt az, hogy vegyük le, és a Fidesznek a javaslatát terjesszük 
majd be, de ugye nyilván majd a Fidesznek a képviselői majd fogják ezt 
majd vinni is tovább, viszont ezt így akkor nem vesszük le a napirendi 
pontok közül. Barta Endre képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a 
szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés!  Csak egy  
gyors kiegészítés Gombos képviselő úr felém tett válaszára még a pár 
perccel ezelőttire, ugye valóban országgyűlési képviselő úr itt nem mondta 
és itt is a békepártiságról beszélt a teremben, viszont bizonyára ő nem 
olvassa a Facebookot és ezzel is bizonyítván függetlenségét akár még a 
Fideszes médiumokat sem, hiszen ott kimondottan Dunaújváros is 
megvolt említve azon települések között, miszerint mi a háború pártján 
állunk. Erre válaszoltam  én ezt amit válaszoltam országgyűlési képviselő 
úrnak, és kértem azt, hogy ez nyilván nem gond egy Rajta Újváros! 
városvezetés részére, nyugodtan lehet minket ezzel püfölni, ahogy 
püfölnek mással is, de igenis a sárba tiprása azon szervezeteinknek és 
azon civiljeinknek, akik országos és nemzetközi szinten végzik ezt a fajta 
menekültellátást. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Gombos István független képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a 
szót. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm az utólagos 
hozzászólását, ugyanis én azt gondolom, hogy nagyon sok mindenben 
egyetértünk. Azt mindenképp szeretném kihangsúlyozni, hogy ez nem a 
Fidesz ajánlása, hanem a Kormányé, amely anyag a háborúval 
kapcsolatban bekerülhet a közgyűlésbe. Azért feltételesen fogalmazok, 
mert erről amit polgármester úr mondott, hogy szóba került már ez a 
kérdés, én arra igyekeztem azt a választ, illetve kérést adni, hogy várjuk 
meg a kettőt. Lehet együtt is. Lehet közös nevezőre jutni abban, hogy mi 
az, amivel egyetértünk közösen, vagy mi az, amivel nem, mert én most 
úgy tapasztalom, hogy van egy Kormány által történt felhívás, ami tényleg 
ugyanezeket a gondolatokat tartalmazza. A kérdés és abban is 
egyetértünk, hogy tulajdonképpen szükség van arra a segítségre 
Dunaújvárosban is, amit a városvezetés, Dunaújváros szolgáltat ezeknek 
az embereknek. Tehát meggyőződésem, hogy mi egyről beszélünk, 
teljesen egyről beszélünk, csak hogyha van egy ilyen Kormány által 
előterjesztett dolog, akkor nekünk miért kell behozni egy másikat. 
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Értettem, amit polgármester úr mondott, hogy mert ez konkrétan 
Dunaújvárosra vonatkozik. Mert valóban be lehet abba a rendeletbe, ami 
hasonlóakat vagy majdnem ugyanazt fogalmazza meg, hogy a különböző 
települések, így Dunaújváros is. Tehát én azt nem olvastam, amit 
egyébként alpolgármester úr mondott, egyrészt nem vagyok az a nagy 
facebookozó, sőt ki nem állhatom, mert sokan anonimként írogatnak olyan 
dolgokat, ami a józan embert fölháborítja. Tehát annyit azért elnézést, de 
szerettem volna megjegyezni, mert ugye azt mondta, hogy én biztos 
Facebook olvasó vagyok, de hát, jó a lényege ez volt, vagy hogy 
Facebookon olvashattam. Nem olvastam, és nem vagyok Facebookozó 
pont ilyen erkölcsi okok miatt, hogy össze-vissza fröcsögnek, bántják 
önöket, bántanak minket, bántanak személy szerint engem, és én ennek 
nem örülök. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Bocsánat, a városvezetésre gondol vagy a Fideszesekre gondol? 
 

Gombos István képviselő: 
 
Örülök, hogy közös nevezőn vagyunk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Döntsük el ezt a vitát, hogy akkor most függetlenként gondol magára vagy 
a Fideszként. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Abszolút függetlenként. Polgármester úr ki van írva, könyörgöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Csakhogy önöket bántják, hát most... 
 

Gombos István képviselő: 
 
Nem, én azt mondtam azt mondtam, hogy önökkel együtt, tehát nem csak 
az egyik oldalt vagy a másik oldalt, a Facebookon mindenkit, erre 
mondtam, hogy önöket is, a Fideszeseket is és személy szerint akár 
engem is. Hát ezt kellene valahogy valamilyen szinten befejezni, és a 
mostani napirendi pont kapcsán is közös nevezőre jutni. Tehát abból ne 
csináljunk politikai kérdést, hogy most ezek a csúnyák szóba hozták azt, 
hogy márpedig  ez a kérdés nem ide való. Ide való. Csak ehhez várjuk 
meg azt a Kormány által kiadott anyagot, amivel párhuzamot tudunk vonni. 
Én erre kértem, tehát nincs ebben semmi különös én azt gondolom, tehát 
azt nem értem  még egyszer befejező gondolatként, hogy miért kell nekünk 
még egyet vagy egy újat annak ellenére, hogy annak ellenére, hogy 
elmondta polgármester úr, hogy ön szerint miért. Tehát egyezzünk meg 
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abban itt mindannyian, akik jelen vagyunk, hogy háborúellenesek 
vagyunk, nem háborúpártiak. Békét szeretnénk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
De nem fogadják el a békepárti határozatot. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Ez, ne, én már azért elég régóta.. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Elfogadják? Elfogadja képviselő úr? 
 

Gombos István képviselő: 
 
A kormány által beterjesztettet. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
De az nincs előttünk. 
 

Gombos István képviselő: 
 
De azt kell behozni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Be fogjuk hozni, hogyha valaki beterjeszti. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Azt kell behozni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Igen, de ezt nem fogadják el a békepárti határozatot. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Én most ebben a szituációban nem fogok szavazni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát nem fogadja el. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Nem fogok szavazni. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 

Oké, tehát nem fogadja el. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Még egyszer mondom, nem fogok szavazni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Értem, azzal nem fogadja el. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Tehát ebből önök egy politikai vitát igyekeznek gerjeszteni. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szó sincs róla. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Hát igen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Fogadják el. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Miért nem jó a Kormány által beterjesztett.... 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Erről beszélünk képviselő úr majd most nem most már negyedórája, de 
nyugodtan mondja csak. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Hallgatjuk figyelmesen, isszuk a szavait. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Én azt gondolom, hogy mindent világosan megfogalmaztam, elmondtam 
az egyetértésünket is, tehát maximálisan egyetértünk, de várjuk meg, és 
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erre tettem javaslatot, amit önök nyilván elutasítanak, hogy várjuk meg, és 
hozzuk be. Jó. Köszönöm szépen, polgármester úr. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Képviselő úrnak, hogyha befejezte igen a hozzászólását, én egyrészt 
köszönöm. Nyilván ugye, hogy itt az előbb felterjesztette, hogy vegyük le a 
dunaújvárosi békepárti határozatot, azt a többség elutasította, tehát 
tárgyalni fogjuk most ezt, és döntés fogunk róla hozni. Önöknek, önöknek 
Fideszeseknek, illetve bocsánat, ön független, bár a Kormány azt hiszem 
nem független, hanem Fidesz-Kormány, de mondjuk ezt valahol itt azért 
hibázott, amit mondott, de lényeg a lényeg, hogy ön ugye azt terjesztette 
elő, hogy várjuk meg, várjuk, várjuk, nem terjesztették elő, nem volt 
határidőben előadva az az anyag, amit ön mond, mi vártunk, vártunk, 
nekünk van egy határozati javaslatunk, a békéről szól, arról szól, hogy 
szerintünk itt Dunaújvárosban mennyi mindent tettek annak érdekében, 
hogy azokat az embereket, akik rászorulnak a támogatásunkra azokat 
segítsük. Én azt gondolom, hogy ez egy nagyon fontos dolog. Aki nem 
szavaz, aki nem szavaz az ugyanúgy egyébként ugye szokták mondani, 
hogy ugyanúgy bűnös, de aki hallgat, de én azt gondolom, hogy önnek, 
önnek is szíve joga, bárkinek szíve joga, hogy, hogy ne szavazzon, vagy 
az is, hogy nemmel szavazzanak. Mi most itt a békéről szavazunk. 
Amennyiben önök nem szavaznak vagy nemmel vagy tartózkodással 
szavaznak, önök nem szavaznak a béke mellett. Azt a szót, hogy szólítsa 
fel a kormány Oroszországot az önök javaslatára azt megváltoztattuk, 
kicseréltük, hogy kérje fel Oroszországot, hogy vonja ki csapatait 
Ukrajnából. Önöknek a módosítási indítványát megszavaztuk. De én azt 
gondolom, hogy ez nagyon fontos összefüggésekre mutat rá ez a 
békepárti javaslat, amiben benne van az, hogy mi dunaújvárosiak is 
mennyi mindent megtettünk az elmúlt években annak érdekében, hogy 
segítsük a háború üldözöttjeit, menekültjeit. Én azt gondolom, hogy aki ezt 
nem támogatja, és azt nem támogatja, hogy Dunaújváros a továbbiakban 
is, Dunaújváros Önkormányzatára a továbbiakban is számíthatnak ezek 
az emberek, azt mindenki ítélje meg saját maga véleménye szerint. Én 
nem mondok önökre ítéletet, hogyha önök nem támogatják azt, hogy 
Dunaújváros a jövőben segítse a menekülteket, az az önök szíve joga, és 
az önök felelőssége is. Azt gondolom, hogy ezzel bemutatható így a 
Fidesz is. Amennyiben önök ezt kérik, hogy ez ilyen módon ne legyen itt 
előttünk, az azt gondolom, hogy szintén megítélésre fog kerülni a 
dunaújvárosiak részéről. Tóth Kálmán képviselő úr pedig szólásra 
jelentkezett, átadom neki a szót. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! Múlt hét pénteken 
lettek kiküldve a napirendi pontok, amit közgyűlésen fogunk tárgyalni. 
Önöknek mint nekem is mint képviselőnek bármikor interpellációra lett vett 
volna lehetősége, ezekkel nem éltek. Úgy érzem, hogy ez a dolog, ami 
most föl van rakva itt nekünk, hogy most ezekről szavazzunk, erre jobban 
fel kellett volna készülni. Én azt gondolom, nem az utolsó pillanatban 
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kellett volna ezeket elmondani, mert azt gondolom, mindenkinek az 
SZMSZ lehetőséget biztosít erre a dologra. És természetesen én azt 
gondolom, hogy akkor nézzük már meg az SZMSZ-t és legyünk tisztában 
azzal, ha nekünk ilyen gondunk, problémánk van, akkor igenis van arra 
lehetőség képviselőként, és ezt jobbító szándékként mondtam. Köszönöm 
szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Gombos István képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Gombos István képviselő: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Megígérem, ez az utolsó gondolat. 
Tökéletesen egyetértünk, ezt már sokadszor mondom el, tehát nem 
kellene a közvélemény szájába adni, hogy ez a csúnya Fidesz meg a 
Gombos nem szavazta meg, de, egyetértünk, viszont ezzel a 
beterjesztéssel oly módon nem, hogy van egy Kormány előkészített 
anyag, ami ugye elfogadott több településen, utalt rá képviselő úr. Én egy 
kicsit úgy érzem, hogy mintha azzal nem is, mert polgármester úr is 
foglalkozhatott volna azzal a témával, mint ahogy más közgyűlésekbe 
bekerült ugye, de itt inkább azt a megoldást választották, hogy csinálunk 
egy sajátot. Csinálunk egy sajátot. Tehát még egyszer, nem szeretném, 
ha a köztudatban az lenne, hogy ezek a csúnyák, merthogy nem nem 
akarnak békét, Hát, de ezt kérem, hogy ne adja az emberek szájába. 
Békét akarunk. Békét akarunk. De békét akarunk, higgye el. Jó. 
Köszönöm szépen.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Higgye el, hogy nekem nem kell, ön 
megfelelő alapanyagot szolgáltat arra, hogy a szájukra vegyék a 
dunaújvárosi lakosok. Önöknek szíve joga, a Fidesz-Kormány által minden 
településre megpróbált ugye ide is majd hozzák ugye képviselő úr, talán 
Mészáros képviselő úr fogja majd előterjeszteni ezt a határozati javaslatot, 
nyilván mi is közgyűlés elé fogjuk majd hozni, hogyha valaki erről 
egyébként a dunaújvárosi határozatról nem szavaz, azt gondolom, hogy 
akkor el kell dönteni azt, hogy most a pártérdekek győztek most a fideszes 
képviselőknél. Tehát hogy nem értenek azzal egyet, ami ebben benne 
van? Tényleg? A dunaújvárosiak meg majd eldöntik, hogy önök most 
pártérdekek szerint működnek-e vagy elfogadják azt a békével 
kapcsolatos állásfoglalásunkat, amelyet mi itt Dunaújvárosban az elmúlt 
években is képviseltünk. Lőrinczi Konrád képviselő úrnak pedig megadom 
a szót. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Polgármester úr azt mondta, hogy nem érkezett be ... 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Határidőben. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
A hivatalba, azt mondta, hogy nem érkezett be a hivatalba. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Határidőben. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Nem lett beadva. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Határidőben. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Azt később mondta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Határidőben, képviselő úr.  
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
... hogy nem lett beadva a képviselői indítvány ... 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Határidőben. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Nem lett beadva a képviselői indítvány, miközben Mészáros László 
képviselő-társam azt mondja, hogy ő bent járt a hivatalban, és leadta a 
képviselői indítványt. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nem határidőben. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Azt  a képviselői indítványt, amelyik a Szita Károly ... 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Így van. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Szita Károly, a Magyar Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke által 
javasolt, illetve a Kormány által is elfogadott indítványt tartalmazza. Arról 
nem is beszélve, hogy tudomásom szerint egyébként a Megyei Jogú 
Városok Szövetségének elnöke, Szita Károly ezt önöknek, a városnak már 
korábban megküldte azért, hogy egyébként a Közgyűlés elé hozzák, de ez 
egyébként nem történt meg, ezért képviselő-társam bejött a hivatalba és 
behozta önöknek ezt a képviselői indítványt, hogy tárgyaljuk. És ennek 
következtében önök behoznak egy másik képviselői indítványt. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nem képviselői indítványt. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Hát, hivatal által összeállított indítványt, amely Javaslat az orosz-ukrán 
háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakítására, lényegében ugyanúgy 
békepárti javaslat az önök által beterjesztett javaslat is, mint a Megyei 
Jogú Városok Szövetsége által beterjesztett javaslat. Tehát mind a kettő 
békepártiságról szól. Igen ám, csakhogy én egy dolgot nem értek, hogy az 
önök, tehát a napirendi pontok listájában az önök javaslatáról úgy 
szerepel, hogy az előterjesztés előkészítés alatt áll. Tisztelt Tóth Kálmán 
Képviselő Úr! Ez az előterjesztés nem állt rendelkezésre, bocsánat, én 
végighallgattam önöket, tisztelettel kérem, hogy önök is hallgassanak 
végig. Tehát Tóth Kálmán képviselő úr, ez a javaslat nem állt 
rendelkezésre egyébként a pénteki napon, merthogy itt is az a napirendi 
pontban úgy szerepel, az előterjesztés előkészítés alatt áll. Önök miután 
megkapták Mészáros képviselő, Mészáros László, bocsánat, mert két 
Mészáros képviselőnk van, tehát Mészáros László képviselő-társam által 
benyújtott békepárti képviselői javaslatot, utána önök hoztak egy 
módosított javaslatot, amely ráadásul a nyomtatás pillanatában, tehát 
amikor önök összeállították a napirendi pontokat, még nem is állt 
rendelkezésre. Nyilvánvaló, hogy ezt annak hatására tették, hogy 
Mészáros László képviselő-társam benyújtotta ezt a békepárti javaslatot, 
és önök ezzel akarták megelőzni visszaélve a sürgősségi javaslat 
lehetőségével, és sürgősen behozták az önök által összeállított javaslatot. 
A magam részéről és a képviselő-társaim nevében mi az eredeti Mészáros 
László képviselő-társam által benyújtott javaslatról szeretnénk szavazni, 
egyúttal módosító javaslattal kívánok élni. A módosító indítványon pedig 
az, hogy a napirendi pont szövegét módosítsuk arra a már beadott 
képviselői indítvány békepárti javaslatának szövegére. Erről kérek 
szavaztatni a módosított javaslatról, amely megfelel egyébként a Szita 
Károly, Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke által benyújtott és a 
Parlament által elfogadott javaslattal. Azt gondolom egyébként hogy az 
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ország akkor cselekszik helyesen, hogyha, figyelek polgármester úr amíg 
megbeszélik, tehát én azt gondolom, azt gondolom, bocsánat, azt 
gondolom, hogy az ország akkor cselekszik helyesen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Bocsánat, képviselő úr, nem figyeltem, most hogyha befejezi a Mészáros 
képviselő úr akkor tudja folytatni, de parancsoljon! 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm, hogy megszakított, folytatom. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szívesen. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Tehát azt gondolom, hogy az ország akkor cselekszik helyesen, hogyha 
egyöntetűen kifejezi álláspontját a béke mellett, és ezt akkor tudja 
egyöntetűen kifejezni, hogyha azt a sok település által már elfogadott, 
Szita Károly, Megyei Jogú Városok Szövetségének elnöke által benyújtott 
és Parlament által is elfogadott határozati javaslatot szavazzuk meg. 
Tehát ezért is kérem, hogy az így megnevezett módosított határozati 
javaslatról szavazzunk. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Jó. Vegyük sorba. Kaptunk egy levelet Szita Károlytól, aki egyébként 
polgármesterként küldte ezt a javaslatot, hogy fogadjuk el, ugye az 
MJVSZ-nek a közgyűlésén nem volt erről szavazás, tehát, hogy egyébként 
azt ő ugye akkor tudta volna megtenni, hogyha egyébként ezt ő közgyűlés 
által elfogadott és támogatott lett volna. Ugye Szita Károly 
polgármesterként tette meg, amihez szíve joga megvan, ezt egyébként 
megteheti. A módosító indítványát nyilván meg fogjuk szavaztatni, de 
azért ezzel azért nagyon erősen azt gondolom, hogy vannak 
fenntartásaim. Azért, mert hogyha arra gondolunk, hogy abban a 
határozati javaslatban nincsen az benne, hogy a dunaújvárosi 
önkormányzatra, a dunaújvárosiakra a jövőben is számíthatnak a 
menekültek, tehát ergo ezzel önök nem értenek egyet, hogy mi a 
menekülteket segítsük, az nagyon komoly probléma, képviselő úr. Én azt 
gondolom, hogy az elmúlt hónapokban tett segítségnyújtásunk azoknak az 
embereknek, azoknak a civil szervezeteknek a segítségnyújtása akik ezt 
megtették, egyrészt én azt gondolom, hogy Barta képviselő úr is mondta, 
hogy a semmibe vétele, a megalázása, és az, hogy a továbbiakban nem 
számíthatnak a menekülő Ukrajnából érkező magyar emberek a 
dunaújvárosiakra a Fidesz álláspontja szerint, az vérlázító, de 
természetesen szavazásra teszem fel az ön módosító indítványát. 
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Amennyiben egyetértenek Lőrinczi Konrád képviselő úrnak a módosító 
indítványával, akkor kérem, igennel szavazzanak, egyébként pedig 
nemmel! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Lőrinczi Konrád képviselő módosító indítványáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), ellene szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), 
távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
nem fogadta el és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

360/2023. (VI.15.) számú határozata 
Lőrinczi Konrád képviselő módosító indítványáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem fogadta el 
Lőrinczi Konrád módosító indítványát, mely szerint a határozati javaslat szövegét a 
Közgyűlés módosítsa a már beadott képviselői indítvány békepárti javaslatának 
szövegére. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
3 igennel és 8 nemmel elutasítottuk az ön módosító indítványát tekintettel 
arra, hogy önök semmibe veszik azokat a menekülteket, akik ideérkeznek 
Dunaújvárosba, és önök szerint a továbbiakban nem számíthatnak ránk a 
menekültek, de természetesen ehhez megvan a szívük joga amennyiben 
önök elítélik a háborút azt köszönjük szépen. Köszönöm szépen 
egyébként azt is, hogy amit elmondott, hogy a mi határozatunk is a békét 
támogatja, ez így van, nagyon helyesen, azt gondolom, hogyha önök a 
békét támogatják, akkor ezt a határozati javaslatot elfogadják, 
amennyiben nem támogatják, úgy nem támogatják a békét. Megadom 
önöknek a szót Barta Endre képviselő úr, parancsoljon! 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm ismét a szót. Így gyorsan egy kis lezárásként szeretnék jelezni 
ugye egy dolgot, amíg mit jókat vívtunk arról, hogy most ugye a Fideszét 
vagy ezt a javaslatot, addig nem szabad elfelejtenünk, hogy az említett 
kollégiumban ma 3,00 órakor "Sport a békéért" rendezvényt tartanak. 
Minden bizonnyal oda is várnak mindannyiunkat, lesz jó kis sorverseny, 
foci, és mindazoknak próbálják egy kicsit feldobni a napjait, akik tényleg itt 
vannak akár már hosszú évek óta. Én azt gondolom, hogy ott is ott lenne a 
helyünk, én bizonyára ott leszek. Remélem, hogy önök is, és annak pedig 
különösen örülök, hogy mind Gombos képviselő mind Lőrinczi képviselő úr 
elismerte azt, hogy gyakorlatilag ez egy békepárti nyilatkozat, amit mi itt 
behoztunk, azt is elismertük, hogy Dunaújváros a béke mellett áll, és akkor 
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értünk egyet azzal, hogy innentől kezdve, aki azt mondja. hogy 
Dunaújvárosra háború mellett áll vagy Dunaújváros nem a béke mellett áll, 
az hazudik. Ha ebben itt megegyezünk akkor szerintem mindenki 
boldogan áll föl az asztaltól. Köszönöm szépen a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Úgy tudjuk párhuzamba vonni ezt ahogy ön is kérte képviselő úr, hogy ezt 
a határozati javaslatot elfogadják, és akkor nem csak pártutasításnak 
megfelelően a párt utasított békepárti határozatot fogják a következő 
alkalommal elfogadni, hanem egy valóban a békéről szóló határozati 
javaslatot. Én azt javaslom önnek mint független képviselő, hogy igen-
igen, most mondom, csak azért mondom, független, kiemeltem, hogy nem 
Fideszes, mert még összekeveredne a dolog, de azért mondom, hogy 
független képviselő úrnak azt javaslom, hogy támogassa ön is a békét, 
támogassa azt, hogy a jövőben is itt a menekülteket megsegítse a 
dunaújvárosi önkormányzat. Én nagyon bízom abban, hogy az ön 
emberszeretete, humanitárius gondolkodása arra fogja önt is biztatni, hogy 
ellentétben egyébként a másik javaslattal, amiben ez nincsen benne, ezt 
most meg fogja szavazni. Köszönöm. De Lőrinczi Konrádnak meg átadom 
a szót. Ja, és egyébként még Lőrinczi Konrád képviselő úrnak nem 
válaszoltam az előző kérdésére. Azóta nem volt közgyűlés egyébként, 
rendes közgyűlésünk mióta azt a levelet megkaptuk Szita Károlytól, ez az 
egyik, most behoztuk, a másik meg az, hogy képviselő úr pedig, képviselő 
úr pedig kérték, hogy egy békepárti határozatot fogadjunk el. Képviselő úr 
pedig határidőn túl adta be, és most ő is elismerte, hogy ez így volt, a 
határozati javaslatát. Mi nagyon szívesen amennyiben az fenntartja 
következő alkalommal majd tárgyalni fogjuk, ide fogjuk hozni, de 
természetesen önöknek is megvan a lehetősége arra, hogy a mostani 
határozati javaslatot egy igen gomb megnyomásával megszavazzák és 
támogassák azt, hogy a jövőben is legyen menekültellátás 
Dunaújvárosban. Parancsoljon, képviselő úr, megadom önnek a szót. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Polgármester Úr! Az lenne a kérésem, hogy 
olyasmit ne adjon a mi szánkba, amit mi nem mondtunk. Tehát mi nem 
mondtuk azt, hogy nem értünk egyet az Ukrajnából elmenekült emberek 
megsegítésével. Minden egyes határozati javaslatot, amit egyébként 
behozott az önkormányzat és arról szólt, hogy igenis segítsünk a határon 
túli menekülteknek, az Ukrajnából elmenekült, sok esetben magyar nyelvű, 
magyar származású emberek megsegítésével, már nyilván vannak ukrán 
menekültek is, tehát maximálisan egyetértünk azzal, hogy támogassuk 
őket, segítsük őket, egyébként a Fidesz is szervezett gyűjtést az 
Ukrajnából elmenekült emberek számára, és továbbította is a Fidesz a 
menekültek számára, tehát segítettük mi is őket, ahol csak lehetséges. És 
természetesen támogattuk azokat a határozati javaslatokat is, amelyek az 
önkormányzat erőfeszítéseit hivatottak támogatni, hogy segítse a 
menekülteket. Ez teljesen rendben van, maximálisan egyetértettünk, és 
ebben azt is lehet mondani, hogy együtt szavaztunk, igen, mert ez egy 
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fontos fontos dolog volt, amit támogatni kellett. De azt ismét határozottan 
kérem, hogy olyasmit ne hagyjanak a szánkba, amit mi nem mondtunk. 
Önök is a béke pártján vannak, ezt most ki is tudják nyilvánítani. Önök 
alkottak egy saját határozati javaslatot erre, meg is fogják szavazni. Mi a 
magunk részéről az eredeti határozati javaslatról, amelyet a Parlament is 
elfogadott, és amely a Szita Károly polgármester úr állásfoglalását 
tartalmazza, és amelyről egyébként nagyon sok település már szavazott, 
változatlan formában, mi arról szeretnék szavazni. Tehát önök 
megszavazzák a mostani önök által összeállított békepárti javaslatot, mi 
pedig megvárjuk a Mészáros László képviselő-társam által már benyújtott, 
a hivatalhoz benyújtott, de önök által, a képviselő-testület elé be nem 
hozott képviselői indítványt, és mi arról szeretném majd szavazni. 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A vitát lezárom. Viszont szeretnék reagálni képviselő úrnak az elhangzott 
mondataira. Én azt gondolom, hogy a béke az béke. Az, hogy önök csak a 
Fideszes békét próbálják meg az emberekre erőltetni, az nem lehetséges, 
hiszen a béke az oszthatatlan, talán ebben is egyetértünk. Nem? Nem 
lehet kisajátítani, kivéve természetesen akkor, hogyha önök abból politikai 
terméket próbálnak csinálni. Ezt teszik abban az esetben, hogyha most 
nem szavazzák ezt meg. Én nem adtam szavakat az önök szájába. Én azt 
mondom, hogy amennyiben önök ezt nem szavazzák meg, úgy azokat a 
civileket, óvónőket, civil szervezeteket alázzák meg, akiket mi is 
elismerünk az elmúlt években végzett munkájukért, és akikre számítunk is 
a következő időszakban annak érdekében, hogy azokat az embereket, 
akik a háborúból menekülnek megsegítsék, közösen megsegítsük. Önök 
amennyiben nem szavaznak vagy nemmel szavaznak vagy tartózkodnak, 
önök azt fogják mondani az önök nem szavazatával vagy tartózkodó vagy 
nem szavazatukkal, hogy a jövőben a háború elől menekülő magyarok 
nem számíthatnak Dunaújváros Önkormányzatára. Szerintem ez 
felháborító. Én azt gondolom, hogy ezért önöket meg fogják majd ítélni az 
emberek. Ez szomorú, nagyon szomorú képviselő úr. Akár független, akár 
Fideszes, ne legyen osztható a béke. Szavazzák meg ezt is, aztán 
szavazzák meg azt is. Én erre tudom önöket biztatni. Az önök módosító 
indítványát elfogadtuk. Mi mit utasítottunk? Abban nincsen benne, sajnos 
nem volt benne, igen abban azért, igen, azt a módosító indítványát, 
amiben nem volt az benne, hogy Dunaújváros a jövőben segít az ukrajnai 
menekülteknek, képviselő úr, ez a helyi Fidesz számára szégyen, mert 
önök ezzel kiutálják azokat az embereket, akik még ennyi problémát is 
végigéltek az elmúlt években, hogy ön ezt le akarja venni napirendről, 
hogy Dunaújváros a jövőben segít a háború elől menekülő magyar 
embereknek, az rettenetesen szomorú, képviselő úr. Fel vagyok 
háborodva, de nem tisztem, hogy minősítsem az önök lelki pártkötődésű 
hozzáállását. Önöknek, hogyha azt akarják, akkor joguk van. Ha önök a 
béke pártján állnak akkor szavazzanak igennel. Szavazásra fogom föltenni 
a kérdést. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés mindenekelőtt együttérzését 
fejezi ki az orosz-ukrán háború pusztítása miatt elvesztett emberéletekért, 
és osztozik az ukrán nép fájdalmában. 
 
A Közgyűlés külön kifejezi együttérzését a majd a kárpátaljai magyar 
közösség felé, és osztozik a kárpátaljai magyarság háború okozta 
fájdalmában. 
 
A Közgyűlés kijelenti, hogy a Dunaújvárosban élő, illetve városunkban 
menekültként érkezett ukrán emberek és kárpátaljai magyarok 
biztonságban vannak, és mindig számíthatnak Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzatára. 
 
A Közgyűlés a több mint egy éve Oroszország és Ukrajna között zajló 
háborúval összefüggésben határozottan kiáll és elkötelezett a magyar 
állampolgárok biztonságát szavatoló tartós és igazságos béke mellett. 
 
A Közgyűlés arra kéri Magyarország Kormányát, hogy összhangban az 
ENSZ Közgyűlésének az orosz-ukrán fegyveres konfliktussal 
összefüggésben eddig meghozott határozatával kérje fel Oroszországot 
az azonnali Ukrajna területéről történő csapat-kivonásra tekintettel arra, 
hogy Oroszország agresszív katonai támadása okozta a háborút és az 
azzal járó pusztítást, valamint humanitárius katasztrófát. 
 
A Közgyűlés felkéri a polgármestert a határozat Magyarország 
Kormányával való közlésére. 
 
És amennyiben egyetértenek a békével kérem, igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás 
kialakításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 8 fő (Barta Endre, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán), nem szavazott 3 fő (Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

361/2023. (VI.15.) határozata 
az orosz-ukrán háborúval kapcsolatos állásfoglalás kialakításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése - mindenek előtt - 

együttérzését fejezi ki az orosz-ukrán háború pusztítása miatt elvesztett 
emberéletekért, és osztozik az ukrán nép fájdalmában.  

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése külön kifejezi 

együttérzését a kárpátaljai magyar közösség felé, és osztozik a kárpátaljai 
magyarság háború okozta fájdalmában. 
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3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése kijelenti, hogy a 
Dunaújvárosban élő, illetve városunkba menekültként érkezett ukrán emberek, 
és kárpátaljai magyarok biztonságban vannak, és mindig számíthatnak 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatára.  

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése - a több mint egy 

éve Oroszország és Ukrajna között zajló háborúval összefüggésben - 
határozottan kiáll és elkötelezett a magyar állampolgárok biztonságát szavatoló 
tartós és igazságos béke mellett.  

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése - a 4. pontban 

rögzítettek alapján - arra kéri Magyarország Kormányát, hogy - összhangban az 
ENSZ Közgyűlésének az orosz-ukrán fegyveres konfliktussal összefüggésben 
eddig meghozott határozataival - kérje fel Oroszországot az azonnali, Ukrajna 
területéről történő csapat-kivonásra, tekintettel arra, hogy Oroszország 
agresszív katonai támadása okozta a háborút, és az azzal járó pusztítást, 
valamint humanitárius katasztrófát. 

 
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat Magyarország Kormányával való közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester  

              - a határozatnak végrehajtásában való közreműködésért: 
                a jegyző 
Határidő: a határozat közlésére: 2023. június 20. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László nem ért egyet a 
békepárti határozattal. 8 igen szavazattal viszont Dunaújváros Közgyűlése 
elfogadta a határozati javaslatot. Képviselő úr, hova megy? A 
továbbiakban nem számíthatunk önre? 
 

(Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő távozott az ülésteremből.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönjük szépen. 

 
43. Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáira 

Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
Meghívott:  Bencsik István, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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43. napirendi pontunk, Javaslat a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási 
munkáira. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte, és 
a határozati javaslatot 5 igen szavazattal közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kapták az előterjesztést, a döntéshozatalnál 
ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A  döntési javaslatot ismertetem  ezért: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáit bruttó 9.500.000,- Ft 
keretösszegért a DVG Zrt.-vel elkészítteti. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási 
munkáiról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, 
Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol 
lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
362/2023. ( VI.15.) határozata 

a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáiról 
 
1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Bóbita Tagóvoda tetőszigetelés felújítási munkáit bruttó 9.500.000,- Ft 
keretösszegért a DVG Zrt.-vel elkészítteti. 

 
2.)  Az 1. pontban meghatározott kötelezettségvállalás fedezetét Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló önkormányzati rendeletének 9. melléklet 23. 
Működési tartalék 2. Működési céltartalék „2.2 Intézményi tartalék” elnevezésű 
sorról 9.500.000,- Ft-ot, a 13. melléklet 1. Városfejlesztés- és rendezés „Bóbita 
Tagóvoda tetőszigetelés felújítása” elnevezésű sorra történő átcsoportosítása 
útján biztosítja.  

 
3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat 1. pontjában szereplő feladat vonatkozásában 
a vállalkozási keretszerződést a DVG Zrt.-vel írja alá. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                   a polgármester 
                  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                    a városüzemeltetési osztály vezetője 
                    a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: 2023. június 30. 
 

4.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban szereplő kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
soron következő módosításának előkészítése során vegye figyelembe, valamint 
a kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételével kapcsolatos teendőket 
végezze el. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

                           a jegyző 
                         - a költségvetés módosításának előkészítésében való 
                           közreműködésért:  
                           a gazdasági főosztály vezetője 
                         - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételének előkészítéséért: 

                      a városüzemeltetési osztály vezetője  
Határidő: - a 2023. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja  

                         - kötelezettségvállalás nyilvántartásba vételére: 2023. június 30. 
 

44. Javaslat a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítésére 
és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítésére 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  
 a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  
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Meghívott:  Horváth Anita, a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. ügyvezetője,  
 a DV N Zrt. vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 44. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Kallós Dezső utca 
 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítésére és az ahhoz kapcsolódó 
szakvélemény elkészítésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, 
hogy ülésünk elején kézhez kapták az előterjesztést, a döntéshozatalnál 
ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a Kallós 
Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítését és az ahhoz 
kapcsolódó szakvélemény elkészítését 1.500.000,- Ft összegben 
Krokovay Attila   tetőszerkezeti tervező, igazságügyi szakértőtől rendeli 
meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 



147 

 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek 
állapotrögzítéséről és az ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítéséről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna 
Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, Szepesi Attila) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

363/2023. (VI.15.) határozata 

a Kallós Dezső utca 10-28. számú lakóépületek állapotrögzítéséről és az ahhoz 
kapcsolódó szakvélemény elkészítéséről 

 

1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy a Kallós Dezső utca 10 -28. számú lakóépületek állapotrögzítését és az 
ahhoz kapcsolódó szakvélemény elkészítését 1.500.000.- Ft + 0 % ÁFA 
összegben Krokovay Attila tartószerkezeti tervező, igazságügyi szakértőtől 
rendeli meg. 

 

2.)  Az 1. pontban meghatározott kötelezettségvállalás fedezete Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 6/2023. (II.15.) önkormányzati rendelet 9. 
mellékletében „ 23. Működési tartalékok ” cím alatt szereplő „ 23.1. Általános 
tartalék ” soráról a 7. melléklet „ 1.Városfejlesztés és rendezés ” cím, „ Dologi 
kiadások ” elnevezésű sorra történő átcsoportosítás útján biztosítható. 

 

3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a határozat 1. pontjában szereplő feladat vonatkozásában 
a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződést Krokovay Attilával írja 
alá. 

 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
           a polgármester 

                  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                    a városüzemeltetési osztály vezetője 

Határidő: 2023. június 30. 
 

4.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban szereplő kötelezettségvállalást a 2023. évi költségvetés 
soron következő módosításának előkészítése során vegye figyelembe. 

 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
    a jegyző 

  - a költségvetés módosításának előkészítésében való 
    közreműködésért: 
    a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő: a 2023. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 
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45.  Javaslat a Bartók Kamaszínház és Művészetek Házával megállapodás 
megkötésére 
Előadó:  az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság elnöke 

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

Véleményező bizottságok:  
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság  
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság  

Meghívott: Őze Áron, a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza 
 igazgatója 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 45. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Bartók 
Kamaraszínház és Művészetek Házával megállapodás megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselők! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökhelyettesét, Orosz Csabát kérdezem, hogy a 
bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen az elnök uraknak a válaszát. Felhívom tisztelt 
képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez kapták az 
előterjesztést, a döntéshozatalnál majd ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, 
hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponthoz kapcsolódóan 
van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul, hogy a Bartók 
Kamaraszínház és Művészetek Háza részére nyújtott önkormányzati 
finanszírozás felhasználásáról szóló megállapodás létrejöjjön. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával 
megkötött megállapodásról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

364/2023. (VI.15.) határozata 
a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Házával megkötött megállapodásról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul, hogy 

a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza, valamint Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata a 2023. évi augusztus 20. ünnephez kapcsolódó 
városi rendezvény és ahhoz kapcsolódó feladatok lebonyolításában való 
közreműködésre a határozat mellékletét képező megállapodást megkösse. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
        a polgármester  
      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője  
 Határidő: 2023. július 15. 

 
46.  Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok 

felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda 
Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 
szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére 
vonatkozó felhatalmazás megadására 
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Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
 az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság  
Meghívott:  Horváth Tibor, a DKKA Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 46. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DKKA Nonprofit Kft. 
által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázat 
dokumentációjának a Magyar Kézilabda Szövetség támogatási 
nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez szükséges 
szerződések megkötésére és a nyilatkozatok megtételére vonatkozó 
felhatalmazás megadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 5 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnökét 
kérdezem, Motyovszki Mátyás elnök urat, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 



151 

 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Az ifjúsági, sport és turisztikai 
bizottság a határozati javaslatot 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Felhívom a tisztelt képviselő-társaim 
figyelmét, hogy az ülésünk elején kézhez kapták az előterjesztést, a 
döntéshozatalnál pedig ezt vegyék figyelembe. Kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás javaslat, van a napirendi ponthoz. Motyovszki  Mátyás 
képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! Nagyon nem akarom húzni, mert nagyon 
elment a nap, de mindenesetre először is szeretném megköszönni a 
Kézilabda Szövetségnek, a DKKA-nak, illetve az önkormányzatnak és 
minden olyan dolgozónak, aki részt vett abban, hogy ez a pályázat ez a 
eredményes legyen, és annak ellenére, hogy a hát lassan közel 7-8 éve 
Fidesz által ide ígért pénz, amit el is vettek, és igyekezték ellehetetleníteni 
ennek a városvezetésnek a dolgát abban, hogy sikerüljön a kézilabda 
csarnokból valamit felújítani, igaz, hogy ez ahhoz a 6 milliárdhoz képest 
morzsa, mégis azt gondolom, hogy egy olyan összeg, amiből olyan 
felújítási munkákat fog tudni elvégezni a DKKA a csarnok körül, amivel 
biztosítva lesz, hogy a jelenleginél sokkal színvonalasabban tudjanak 
készülni az elkövetkező időszak sport kihívásaira, úgyhogy hajrá 
mindenkinek, és még egyszer nagyon köszönöm azt a rengeteg munkát 
azoknak, akik beletettek ennek az eredményességébe. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. 
 
Amennyiben további hozzászólások nem érkeznek, a döntési javaslatot 
ismertetem: a Közgyűlés üdvözli, hogy a DKKA Nonprofit Kft. által a 
Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázati 
dokumentációt a Magyar Kézilabda Szövetség támogatásra érdemesnek 
nyilvánította, egyben felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
nyilatkozat alapján a támogatás igénybevételéhez szükséges szerződések 
megkötésére és nyilatkozatok megtételére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi 
Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar 
Kézilabda Szövetség támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez 
szükséges szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére vonatkozó 



152 

 

felhatalmazás megadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő 
(Barta Endre, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán), távol lévő 4 fő (Cserna Gábor, Raduka Zsuzsanna, Szántó Péter, 
Szepesi Attila) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

365/2023. (VI.15.) határozata 
a DKKA Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására 

benyújtott pályázati dokumentációnak a Magyar Kézilabda Szövetség 
támogatási nyilatkozata alapján a támogatás igénybevételéhez szükséges 

szerződések megkötésére, és nyilatkozatok megtételére vonatkozó 
felhatalmazás megadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése üdvözli, hogy a DKKA 
Nonprofit Kft. által a Dunaújvárosi Kézilabda csarnok felújítására benyújtott pályázati 
dokumentációt a Magyar Kézilabda Szövetség támogatásra érdemesnek 
nyilvánította, egyben felhatalmazza a polgármestert a támogatási nyilatkozat alapján 
a támogatás igénybevételéhez szükséges szerződések megkötésére, és 
nyilatkozatok megtételére. 
 
Felelős: - a határozat közléséért és végrehajtásáért: 
                a polgármester  
              - a határozat közlésében és végrehajtásában való közreműködésért: 
                a vagyonkezelési osztályvezető 
Határidő: a határozat közlésére: 2023. június 17. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A napirendi pontjaink végére érve tájékoztatom önöket, hogy az SZMSZ 
39. §-a értelmében az írásbeli interpellációt az ülés napját megelőző 
legkésőbb 8 nappal, a szóbeli interpellációt az ülés napját megelőző 
második nap 9,00 óráig kell a polgármesternél írásban bejelenteni. Ilyen 
bejelentés nem érkezett, ezért interpellációra nincs lehetőség, 
interpellációnak nem minősülő kérdés azonban lehetséges, hogyha van 
ilyen, de nincsen, ahogy látom. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! A következő napirendi pontot zárt ülésen fogjuk 
megtárgyalni. Egyéb észrevétel, hozzászólás hiányában a nyílt ülést 12 
óra 47 perckor belekezdtem. És 5 perc szünetet rendelek el. 

 
 

K.m.f. 
 
 

 
    Pintér Tamás s.k.                 dr. Molnár Attila s.k. 

     polgármester                                                           jegyző 

 


